
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(11.05.2018)

T.C.

TOPLANTI :5
BİRLEŞİM :2
CELSE :1
SAAT :10.00

Başkan :Menderes TÜREL
Divan Kâtibi :Halil ÖZTÜRK
Divan Kâtibi :Muhammet URAL

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR:Sayın Başkanım, Sayın Meclis Üyelerim, 
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 11.05.2018 tarihli devam meclis toplantısına katılımı 
tespit edebilmek için parmak iziyle oturum açılması hususunu arz ederim.

GÜNDEMİN 1. MADDESİ
(YOKLAMA VE AÇILIŞ)

Büyükşehir Belediyesi Başkanı Menderes TÜREL, Ak Parti Meclis Üyeleri; Hakan 
TÜTÜNCÜ, Ramazan ÇALIK, Halil ŞAHİN, Halil KOCAER, Adil ÇELİK, Mustafa İsmet 
UYSAL, Mehmet ÖZEREN, Kaan Osman SARIOĞLU, Yusuf GÖVEN, Can KASAPOĞLU, 
Bahadır YANTAÇ, Mesut KOCAGÖZ, Bahattin BAYRAKTAR, İsmail AFŞAR, Esat 
GÖYÜK, Emin HATİPOĞLU, Kerim BAŞKAPTAN, Abdurrahman YILMAZ, Enver 
APUTKAN, Haşan Fevzi YILMAZ, Ali KURŞUNLU, Ercan AK, İbrahim KÖSEOĞLU, 
Yaşar SÖZEN, Musa YÜCEL, Erol DEMİRHAN, Fırat DEMİRCİ, İsmail TOSUN, 
Muhammet URAL, Kemal SARIYILDIRIM, Ahmet BÜYÜKAKÇA, Halit ÇİLİNGİR, 
Sadullah BAY AR, Halil ÖZTÜRK, Halit AKAR, Ali Rıza ZORLU, Orhan AVCI, Mustafa 
EROĞLU, Rasim ELÇİ, Ercan MERTHATUN, Hüseyin ÖZBEK, Halil KARATAŞ, Serdal 
ÇAVUŞOGLU, Süleyman ACAR, Ruhi BEŞİKTAŞ, Şefik KILIÇ, Faik ÖNCEL, CHP 
Meclis Üyeleri; Serkan KÜÇÜKKURU, Mustafa GÜL, Mustafa Reşat OKTAY, Recep 
TOKGÖZ, Erkan DEMİRCİ, Ali COŞKUN, Oytun Eylem DOĞMUŞ, Faik ÇITAK, Halil 
ARIKAN, Arzu YILDIRIM, Sami ALTUN, Erdal Ramazan ALTACA, Yusuf KUMBUL, 
Mehmet HACIARİFOGLU, Nurdan Aslı Bayar ULUKAPI, MHP Meclis Üyeleri; Ali Baki 
SARICA, Mehmet BALIK, Selçuk SENİRLİ, Emin ÇAĞLAR, Rasih ŞAHİN, İyi Parti 
Meclis Üyeleri; Ertürk YAZAR, Mehmet Cengiz BÜYÜKGEBİZ, Haşan Nusret BAYSAL, 
İrfan YILMAZ, Bağımsız Meclis Üyesi; Mehmet KILINÇ’ın toplantıya katıldıkları 
anlaşıldığından Büyükşehir Belediye Meclisi Ak Parti 48, CHP 15, MHP 5, İyi Parti 4, 
Bağımsız 1 meclis üyesi olmak üzere toplam 73 üye ile açıldı.

BAŞKAN :Arkadaşlar bir baksınlar, Recep beyin cihaz
çalışmıyormuş arkadaşlar. Bir yardımcı olun da. Mehmet bey, Recep beyin cihazla bir 
ilgilenin. Çalıştı mı? Sorun yok, mesele yok. Peki.

Çok kıymetli belediye başkanlarımız, değerli meclis üyelerimiz, Mayıs ayı olağan 
meclis toplantımızın ikinci oturumunu açıyorum. Yeterli çoğunluğumuz vardır. 
Toplantımızda alacağımız kararların hayırlı ve uğurlu olmasını temenni ediyorum. 
Gündemimiz bildiğiniz gibi devam meclisi olduğu için 52 maddeden oluşuyor. Herhangi bir 
11.maddeden...

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR:Yok Başkanım.
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BAŞKAN :Ekleme yok ise, önerge ile bir değişiklik yapma
şansımız söz konusu değil. Dolayısıyla gündemimizin birinci maddesi yoklama ve açılış 
katılamayan arkadaşlarımızın mazeretlerini ileten listeyi rica ediyorum.

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR:Mazeretli Sayın Meclis Üyelerimiz: Edip 
Kemal BAHADIR, Ümit UYSAL, İsmet TOK, Turgay GENÇ, Ahmet CAN, Süleyman 
TOPÇU, Erol ÖZKARABEKİR. Arz ederim.

BAŞKAN :Teşekkür ediyorum, çok sağ olun. Mazeretli
arkadaşlarımızın mazeretlerinin kabulünü oylarınıza arz ediyorum. Bir, Mehmet bey, Mehmet 
bey, Şimayli, bakın orada da maalesef cihazda bir sıkıntı var. Halloldu mu? Tamam, 
teşekkürler. Evet, arkadaşlarımızın mazeretleri kabul edilmiştir.

(Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 12 kabul oyu, MHP 6 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu,
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 64 oy kullanılmıştır.)

BAŞKAN :Değerli arkadaşlar, gündemimizin ikinci
maddesine geçmeden önce tüm komisyon raporlarının okunmuş kabulünü oylarınıza arz 
ediyorum. Tüm komisyon raporları okunmuş olarak kabul edilmiştir.

(Ak Parti 49 kabul oyu, CHP 9 kabul, 1 ret oyu, MHP 6 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul
oyu, bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 70 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 2. MADDESİ
KARAR NO:526

ÖZÜ: Antalya Büyükşehir Belediyesi 2017 Mali 
Yılı Kesin Hesabında gerek tahakkuk ve tahsilât, gerekse 
yapılan harcamaların kayıtlarının bütçe formülüne uygun 
olduğu, harcamaların bütçe tekniğine uygun olarak 
yapıldığı tespit edilmiş olup, 5393 sayılı Belediye 
Kanunun 18 ve 64. Maddeleri ve Mahalli İdareler Bütçe 
ve Muhasebe Usul Yönetmeliğinin 40. Maddesinin 2. 
Fıkrası “Kesin hesabın görülmesi ve Kesinleşmesinde 
Bütçeye İlişkin hükümler uygulanır.” hükmü gereğince ve 
aynı yönetmeliğin 29. Maddesine göre ayrı ayrı elektronik 
oylama sistemi çalıştırılarak yapılan oylama sonucunda 
oylamaya katılan Meclis Üyeleri tarafından oy birliği ile 
Antalya Büyükşehir Belediyesi 2017 Mali Yılı Kesin 
Hesabı KABUL edildi.

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 62. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Mahalli İdareler Bütçe ve 
Muhasebe Yönetmeliğinin 40 ve 41 inci maddeleri uyarınca incelenip, 5393 Sayılı Belediye 
Kanunun 18,34 ve 64 üncü maddeleri ile Taşınır Mal Yönetmeliğinin 35. maddesinde 
belirtilen usul ve esaslara göre hazırlanan 2017 mali yılı Kesin Hesabı ve Taşınır Kesin 
Hesabının 19/04/2018 tarih 564 sayılı encümen kararı ile birlikte görüşülmesi hakkındaki;
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Büyükşehir Belediyesi 2017 Mali Yılı Gelir Kesin Hesabının incelenmesinde;

GELİR KESİN HESABI:

2017 YILI TAHMİN EDİLEN BÜTÇE GELİRLERİ VE 2017 MALİ YILI 
SONU İTİBARİYLE BÜTÇE GERÇEKLEŞMESİNİN EKONOMİK 
SINIFLANDIRMASI:

Geçen yıldan devir eden tahakkuk
2017 yılı tahakkuk 
Toplam tahakkuk 
Tahsilât toplamı
Bu tahsilâttan ret ve iadeler 
Net tahsilât
2018 yılına 

tespit edilmiştir.

129.083.855,88TL 
1.468.609.766,07TL 
1.597.693.621,95TL 
1.354.992.735,96TL 
3.623.175,85TL işlemi gerçekleşerek 
1.351.369.560,1 ITL’ye ulaşarak 

242.700.885,99TL tahakkukun devir ettiği

KOD GELİRİN ADI BÜTÇE TAHSİLÂT NET TAH. 
ORANI

’01 VERGİ GELİRLERİ 59.000.000,00 47.658.444,49 3,52

'03 TEŞEBBÜS VE MÜLKİYET GELİRLERİ 109.652.150,00 172.234.129,85 12,74

04 ALINAN BAĞIŞ VE YARDIM 0 54.613.852,30 4,04

05 DİĞER GELİRLER 921.897.850,00 1.013.859.215,17 75,02

06 SERMAYE GELİRLERİ 760.050.000,00 66.627.094,15 4,93

TAHSİLÂT TOPLAM 1.850.600.000,00 1.354.992.735,96

09 RED VE İADELER (-) -600.000,00 -3.623.175,85

TOPLAM 1.850.000.000,00 1.351.369.560,11

2017 Gelir Bütçesinde 1.354.992.735,96 TL tahsilât yapılmışken,
Bu tahsilâttan -3.623.175,85 TL red ve iade yapılmıştır.
Gelirlerden yapılan red ve iadelerden sonra yılsonu net tahsilât toplamı

1.351.369.560,11 TL’ye ulaşmıştır.

• Vergi Gelirleri:
Vergi Gelirleri için yıl sonunda toplam tahakkuk 82.392.527,70TL olup, 

47.658.444,49TL tahsilattan 243.269,06TL'si yıl içerisinde red ve iade yapılarak, yıl
sonunda 47.415.175,43TL net tahsilat yapılmıştır. Tahsilatın tahakkuka oranı %57,84’tür.
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• Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri:
Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri için yıl sonu toplam tahakkuk 257.236.132,51TL olup, 

172.234.129,85TL tahsilattan 1.402.405,45TL’si yıl içerisinde red ve iade yapılarak, yıl 
sonunda 170.831.724,40TL net tahsilat yapılmıştır. Tahsilatın tahakkuka oranı % 66,95’tir.

• Alman Bağış ve Yardımlar
Alman Bağış Yardımlar için (YİKOB, BAKA, Avrupa Birliği Bakanlığı, Çevre ve 

Şehircilik Bakanlığı ve Antalya Camii Yaptırma ve Yaşatma Derneği gibi) yılsonu toplam 
tahakkuk 54.613.852,30 TL olup, 54.613.852,30TL tahsilattan 1.368.022,58'si yılı içerisinde 
red ve iade yapılarak, yıl sonunda 53.245.829,72TL net tahsilat yapılmıştır. Tahsilâtın 
tahakkuka oranı %97,49’ dur.

• Diğer Gelirler:
Diğer Gelirler için yıl sonu toplam tahakkuk 1.022.692.117,90TL olup, 

1.013.859.215,17TL tahsilattan 309.627,15TL’si yıl içerisinde red ve iade yapılarak, yıl 
sonunda 1.013.549.588,02TL net tahsilat yapılmıştır. Tahsilâtın tahakkuka oranı % 99,10’dur.

• Sermaye Gelirleri
Sermaye Gelirleri için yıl sonu toplam tahakkuk 180.758.991,54TL olup, 

66.627.094,15TL tahsilattan 299.851,61TL’si yıl içerisinde red ve iade yapılarak, yıl sonunda 
66.327.242,54TL net tahsilat yapılmıştır. Tahsilâtın tahakkuka oranı % 36,69’dur.

GİDER KESİN HESABI:

2016 yılından devam eden projeler için devreden ödenek 199.114.000,00TL, bütçe ile 
tahmin edilen 2.260.000.000,00TL, yıl içerisinde ek olağanüstü ödenek 355.524.546,16 TL ile 
yıl sonu ödeneği 2.814.638.546,16 TL’ye ulaşmıştır.

2017 yılı 2.814.638.546,16 TL ödeneğin, yıl sonu itibariyle 1.945.056.343,13TL’ si 
harcanmış, bakiye kalan 869.585.203,03TL ödeneğin 857.013.445,03TL’ si imha edilmiş, 
12.568.758,00TL 2018 yılına devam eden projeler için devretmiştir.

Harcama dağılımında;

2017 YILI TAHMİN EDİLEN BÜTÇE GİDERLERİ VE 2017 MALİ YILI 
SONU İTİBARİYLE BÜTÇE FONKSİYONEL SINIFLANDIRMASI:

KOD FONKSİYONEL BÜTÇE NET BÜTÇE 
ÖDENEĞİ GERÇEKLEŞEN GİDERE

ORANI

01 GENEL KAMU 
HİZMETLERİ 815.004.326,00 604.037.563,57 517.739.147,39 26,62

02 SAVUNMA HİZMETLERİ ° 1.342.414,80 1.166.866,94 0,06

03 KAMU DÜZENİ VE 
GÜVENLİK HİZMETLERİ 94.965.430,00 62.991.575,82 37.963.556,73 1,95

04 EKONOMİK İŞLER VE 
HİZMETLERİ 411.612.209,00 838.984.390,06 483.142.795,81 24,84

05 S t LERİJMA 245.797.165,00 312.671.907,87 286.569.824,94 14,73
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06 İSKÂN VE TOPLUM 
REFAHI HİZMETLERİ 604.501.870,00 896.458.980,75 536.526.154,27 27,58

07 SAĞLIK HİZMETLERİ 20.641.000,00 21.957.142,30 21.164.614,29 1,09

08 DİNLENME, KÜLTÜR VE 
DİN HİZMETLERİ 39.771.000,00 48.902.364,44 41.416.057,17 2,13

10
SOSYAL GÜVENLİK VE 
SOSYAL YARDIM 
HİZMETLERİ

27.707.000,00 27.292.206,55 19.367.325,59 1,00

TOPLAM 2.260.000.000,00 2.814.638.546,16 1.945.056.343,13 100

2017 YILI TAHMİN EDİLEN BÜTÇE GİDERLERİ VE 2017 MALİ YILI 
SONU İTİBARİYLE BÜTÇE GERÇEKLEŞMESİNİN EKONOMİK 
SINIFLANDIRMASI

KOD GİDER TÜRÜ BÜTÇE İLE 
VERİLEN

NET BÜTÇE 
ÖDENEĞİ

KESİNLEŞEN
BÜTÇE

GİDERLERİ

GİDERE
ORANI

01 PERSONEL GİDERLERİ 168.157.326,00 172.650.169,96 161.989.818,29 8,33

02 S.G.K. DEVLET PRİMİ 
GİDERLERİ 28.110.000,00 35.510.000,00 24.174.869,54 1,24

03 MAL VE HİZMET ALIM 
GİDERLERİ 552.626.628,00 729.840.706,08 605.135.021,44 31,11

04 FAİZ GİDERLERİ 54.000.000,00 31.910.537,00 31.821.828,04 1,64

05 CARİ TRANSFERLER 117.343.000,00 52.007.514,74 42.864.348,88 2,20

06 SERMAYE GİDERLERİ 1.167.413.046,00 1.783.981.538,38 1.070.356.572,56 55,03

07 SERMAYE
TRANSFERLERİ 0 4.600.000,00 4.575.804,38 0,24

08 BORÇ VERME 0 4.138.080,00 4.138.080,00 0,21

09 YEDEK ÖDENEK 172.350.000,00 0 0

TOPLAM 2.260.000.000,00 2.814.638.546,16 1.945.056.343,13 100

2017 Yılı gerçekleşen kesin gider bütçesi 1.945.056.343,13TL’dir.
• Personel Giderleri Değerlendirmesi:
Personel Giderleri ile SGK Devlet Pirimi Kesintileri net bütçe ödeneği 208.160.169,96 

TL olup, bu ödenekten yıl sonuna kadar 186.164.687,83TL harcama yapılmıştır. Bu 
harcamanın Bütçe Giderine oranı % 9,57!dir. 31.12.2017 tarih itibariyle bu harcamanın 
dağılımı;

- 1097 memur için 79.745.852,02TL
- 403 sözleşmeli personel için 23.855.232,86TL
- 472 işçi personel için 73.510.140,79TL
- Geçici Personel giderleri (ASMEK-stajer) 7.915.365,87TL
- Diğer Personeller (Meclis üyeleri) için 1.138.096,29 TL harcamalar yapılmıştır.

2017 mali yılı sonuna kadar 27 memur, 107 işçi emekli olmuştur. İşçi Kıdem 
Tazminatları (Yolluk ve İzin dahil) için 12.608.040,00 TL ödeme yapılmıştır.
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• Mal ve Hizmet Alım Giderleri Değerlendirmesi:

2017 yılı net bütçe ödeneği 729.840.706,08TL olup, bu ödenekten yıl sonuna kadar 
605.135.021,44 TL harcama yapılmıştır. Bu harcamanın Bütçe giderine oranı % 31,11 dir. Bu 
harcamanın içinde;

- Hizmet Alınılan;
2017 yılı taşeron hizmet alımları için 5355 kişiye toplam 258.004.159,4ITLharcama 

yapılmıştır.
-Mal ve malzeme alımları içinde yer alan elektrik giderleri için, 11.621.763,00TL 

harcama yapılmıştır.
-Taşıt Kiralamalar; 

îş makinası ve taşıt kiralama giderleri 22.062.598,61 TL 
Personel servisi kiralama giderleri 1.618.728,72 TL 

-Temsil ve Tanıtma Giderleri;
Temsil ağırlama tören fuar organizasyon giderleri için toplam 11.110.599,09TL 

harcama yapılmıştır.
-Film ve Piyano Festivalleri Gideri:

2017 Yılı Film ve Piyano Festivalleri ile Festivaller ve Şenlikler projeleri için net 
bütçe ödeneği 24.900.000,00TL olup, bu ödenekten yıl içinde 24.894.861,20TL harcama 
yapılmıştır. Bu harcamanın bütçe giderine oranı % 1,27'dir.

Harcama ayrıntısına bakıldığında;
Film Festivali 20.374.043,00TL
Piyano Festivaline 3.225.957,00TL
Yörük Festivali ve Diğer Festivaller 1.294.861,20TL 
TOPLAM 24.894.861,20TL

• Faiz Giderleri
2017 yılı net bütçe ödeneği 31.910.537,00TL olup, bu ödeneğin 31.821.828,04 TL’si 

yılı içinde harcanmıştır. Bütçe giderine oranı %1.64’tür.
-İç Borç faiz giderleri 18.196.639,73 TL’dir.
-Dış borç Faiz Giderleri 13.625.188,31 TL’dir.
Toplam 31.821.828,04TL’dir.

•Cari Transferler
2017 yılı net bütçe ödeneği 52.007.514,74TL olup, bu ödeneğin pay ödemeleri ve 

sosyal transferlerde kullanılmak üzere 42.864.348,88TL’si harcanmıştır. Bütçe giderine oranı 
%2,20’dir.

•Sermaye Giderleri (Yatırım Bütçesi) Değerlendirmesi;
2017 Yılı net bütçe ödeneği 1.783.981.538,38TL’dir. Bu ödeneğin 1.070.356.572,56 

TL’si yılı içinde harcanmıştır. Bu harcamanın Bütçe giderine oranı %55,03’tür. Sermaye 
Giderlerinden devam eden projeler için 12.568.758,1 
üzere devir yapılmıştır.

-Akaryakıt Alımları;
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Akaryakıt alımları için toplam 31.986.703,76TL harcama yapılmıştır.
-Taşıt Alımları;
Taşıt alımlarına yapılan 116.987.622,97TL harcama ile;

-İş Makinesi Alımları;
İş Makinesi alımlarına yapılan 7.130.905,71TL harcama ile;

-Asfalt Alımları;
2017 yılı içinde asfalt alımları net bütçe ödeneği 124.143.206,00TL olup, toplam 

124.143.206,00TL harcama yapılmıştır.
Kırsal Hiz. Dairesi Bşk. Asfalt Harcaması 39.293.891,00TL
Fen İşleri Dairesi Bşk. Asfalt Harcaması 84.849.315,00TL

TOPLAM 124.143.206,00TL harcama yapılmıştır.

•Borç Verme Değerlendirmesi (Sennaye Artırımı):
2017 Yılı Bütçe ödeneğine yılı içerinde aktarma ile 4.138.080,00TL ödenek eklenmiş ve 

yılı içerisinde harcanmıştır. Bütçe giderine oranı %0,21’dir

2017 Mali Yılı Bütçesinden Şirketlerin sermaye artırımı için;
1- ANET A.Ş Sermaye Artırımı 3.938.080,00TL
2- Antalya Zeytinpark Katılım Payı 200.000,00TL
TOPLAM 4.138.080,00TL ödemesi yapılmıştır.

2017 Yılından 2018 Yılına Devreden Projeler ;
2018 mali yılına, devam eden işler için 12.568.758,00TL ödenek devri yapılmıştır.

PROJE ADİ 2018 DEVREDEN

Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı M3 Kapasiteli 
Sıkıştırmalı Çöp Toplama Semityerleri Alımı Havuz Tip Hardox 
Dingilli Damper Dorse Alımı

5.483.001,00

Ulaşım Planlama ve Raylı Sistem Dairesi Otobüs Alımı 7.085.757,00

TOPLAM 12.568.758,00

FİNANSMANIN EKONOMİK SINIFLANDIRMASI KESİN HESABI:

Büyükşehir Belediyesi 2017 Mali Yılı Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması Kesin 
Hesabının incelenmesinde;

Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 20. Maddesinde belirtilen;
01 İç Borçlanma,
02 Dış Borçlanma için, 2017 mali yılında öngörülen borçlanma ve gerçekleşme tutarları;

01 İÇ BORÇLANMA;

2017 mali yılı bütçesinde 103.000.000,00TL iç borçlanma tahmin edilmiştir.
İller Bankası Anonim Şirketine 113.148.041,03TL, Türkiye Vakıflar Bankası Türk 

Anonim Ortaklığına 60.000.000,00TL, Vakıf Katılım Bankası A.Ş.49.323.230,78TL, 
Ekonomi Bankası A.Ş. 35.000.000,00TL olmak üzere toplam 257.471.271,81 TL 
yapılmıştır.
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İller Bankası Anonim Şirketine 15.896.654,15 TL, Türkiye Vakıflar Bankası Türk 
Anonim Ortaklığına 3.594.164,47TL, Türk Ekonomi Bankası A.Ş.'ne 16.603.030,84TL, İş 
Bankası A.Ş.’ne 4.724.780,93TL, Denizbank A.Ş.’ne 11.170.864,22TL ile 2017 yılında 
toplam 51.989.494,61TL iç borç ödemesi yapılmıştır.

2017 mali yıl sonunda iç borçlanmanın net 205.481.877,20TL olduğu görülmüştür.

02 DIŞ BORÇLANMA;

2017 mali yılı bütçesinde 307.000.000,00TL dış borçlanma tahmin edilmiştir.

2.Etap Hafif Raylı Sistemleri Vagon Alımı kapsamında İller Bankası Anonim Şirketi 
aracılığı ile İslam Kalkınma Bankasından (IDB) 54.070.235,16TL dış borçlanma yapılmıştır.

2017 mali yılı içerisinde Avrupa Yatırım Bankasına (AYB) 14.303.163,63TL, 
Instituto de Credito Ofıcial (İCO) 14.366.797,66TL olmak üzere toplam 28.669.961,29TL dış 
borç ödemesi yapılmıştır.

2017 mali yıl sonunda dış borçlanmanın net 25.400.273,87TL olduğu görülmüştür.

TAŞINIR KESİN HESABI :

2017 Mali Yılı Taşınır Kesin Hesabı toplamları üzerinden 150 İlk Madde ve 
Malzemeler gelecek yıla devreden tutarının 44.788.126,31 TL, 253 Tesis, Makine ve Cihazlar 
gelecek yıla devreden tutarının 42.260.901,52 TL, 254 Taşıtlar gelecek yıla devreden tutarının 
259.342.721,22 TL, 255 Demirbaşlar gelecek yıla devreden tutarının 61.822.194,40 TL olup, 
Taşınır Mal Yönetmeliğine uygun olarak düzenlendiği Belediyemizin mizanı ile 
karşılaştırıldığında hesapların tuttuğu tespit edilmiştir.

Böylece,

2017 Mali Yılı Gider Bütçesinin bütçe başlangıcı 2.260.000.000TL ödeneğin 
1.945.056.343,13TL’sinin harcama kaydı yapılmış, 2018 yılına 12.568.758,00TL ödenek 
devam eden projeler için devredilmiş olup, bütçenin gerçekleşme oranı %86’dır.

2017 Mali Yılı Gelir Bütçesi 1.850.000.000TL olup, yıl sonu tahsilat toplamı 
1.354.992.735,96TL, gelirden 3.623.175,85TL red ve iade yapılarak yıl sonu net tahsilatı
1.351.369.560,11 TL’ ye ulaşmış, gerçekleşme oranı %73’tür.

Belediyemiz 2017 yılı gerek tahakkuk ve tahsilat, gerekse yapılan harcamalar, Taşınır 
Kesin Hesabı ve Finansman Ekonomik Sınıflandırma Tabloları kayıtlarının, harcamaların 
bütçe ve muhasebe tekniğine uygun olarak yapıldığı, 5018 Kamu Mali Yönetim ve Kontrol 
Kanununun 42. maddesi, 5393 Sayılı Kanunun 34. ve 64. maddeleri, Mahalli İdareler Bütçe 
ve Muhasebe Yönetmeliğinin 40. maddesi ve Taşınır Mal Yönetmeliğinin 35. maddesi 
gereğince mevzuatlara uygun olduğuna ait,

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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BAŞKAN :Gündemimizin ikinci maddesi değerli arkadaşlar,
2017 yılı kesin hesabıyla ilgili. Biliyorsunuz devam meclislerinde gündem dışı yok. Gündem 
maddelerine direk görüşmeye geçiyoruz. Grup sözcülerine söz veriyorum ikinci maddeyle 
ilgili. Bahattin Bey buyurunuz.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Sayın Başkanım, çok değerli meclis üyesi
arkadaşlarımız, Başkanlarım, toplantımız hayırlara vesile olsun. Kesin hesapla ilgili çok 
söyleyecek söz yoktur. Sadece yatırım oranına baktığımız zaman yüzde 55 yatırım oranını 
gördüğümüz zaman...

(Meclis salonundaki m ib'of onsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
BAŞKAN :Evet. Kayıtlara geçti. Sorun yok. Evet. Buyurun

Bahattin bey.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Evet, tekrar söylüyorum. Yatırım oranını yüzde

55 olarak baktığımız zaman kesin hesapta, yani en önemli tarafının burada toplandığını 
gördüğümüz zaman ne kadar doğru bir icraat yaptığımızı hep beraber görüyoruz. Tabi 
muhalefet şimdi diyebilir işte bütçe açık verdi, işte siz satacaktınız satamadınız gibi söylemler 
yapabilirler. Elbette ki bir öngörü yapacaksınız, bir vizyon koyacaksınız. Yatırım yapmak 
istediğiniz için bazen riskler alacaksınız. Biz de o riskleri aldık. Ama gerçekleşme oranlarına 
baktığımız zaman ve önümüzdeki sürece inşallah baktığım zaman doğru yolda olduğumuzu 
görüyoruz. Daha detaylı bilgileri Başkanım konuşacağı için çok da vaktinizi almak 
istemiyorum. Kesin hesap hayırlı uğurlu olsun diyorum. Hepinizi saygıyla selamlıyorum.

BAŞKAN .-Buyurunuz Cansel Hanım.
Üye Cansel TUNCER :Sayın Başkanım, değerli Meclis Üyesi

Arkadaşlarım, değerli konuklar, öncelikle mayıs ayı devam meclisimizin, alacağımız 
kararların hayırlı uğurlu olmasını temenni ediyorum. Sanıyorum konuklarımız arasında 
Cumhuriyet Halk Partisi İl Başkanımız Sayın Ahmet KUMBUL da var. Tüm konuklarımıza 
da burada selam ediyorum. Öncelikle salona girdiğim zaman İyi Parti...

BAŞKAN :Sayın Başkanı göremedik.
Üye Cansel TUNCER :Burada olduğu bilgisi geldi bana ama, ha orada.
BAŞKAN :Merhaba Sayın Başkanım. Evet.
Üye Cansel TUNCER rMerhabalar. Salona girdiğim zaman ben bir

önceki mecliste de mazeretim sebebiyle, şehir dışında olduğum için katılamamıştım. İyi Parti 
grubumuzun oluştuğunu görüyorum ve kendilerinden özür diliyorum. Salona girdiğimde hızla 
geç kaldığım için yerime geçerken ellerini sıkmadan yerime oturduğumu fark ettim. Kusura 
bakmayın. Tekrar hayırlı olmasını temenni ediyorum grubunuzun ve çalışmalarınızda 
başarılar diliyorum. Mutlaka ilk toplantıda konuşulmuştur ama ben şahsen de iletmek 
istiyorum. Teşekkürler.

Şimdi Sayın Başkanım, devam meclisiyle ilgili artık bu konuşmaları çok fazla 
yaptığım için bir kez daha söylemek durumundayım. Çünkü sizlerin bilgisi dahilinde 
sanıyorum bu dosyalarımız devam meclisi gündemimizin yayınlanması ve dosyaların 
ellerimize ulaşması akşam saat sekizi buldu. Sanıyorum altı buçukta mesaj olarak attınız 
yayınladınız. Sekizde de, akşam sekizde de dosyalar ellerimize ulaştırılmaya başlandı. Şimdi 
telefonla da konuştuğunuz için size bir soru soracaktım, bekliyorum müsaadenizle. 
Bitirdiğiniz zaman bir şey sormak istiyorum. Bitti mi Sayın Başkanım? Şimdi Başkanım bu 
bir komisyon toplantıları Çarşamba günü tamamlandığı için, bürokrat arkadaşlarla' da 
konuştuğumdan dolayı soruyorum. Acaba dosyaları neden akşam alabildik?
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Çünkü gerçekten inceleme şansı bir de, toplantı saat onda olunca, sekiz buçukta grup 
toplantısı yapmamıza rağmen toplantıyı da tamamlayamadan gelmek durumunda kaldık 
salona. Hani gerçekten inceleme şansımız ve çok önemli konuları görüşeceğiz. Bakın bütçe 
kesin hesabını görüşeceğiz, borçlanmalarımız var. Yine pek çok kiralama ve satış konuları 
var. Yani diğer rutinden, rutin gündemlerimizden de farklı konuları içeriyor. Bu konuda bir 
açıklamayı hak ettiğimizi düşünüyorum. Muhalefetimizden bu kadar korkmadığınızı 
düşünüyorum Sayın Başkanım. Yani muhalefete dosyaları ne kadar geç verirseniz, o kadar az 
şey söylerler diye mi düşünüyorsunuz merak ediyorum. Çünkü inanın akşam sekizde aldık, 
akşam çalıştık. Hoş bizim de gecemiz gündüzümüz Antalya için feda olsun. Bunun bir sorunu 
yok ama sabah ondaki toplantı için hazırlıklı olmak adına yeterli grup toplantısını bile yeterli 
zamanda gerçekleştiremedik. Lütfen bu konuda, devam meclislerinde özellikle, 52 gündem 
maddesi görüşeceğiz bugün. Lütfen hassasiyetle rica ediyorum. En azından gün başında, bir 
gün önce gönderilmesini bu konuda hassasiyeti hem sizlerden hem de bürokrat arkadaşlardan 
rica ediyorum. Gündemin ikinci maddesiyle ilgili olarak grup görüşümüzü Reşat OKTAY 
açıklayacak. Ben tekrar daha sonra söz alacağım. Teşekkür ediyorum.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Başkanım bir, bir şeyi atladım da.
BAŞKAN : Şimdi, buyurun. Geçti diyorlar, sonra söz

verelim.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Hayır, hayır.
BAŞKAN :Öyle diyorlar.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Başkanım, başkan o değil.
BAŞKAN :Yeniden söz vereceğim.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Başkan o değil Başkanım yani.
Üye Cansel TUNCER :Ama sıra bizde Bahattin Bey. Siz eğer konuyla

ilgili değilse Başkanım size zaten söz verir. Şu an grup görüşümüzü açıklıyoruz.
BAŞKAN :Ben size söz vereceğim. Evet, ben daha sonra

söz vereceğim Bahattin Bey.
Üye Cansel TUNCER :Evet, mutlaka verirsiniz, takdir sizin.
BAŞKAN :Tabi ki. Sağ olun. Evet Cumhuriyet Halk Partisi

grubu adına Reşat Bey devam edecek. Daha sonra Cansel Hanım bir daha devam edecek. 
Öyle anladım. Reşat Bey buyurun efendim. Buyurun Reşat Bey.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Evet, Sayın Başkanım, şimdi bütçe kesin hesabı
ve arkasından da bir borçlanmayla ilgili maddemiz var. Şimdi hem meclisi hızlandırmak 
açısından önce isterseniz oylamayı yapın. Ben iki maddeyi de bütünleştirerek bir şey yapmak 
istiyorum. Yani oylamayı yapalım, ikinci maddenin oylamasını. Ama istiyorsanız ayrı ayrı da 
konuşurum.

BAŞKAN :İsterseniz konuşmanızı kesin hesapla ilgili yapın.
Oylamayı daha sonra tamamlayalım.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Tamam, tamam. Sayın Başkanım, değerli meclis
üyesi arkadaşlarım, grup sözcümüz Cansel Hanım da konunun önemine dayanarak belediye 
meclisinin çalışma ve usûl ve yönetmeliğine dair, yönetmelik hükümleri uyarınca meclisin 
daha rantabl, daha anlaşılabilir, daha vicdanlara hitap eden bir karar üretebilmesi açısından 
çalışma ortamının daha da rahat bir hale getirilmesi gerektiğiyle ilgili bir serzenişini belirtti. 
Ama neticede dört yıl iki ay, nisan, mayıs, dört yıl iki ay geçti. Şurada Allah nasip ederse 
belki sekiz adet daha meclis yapacağız, olağan meclis yapacağız ve ]d&nemimizi 
tamamlayacağız. Bu hep başlangıçtan beri böyle geçti Sayın Başkanım.



T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(11.05.2018)

Şimdi bugün benim kanaatimce belediyenin bütçe müzakereleriyle beraber en önemli 
ikinci gündem maddelerinden bir tanesini tartışacağız. Birisi bütçesi, birisi de bütçesinin kesin 
hesabı. Birçok imar maddesi de önemli olabilir, idari açıdan alınacak olan birçok kararlarla 
ilgili maddeler de önemlidir. Çünkü belediye meclisi belediyenin karar ve denetim organıdır. 
Yani belediye meclisi karar alır, idare uygular. İdare karar alır, belediye meclisi uygulamaz 
arkadaşlar. Bir kere bunu belirtelim. Yani belediye meclisi sayı çoğunluğuna bağlı el kaldır, 
indir mekanizması değildir. Tartışma yeridir, müzakere yeridir. Ama bu müzakerenin 
olanakları meclis başkanı tarafından, çünkü belediye başkanı meri mevzuata göre meclisin de 
başkamdir. Kararı o alır, gündemi o belirler, istediğine söz verir, istemediğine vermez. Böyle 
de bir paradoksal bir meclis yönetim yapısı vardır. Maalesef Türkiye’de bu böyledir. Arzu 
edilen nedir? Özellikle Ak Parti tarafından meclise zaman zaman öneri olarak getirilen ve 
inşallah gerçekleştireceğini umduğum yerel yönetimler yasasında belediye meclisinin aynı il 
genel meclisinde olduğu gibi, meclisin başkanım meclisin kendi iradesinin belirlemesi 
şeklinde olmalıdır. İnşallah olacaktır diye düşünüyorum. Demokratikleşmenin temel 
koşullarından bir tanesi de budur. Bu meclisler Antalya’nın batısından doğusuna 19 ilçesi, iki 
buçuk milyon nüfusuyla ilgili her gündem maddesinde yaklaşık elli, altmış uzatmayla beraber 
yüz küsur madde müzakere ediliyor. Saat ikide açılıyoruz, beşte kapanıyoruz. İki gün sonra 
devam meclisi yapıyoruz. Araya komisyonları sıkıştırıyoruz vesaire bir şeyler yapmaya 
çalışıyoruz. Hiçbir meclis üyesi bu konuda benim vicdanım rahat kardeşim, ben rahatım, rahat 
karar alıyorum diyemez şahsımca. Arkadaşlarımız incelemişler, komisyon raporlarına 
yazmışlar, komisyon raporları doğrultusunda ‘KGŞ’. Haydi güle güle. Halk ne öğrendi 
bundan? Sıfır. İmar planlarını görüşüyoruz, raporlar okunmuş kabul ediliyor. Anti parantez 
arkadaşımız ret oyu verdi. Şimdi, şimdi imar plan paftalarının iki bin yedi yüz bilmem ne 
nolu, c nolu, b nolu plan paftasının bilmem ne parselindeki şeyin kat yüksekliğinin bilmem 
neye dönüştürülmesi el kaldıran, indiren, bitti. Kim ne öğrendi? Sıfır. İşte siz öğreniyorsunuz, 
biz öğrenmiyoruz.

BAŞKAN :Reşat Bey, tam yarısı geçti konuşma sürenizin
kesin hesapla ilgili. Takdir sizin devam edebilirsiniz.

Üye Cansel TUNCER :Başkanım grup adına konuşuyor. Yirmi dakika
konuşacak biliyorsunuz.

BAŞKAN :Efendim ben beş dakikasının geçtiğini
hatırlattım.

Üye Cansel TUNCER :Yarısı değil.
BAŞKAN .'Takdir sizin. Devam edebilirsiniz.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Sayın Başkanım, inanın, inanın bütçe

müzakereleri içerisinde şu söylediğim kelamların, bütçenin o girdap rakamlarından çok daha 
önemli olduğunu düşünüyorum. Bu rakamlar değişebilir. Artar, eksilir, üstüne konur, çıkarılır. 
Ama meclisin sağlıklı çalışması, ha bu sizi eleştirmiyorum yalnız.

BAŞKAN :Estağfurullah.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Ben mevcut meri yasal sistemi...
BAŞKAN :Her dönem böyle bu. Devam ediyor.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Yani sizinle alakalı değil konu. Şimdi belediye

meclisine seçilecek bizler, millet iradesiyle eğer seçiliyor isek milletimize hesap vermekle 
yükümlü olduğumuz yer burası. Burada yaptığımız icraatlar. Dışarıda konuştuklarımız 
herkesin kendisini bağlar. Şimdi belediye meclis üyesi olarak asgari yasa açık. Meclisi 
açarsınız Sayın Başkanım, örneğin pazartesi gün. Beş gün aralıksız olarak çalışırız.
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E bizim işimiz var gelemeyiz. Meclis üyesi olma kardeşim. Bankada çekim var, 
yetiştireceğim. Git kardeşim. Domates toplanacaktı. Ben toplayamadım meclis varmış bugün. 
Git seranda çalış kardeşim. E ben belediye başkanıyım, başka işlerim var gelemem. Olma 
kardeşim. Burası farklı bir yer. Milletin iradesinin tecil ettiği, tescil edildiği yer. Zaman 
ayıramıyorsan meclis üyesi olma, belediye başkanı olma. Buraya katkı koy. İktidarıyla 
muhalefetiyle hiç farketmiyor. Buraya katkı koy. Senin görüşün benim görüşüme 
uymayabilir, saygı duyuyorum. O farklı bir şey ama katkı koy. Şimdi de facto bir meclis 
maalesef bizi başka noktalara götürüyor. Biz dışarıya çıkınca hepimiz arkadaşız. Öpüşüyoz, 
koklaşıyoz. Medeni ilişkiler içerisinde hepimiz bu kentin çocuklarıyız. Hiçbir sıkıntı yok. 
Ama burada bize verilen vazifeyi layıkıyla da yapmak zorundayız. Şimdi dönüyoruz bütçe 
kesin hesabına. Arkadaşlar bu belediye başkanımız sağ olsun geçen sene bir milyar 945 
milyon TL harcama yapmış. Bunu beyan ediyor raporunda. Ben diyor bir milyar 945 milyon 
lira para harcadım. Ama kasama bir milyar 351 milyon lira girdi. E aradaki farkı nereden 
buldun? Bahattin hani şey yaptı, maslatçılık yaptı. İşte bizim adımıza muhalefet de böyle der 
diye başladı, yaklaşık bir dakika yirmi saniyede koca belediyenin bütçe kesin hesabını kabul 
ediyoruz dedi geçti.

:Bana, bana teslim etti konuşma hakkını. 
:Başkanım.
:Onun için, ben de konuşacağım için aynı

BAŞKAN
Üye Mustafa Reşat OKTAY
BAŞKAN 

konuları tekrara girmesin diye.
Üye Mustafa Reşat OKTAY
BAŞKAN

söyledi.
Üye Mustafa Reşat OKTAY 

yapmıyorum.
BAŞKAN
Üye Mustafa Reşat OKTAY
BAŞKAN
Üye Mustafa Reşat OKTAY 

borç yiğidin kamçısıdır. Yani bulduk

:Ben idarenin başı olmanız...
:Meclisin vaktini çok almamak adına olduğunu

:Ben idarenin başı olmanız sıfatıyla sizi şey

:Eyvallah. Estağfurullah.
:Siyasi parti grup görüşü olarak söylüyorum.
:Evet, evet.
:Ya 593 milyon lira açık var. Nereden buldun? Ee 

koyduk, harcadık. E aldık geçenlerde denetim 
komisyonu raporunu yaptık. Mizanı koyduk, mizan ortada. Zaten her şeyi gösteren bu 
değildir, esas mizandır. Ana mizandır. Neyin neye geldiği orada görülür A’sı, B’si, C’si. En 
küçük kuruşuna kadar. E ben bunu işte finansman yaptım, yapacaksın, başka bir 945 
harcadıysan, bir yerden buldun da harcadın. Kendi cebinden koymadın ki. Finansman 
kullandın, borçlandın. E devlet diyor ki senin borçlanman şu olacak, bu olacak. Sonuç değil. 
Sonuç şudur değerli kardeşlerim, değerli arkadaşlarım. Bizim Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nin bu kadar finansman açığına dayalı bütçe yapmasıdır. Biz 2017 bütçesi 
müzakere edilirken, 2017 bütçesinin 910 milyon lira bir açık, zannediyorum 910 milyon lira 
gibi bir tahmini açıkla, bunun 760 milyon lirasını arsa ve sermaye satışlarıyla, yaklaşık 400 
milyon lirasını da borçlanma yoluyla finanse edeceğini, yani bütçesini hazırlarken idare ben 
bu bütçenin yaklaşık yüzde ellisi kadarını resmi bir gelir olarak tahmin ediyorum, ama ben 
daha fazla harcama yapacağım. Ama bu harcamamın şu kadarını da sermayemi satacağım, şu 
kadarını da borçlanacağım diye ortaya koymuş. 410 milyon lira, hatırladım Başkanım, 410 
milyon liraydı borçlanma bütçede. E kesin hesaba geliyoruz 593 milyon açık var. İşte yetmiş 
küsur milyon lira sermaye satışı var. 410 milyon lira borçlanma var. E arada biraz/Üa fark var. 
Çünkü o arsa satışı mizanın içinde görülüyor.
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Sen 410 milyon lira borçlanacağım demene rağmen 593 milyon lira borçlanmışsın. 
Sıkıntı burada. Şimdi bu seneye geleceğiz. Onu da bir sonraki maddede görüşeceğim. 
Zannediyorum grup görüşümüz bu konuda teknik bir rapordur. Yani iktidarın dürüstçe bu 
bütçe kesin hesabında ortaya koyduğu rakam...

BAŞKAN :Konuşma süreniz bitti. Herhalde toparlıyorsunuz.
Bir dakika açalım hemen arkadaşlar.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Ben bir iflas bütçesiyle hareket ediyorum.
Tamam hizmet ediyorum. Ama bir iflas bütçesiyle hareket ediyorum mesajıdır. Biz bu şeye 
katılıyoruz, komisyon kararma. Çünkü teknik bir rapordur. Orada borçlar, alacaklar, şunlar 
bunlar hepsi teknik olarak, bizim buna hayır bu böyle değildir dememiz söz konusu değildir. 
Orada 593 milyon lira ben bütçe açığı yaptım diyor idare. Biz de diyoruz ki; sen eğer 
doğrudur, sen 593 milyon bütçe açığı yaparak bu bütçeyi tamamlamışsındır diyoruz. Bizim 
grup görüşümüz bütçe kesin hesabına olumludur.

BAŞKAN :Teşekkür ediyorum. Ben tabi nasıl bir iflas
bütçesi olduğunu çok güzel anlatacağım birazdan.

Üye Mustafa Reşat OKTAY 
şelale Başkanım.

BAŞKAN
Üye Cansel TUNCER 

olumlu olarak belirtti.
BAŞKAN
Üye Cansel TUNCER

:Başkanım iyi sen anlat. Arzular şelale, arzular

:Cansel Hanım devam ediyor musunuz? Bitti mi? 
: Sayın Başkanım, zaten grup görüşümüz de

:Evet.
:Bütçe kesin hesabında biz daha önce tahmini 

bütçeler görüşülürken bütçeyi tutturamayacağımız noktasında uyarılarımızı yapmıştık.
BAŞKAN :Evet.
Üye Cansel TUNCER :Denkleştirilemediğinin bir tespiti mahiyetinde

zaten mevcut rapor. Dolayısıyla komisyon raporuna diyeceğimiz yoktur. Komisyondan 
geldiği şekliyle uygundur.

BAŞKAN :Peki. Teşekkür ediyorum, çok sağ olun. Selçuk
Bey buyurun.

Üye Selçuk SENİRLİ rSayın Başkan, değerli meclis üyeleri,
oturumumuzun Antalya’mıza hayırlı olmasını diliyorum. Ayrıca Cumhuriyet Halk Partisi İl 
Başkanına hoş geldin diyorum. Sayın Başkanım, değerli meclis üyeleri, bütçeler, faaliyet 
raporları tabi ki meclisin önüne geliyor. Şimdi Antalya Büyükşehir’in daha önceki bütçesine 
oy verirken aşağı yukarı Reşat Beyin açıkladığı gibi yüzde ellisine yakınını kredi ve 
gayrimenkul satışlarından bir gelir tablosu gözüküyordu önümüzde. Maalesef gördüğümüz an 
itibarıyla gayrimenkul satışlarını gerçekleştiremedik. Bir gün bu belediye başkanlarmın bir 
tarzı vardır, bir ilçe belediye başkanımız gayrimenkul satışı için yetki istedi, borçlarımız var 
dedi. Dedim ki, ya başkanım borçlarımızı sırala, ne ihtiyaçsa verelim, şey yapalım. Dedi ki, 
kardeşim millet bana güvenmiş, siz bana güvenmiyor musunuz dedi. O zaman hayırlı olsun 
Başkanım dedik. Şimdi önümüzde 24 Haziran’da bir genel seçim var, Cumhurbaşkanı. Yeni 
bir sisteme geçiyoruz. Cumhurbaşkanlığı seçimi var. İşte saç kesilecek, kel gözükecek. Kim 
ak, kim kara, kim iyi, kim kötü, kim siyah, kim beyaz her şey ortaya çıkak. Yarınki biz ne 
desek de, yani biz karşı çıksak da zaten sayısal çoğunluğunuz var geçireceksiniz. Bir sıkıntı 
da yok. Bizim grup görüşümüz de olumlu. Önümüzdeki sene bu faaliyet raporun# millete 
anlatırsınız. Millet kabul ederse hayırlı olsun deriz. Yapacak bir şeyimiz yok. Bi^ırn burada 
dediğimizin de çok fazla bir manası yok siz de. Hayırlı uğurlu olsun.
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BAŞKAN .-Teşekkür ediyorum, çok sağ olun.
Üye Selçuk SENİRLİ :Raporumuz olumludur. Onun için

millete verin hesabınızı. Hayırlı olsun.
BAŞKAN :Zaten önce Allah’a, sonra millete hep hesap

vererek yaşıyoruz. Buyurunuz Ertürk Bey.
Üye Ertürk YAZAR :Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri, devam

toplantımızın memleketimize ve ilimize hayırlı olsun. Antalya’mıza hayırlı olsun 
dileklerimi ileterek başlıyorum. Bu arada Cansel Hanımın partimizin kuruluşuyla ilgili iyi 
dilekleri için de kendilerine teşekkür ediyorum. Konuştuğumuz kesin hesapla ilgili grup 
kararımız olumludur. Bu bir tabi ki hesap işidir. Zamanında alınmadığından da çok iyi bir 
inceleme şansımız olmamıştır Cansel Hanımın dediği gibi. Grup görüşümüz olumludur.

BAŞKAN :Teşekkür ediyorum, çok sağ olun. Bahattin
Bey buyurun. Siz söz istemiştiniz.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Sayın Başkanım, yani niye o kadar
rahatsız olduklarını anlamış değilim tekrar söz istemekten dolayı ya da yani...

BAŞKAN :Buyurun siz söyleyin söylemek istediğinizi.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Şeye, polemiğe de girmeyeyim. Ben de

CHP İl Başkanım meclisimize gelmesinden dolayı hoşgeldiniz diyorum kendisine. Bizim 
tabi Kumluca’da Faik ÖNCEL kardeşimiz şu anda Büyükşehir Meclis Üyesi olarak 
aramıza katıldı.

BAŞKAN .Evet.
Üye Bahattin BAYRAKTAR ıKendisine hoşgeldiniz diyorum, hayırlı

uğurlu olsun diyorum. Diğer bir arkadaş, diğer bir arkadaşımız Korkuteli’ne Şefik 
KILINÇ kardeşimiz. O da aramıza hoşgeldiniz diyorum. Hayırlı uğurlu olsun. Bunun için 
söz almıştım Reşat Bey.

BAŞKAN :Teşekkür ediyorum. Çok sağ olun. Evet değerli
arkadaşlar, ben de öncelikle Cumhuriyet Halk Partisi İl Başkanımıza meclisimize 
teşriflerinden dolayı teşekkür ediyorum, hoş geldiniz diyorum. İstifa eden 
arkadaşlarımızın yerine göreve başlayan değerli Büyükşehir Meclis Üyelerimiz Şefik 
KILINÇ ve Faik ÖNCEL arkadaşlarımıza da başarılar diyorum. Allah mahcup etmesin. 
İnşallah hep birlikte güzel çalışmalara imza atarız.

Değerli arkadaşlar tabi kesin hesap aslında yıl içerisinde yapılan harcamaların 
teknik bir çalışma neticesinde meclise bilgilendirilmek suretiyle onayından ibaret bir 
husus. Tabi Büyükşehir Belediyesi olarak biz her zaman bütçemizle övündük ve 
bütçemize güvendik. Ben espri yaptım tabi Reşat Beye nasıl bir iflas bütçesiymiş onu 
anlatacağım diye. Gerçekten Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin bütçesinin nerden nereye 
geldiğini gördüğümüzde bunun göz ardı edilemez bir başarı öyküsü olduğu açık. Çünkü 
rakamlar yalan söylemez. Ben sadece rakamlarla konuşacağım ve rakamları sizlerin 
bilgisine arz edeceğim.

Değerli arkadaşlar, tabi borç edebiyatı yerel yönetimlerin zaman zaman tercihleri 
içerisinde olmuş. Bizim hiçbir zaman tercih etmediğimiz, başvurmadığımız bir husus. 
Sadece borç rakamlarını ben bilgi vermek amacıyla ifade etmişimdir. Hele hele bir enkaz 
edebiyatı hiçbir zaman tarafımca söz konusu olmamıştır. Çünkü bizler çtözütfi üretmekle 
mükellefiz. I W
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Belediyeler, hele hele belediye başkanlığı mazeret makamı değil çözüm 
makamıdır. O yüzden 30 Mart 2014 tarihinde devralmış olduğumuz Büyükşehir 
Belediyesinin borcu bir milyar 275 milyon Türk Lirası. Bu borç rakamı 31 Mart itibarıyla 
bir milyar 942 milyon Türk Lirasına yükselmiş. 30 Mart 2014’de devraldığımız borç bir 
milyar 275 milyon. Bunlar kesin hesap rakamları olduğu için net, resmi rakamlar.
31.12.2017 itibarıyla toplam borç miktarımız bir milyar 942 milyona çıkmış ve 
coğrafyamız aşağı yukarı on misli artmış, beş ilçe 19 ilçeye çıkmış. Bunlar tabi iki dönem 
arasındaki belediye hacmi ve büyüklüğü açısından önem arz ediyor. Değerli arkadaşlar, 31 
Mart 2009 ve 31 Mart 2014 arasında, yani bizden önceki dönemde Antalya Büyükşehir 
Belediyesi 370 milyon lira bir kredi kullanımında bulunmuş ve bu süreç içerisinde de 273 
milyon lira ana para, 97 milyon lira bir faiz ödemesi söz konusu olmuş ve değerli 
arkadaşlar 31 Mart 2014 tarihinde devralmış olduğumuz kredi miktarı burası çok önemli, 
224 milyon Türk Lirası. Bu 224 milyon devraldığımız kredinin tam 31.12.2017 tarihine 
kadar 214 milyon Türk Lirasını bu yönetim ödemiş. Yani bir önceki CHP döneminden 
ödenmesi gereken borcun neredeyse tamamını on milyon eksiğiyle biz ödemişiz. Ama biz 
hiç borç edebiyatı yapmadık, yapmıyoruz, yapmayacağız diyoruz. Sadece bilgi olarak arz 
ediyoruz, bu arada tabi ikinci etap raylı sistem için bir kredi kullanımı malumunuz söz 
konusu olmuştur. 29.4 milyon avroluk bir kredidir dönemimizde. Değerli arkadaşlar, bu 
kredinin ödemesi 2022 yılında ana para ödemesi olarak başlayacaktır ve süresi, 
arkadaşlarım yanlışsa o notu koymamışlar, 2029 senesinde bitecektir kredinin tamamının 
ödemesi. Hani büyükşehir belediyesini borçlandırıyoruz diyoruz da, hangi şartlarda 
borçlandırıyoruzu da iyi bilmemiz lazım. Bu borçlar belki Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti'nin en uzun vadeli, en düşük faizli, en ödenebilir kredileridir. Bunu özellikle ifade 
etmek isterim. Yine üçüncü etap başlıyor biliyorsunuz raylı sistemde de. Burada da 140 
milyon avroluk IFC ile Dünya Bankası kuruluşu, yani Dünya Bankası’yla bir kredi 
anlaşması yapılmış, bunun 140 milyon avrosu ana para olacak, 27 milyon lira faiz 
ödemesi yapılacak. Ana para ödemesi bunun da 2022 yılında başlıyor. 140 milyon avro. 
Faiziyle evet. Faiziyle o kadar oluyor. 140 artı 32 172 oluyor. Ana para ödemesi 2022 
yılında başlıyor ve bu kredinin de ödeme süresinin tamamlanması 2029 yılında. 
Arkadaşlar, şu anda biz birinci etap raylı sistemin kredilerini ödüyoruz ve neredeyse raylı 
sistem bilet gelirleriyle artık bu kredilerin ödenebildiğini gördüğümüzde, bu kredilerin bir 
borç edebiyatıyla anlatılması çok hak ve adalete sığmıyor. Dolayısıyla bu rakamlar siz 
borcun içinde yarın ödenecekmiş gibi borç olarak gösterirseniz, e o zaman ne kadar doğru 
bir iş yaptığınızı sizin vicdanınızın takdirine bırakırım.

Bunun dışında değerli arkadaşlar Antalya Büyükşehir Belediyesi bu fınans 
yönetimi sayesinde, başarılı fınans yönetimi sayesinde artık yapılan bütün borç 
edebiyatlarını lütfen koyarak bunu değerlendirin faiz ödeyen bir belediye olma 
yükümlülüğünü en aza indirmiş, yani minimize etmiştir. Bakın 2013 yılı sonu, ben bunları 
dönem dönem mukayese olarak her kesin hesapta veya bütçe döneminde yapıyorum. 
Çünkü biz tabi ki bizden önceki dönemle kendimizi mukayese etmek durumundayız. 2013 
yılı sonu itibarıyla büyükşehir belediyesinin faiz ödemesi, bütçesinin gider rakamlarının 
içerisinde 7.15. yani bütçesinin 7.15’ini faize ödüyormuş. Peki 2017 yılında ne olmuş bu? 
1.63’e düşmüş. Hani borç alırsanız faiz ödersiniz de, ama o faiz bütçenizin Y e n ili  bir 
rakamını, oranını teşkil ederse o zaman işte iflas bütçesi olur bütçe.
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Rakamlar yalan söylemez diye söze ondan başladım. Bakın bugün büyükşehir 
belediyesi bizden önceki dönemde 7.15 bütçesinin bir kalemini faize ödüyorken, bugün bu 
1.63’e düşmüş. Hani soruyorlar ya hep Menderes TÜREL bu değirmenin suyu nereden 
geliyor filan. Nasıl buluyor bu kaynakları Antalya’da bu kadar hizmeti yapıyor? İşte bu. 
Başarılı fınans yönetimi sayesinde. Ve bugün büyükşehir belediyesi artık neredeyse faiz 
ödemelerini minimize eden bir noktaya gelmiştir. Değerli arkadaşlar bunun dışında tabi 
büyükşehir belediyesinin müthiş bir personel giderlerinde ciddi başarısı söz konusu. 
Bakınız yıl yıl söyleyeceğim. Rakamları da önümde. Zamanınızı almamak için 
söylemeyeceğim.

Sadece oranlarını söyleyeceğim. 2013 senesinde Antalya Büyükşehir Belediyesi 
424 milyon gider bütçesi gerçekleştirmiş. Bunlar kesin hesaptır. Kadrolu personeline 97 
milyon 300 bin ödüyormuş. Hizmet alımı yani taşeron personeline de 107 milyon 
ödüyormuş. Bütçe rakamı içerisinde personel gideri yüzde 48. Bugün yeni taşeron 
kanunuyla zaten yüzde 30’u taşeron dahil aşamıyorsunuz. Buradan hatırlatmada 
bulunayım. Nüfusu 10 binden yüksek olan belediyelerimizde eğer taşeron artı kadrolu 
personel harcaması yüzde 30’u geçerse belediye başkanları cebinden ödeyecek ha 
maaşları. Ayrıldıktan sonra da. 10 binden aşağı belediyelerde de bu yüzde 40. Yani eğer 
taşeron kanunu o zaman olsaydı, yüzde 43-48’le yani yaklaşık yüzde 18’lik personel 
fazlası olan bütçeyi belediye başkanı o dönemin cebinden ödeyecekti bu taşeron yasası o 
gün olsaydı. Şimdi biz nereye getirmişiz gerçekleşen bütçede personel giderlerini? 
2014’de, ki marttan sonra, nisandan sonraki dönemi bize ait. Yüzde 39’a çekmişiz taşeron 
dahil personel giderlerini. 2015’de bu yüzde 38’e gerilemiş. 2016’da yüzde 33’e 
gerilemiş. Değerli arkadaşlar 2017’de Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin taşeron dahil 
personel giderleri bütçesi içerisinde sadece ve sadece yüzde 23. Yani şöyle bir düşünürsek 
yüzde 48’de aldığımız personel giderlerini yüzde 23’e gerilemişiz. Neredeyse yüzde aşağı 
yukarı 50’den aşağı bir gerileme. Yarısından daha fazla bir gerileme var ve tabi ki bu 
noktada personel giderleri konusunda yapmış olduğumuz bu akıllı yönetim bizim 
kaynaklarımızı personel giderlerine değil, memleketin hizmetine ayırmaya vesile 
olmuştur. Daha öncelerde de söyledim ama hafıza-ı beşer nisyan ile malul. Bir kere daha 
söyleyeyim. Bizden önceki dönemde Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin değerli 
arkadaşlar ihtiyaç fazlası personele ödediği para, para, miktar, beş senede 500 milyon ya. 
Yazıktır, yazıktır. O parayı biz Antalya’nın hizmetine öderdik. Ve o dönemi ben çok iyi 
hatırlıyorum. Dönemin belediye başkanı, dönemin genel başkanına büyük abi emretti, 
belediyeyi personelle doldurdum diye suçlamalarda bulundu kendi partili genel başkanına. 
İyi mi oldu? Keşke biz bunları memleket hizmetinde harcasaydık. Ve değerli arkadaşlar 
tabi biz bir taraftan bunları yapıyorken, yani borç yönetimini personel yönetimini, fınans 
yönetimini fevkalade başarılı yapıyorken, e öbür taraftan da bu tasarruflarla yatırımlar 
başını aldı gitti. Bakın bunu da ben söylemiyorum. Hani Türkiye ile ilgili maalesef son 
zamanlarda sadece hükümetimizi zor duruma sokmak için manipülatif bir takım kredi 
notları icat eden FITCH raporu bunu söylüyor. Bunu da parantez içinde belirteyim. 
FITCH ne diyor biliyor musunuz? Uluslararası girin sitesine Antalya Belediyesi’nin 
rakamlarına bakın. Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin diyor operasyonel denge cari
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Bunun içinden yatırım ve borç ödemelerini çıktığınızda aynen 238 milyon fazla 
veren bir bütçeden bahsediyoruz. Bu 2017 senesinde ne olmuş değerli arkadaşlar? Bu
2017 senesinde cari fazlamız 388 milyona çıkmış. Bunu ben söylemiyorum, FITCH 
söylüyor. İngilizce tercümesini yaptırın, İngilizcesini okumakta zorlanırsak orada 
görürsünüz. Dolayısıyla işte böyle bir bütçe ve işte bu bütçeyle yatırım ne olmuş ona bir 
bakalım. Değerli arkadaşlar, Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 2010 yılındaki yatırım 
bütçesi yüzde 17. 2011’de yüzde 15’e düşmüş. 2012’de yüzde 19’a düşmüş, 2013 
senesinde yüzde 13. Yani bizden önceki dönemde bütçe geliri içerisinde kesin hesaplarda 
toplam yatırıma harcanan para yüzde 13’müş arkadaşlar. 2014 bizim yarım senemiz, orayı 
geçiyorum. Ama bakın bu 2014’ten, 15’ten sonra ne olmuş bir buna bakalım. 2015’te 
büyükşehir belediyesinin toplam bütçe içerisindeki rakamı yüzde 31’e çıkmış bir anda. 
Sanki sihirli değnek değmiş, bütçe içindeki yatırım rakamı yüzde 13’ten 31’e çıkmış. 
2016’da bu yüzde 41’e çıkmış. 2017’de yüzde 55’e çıkmış. 2013 senesinde Antalya 
Büyükşehir Belediyesi sadece, ben oranlarla söyledim ki hani denilmesin ya beş ilçeydi, 
19’a çıktı bütçe gelirleri arttı.

Hayır oranla gidersek daha adaletli bir değerlendirme yaparız. Ha rakamla gidersek 
aman yarabbi. Artış tek kelimeyle maşallah. Bakın 2013 senesinde Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nin toplam yatırım yaptığı rakam 55 milyonmuş arkadaşlar. Araları 
saymayacağım. Bu 2017 senesinde bir katrilyon 70 milyona çıkmış. 23 milyondan bir 
katrilyona. Yani 23 trilyondan, pardon 53 trilyondan, pardon 55 trilyondan bir katrilyon 
70 trilyon harcamaya çıkan bir yatırım bütçesinden bahsediyoruz. Yani benim hesap 
makinası kaç misli fazla bazen bölüp çarpıyorken şaşırıyor olabiliyor. Artık onun kaç 
misli arttığının hesabını da size bırakayım. Ve değerli arkadaşlar işte böylesine bir artış 
yapıyorken özellikle az önce hani hep konuşuluyor işte büyükşehir belediyesinin öz 
gelirleri ne kadar yeterli ne kadar değil diye, büyükşehir belediyesinin, yani özgelirlerden 
kastimiz şu; hâzineden gelen, İller Bankası’ndan gelen, merkezi idareden gelen payımız 
hariç bizim buradaki toplam faaliyet gelirlerimizden bahsediyorum. Buradaki rakamlar şu 
önümdeki listemden onu da bulacağım şimdi. Aynen şu şekilde. 2013 senesinde 
büyükşehir belediyesinin değerli arkadaşlar öz geliri, yani merkezi idareden gelirleri hariç 
belediye gelirleri diyelim. 113 milyon 632 bin 15 liraymış. Peki bu 2017 senesinde ne 
olmuş biliyor musunuz? 347 milyon 60 bin 185’e çıkmış. Yani 113 milyondan 315 
milyona çıkan bir özgelir. 2018’in ilk dört ayında da arkadaşlarımızdan dün itibarıyla 
rakamı istedim. Yani özgelirler 2017 sonunda yüzde 200Tük bir artış, bir rekordur diye 
not almışız buraya. Değerli arkadaşlar 2018 yılının ilk dört ayında da özgelirlerimiz 
neredeyse 100 milyona dayanmış. Bu değirmenin nereden geliyor suyu sorularına en 
güzel cevaptır. Dolayısıyla biz bir taraftan fınans yönetimini çok başarıyla yürütüyoruz, 
bir taraftan kaynaklarımızı en tasarruflu şekilde kullanıyoruz, bir taraftan borç ödüyoruz, 
bir taraftan da yatırımlar maşallah aldık başımızı gidiyoruz. Hepsi Antalya halkı için, 
Antalya içindir. Seve seve gönülden gayretle gece gündüz çalışıyoruz. Antalya’mıza az 
bile helali hoş olsun diyor saygılarımı sunuyorum. Bütçeyi oylarınıza, kesin bütçeyi 
oylarınıza arz edeceğim. Okuyacak mıyız?

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR:Kısmen başlık ve sonuç kısmını 
okuyacağım Başkanım.

BAŞKAN :Buyurun.
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MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(11.05.2018)

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR:Antalya Büyükşehir Belediyesi 2017 
Mali Yılı gerçekleşen Gider Kesin Hesabı Bütçesinin Kurumsal Kodlaması yapılan her 
birinin Fonksiyonel Sınıflandırmasının 1. Düzeyi Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe 
Usul Yönetmeliğinin 29. Maddesinin 2. Fıkrasının b bendi gereğince;

ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 
2017 MALİ YILI GİDER KESİN HESABI 

KURUMSAL KODLAMASI YAPILAN HER BİRİMİN FONKSİYONEL SINIFLANDIRMALARININ 1
NCİ DÜZEYİNDE

KODU

KURUMSAL FONKSİYONEL  
SINIFLANDIRMA l.DÜZEY

2017 YILI

I II III IV KESİN HESAP

46 7 1 1 GENEL SEKRETERLİK 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 62.647,98

46 7

7

1 2

4

ÖZEL KALEM ŞUBE 
MÜDÜRLÜĞÜ 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 2.031.222,92

46 1 DESTEK HİZMETLERİ 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 177.270.372,29

46 7 1 4 DESTEK HİZMETLERİ 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 6 İSKAN VE TOPLUM REFAHI 

HİZMETLERİ 564.217,00

46 7 1 4 DESTEK HİZMETLERİ 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 7 SAĞLIK HİZMETLERİ 955.053,10

46 7 1 5
İNSAN KAYNAKLARI VE 

EĞİTİM DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI

1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 183.026.740,51

46 7 1 9 PROTOKOL ŞUBE 
MÜDÜRLÜĞÜ 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 8.568.342,52

46 7 1 10 BİLGİ İŞLEM DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 5.800.636,30

46 7 1 10 BİLGİ İŞLEM DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 6 İSKAN VE TOPLUM REFAHI 

HİZMETLERİ 98.226,74

46 7 1 12 ŞEHİR TİYATROSU ŞUBE 
MÜDÜRLÜĞÜ 8 DİNLENME KÜLTÜR VE DİN 

HİZMETLERİ 1.000.415,09
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46 7 I 18 YAZI İŞLERİ VE KARARLAR 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 1.040.683,77

46 7

7

1 20 TEFTİŞ KURULU 
BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 4.648,65

46 1 21 İÇ DENETİM BİRİMİ 
BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 0

46 7 1 24 1.HUKUK MÜŞAVİRLİĞİ 3 KAMU DÜZENİ VE 
GÜVENLİK HİZMETLERİ 2.577.276,67

46 7 1 25
BASIN YAYIN VE HALKLA 

İLİŞKİLER DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI

1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 4.748.564,79

46 7 1 30
ÇEVRE KORUMA VE 
KONTROL DAİRESİ 

BAŞKANLIĞI
5 ÇEVRE KORUMA 

HİZMETLERİ 286.491.198,07

46 7 1 31 FEN İŞLERİ DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 6 İSKAN VE TOPLUM REFAHI 

HİZMETLERİ 476.933.261,45

46 7 1 31 FEN İŞLERİ DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 8 DİNLENME KÜLTÜR VE DİN 

HİZMETLERİ 1.212.090,52

46 7 1 32 İMAR VE ŞEHİRCİLİK 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 6 İSKAN VE TOPLUM REFAHI 

HİZMETLERİ 4.387.468,75

46 7 1 33
KAYNAK GELİŞTİRME VE 

İŞTİRAKLER DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI

4 EKONOMİK İŞLER VE 
HİZMETLERİ 4.144.354,78

46 7 1 34 İTFAİYE DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 2 SAVUNMA HİZMETLERİ 1.166.866,94

46 7 1 34 İTFAİYE DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 3 KAMU DÜZENİ VE 

GÜVENLİK HİZMETLERİ 2.337.271,84
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46 7 1 35 KÜLTÜR VE SOSYAL İŞLER 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 8 DİNLENME KÜLTÜR VE DİN 

HİZMETLERİ 36.326.838,83

46 7 1 36 MALİ HİZMETLER DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 63.244.967,58

46 7 1 37 KENT ESTETİĞİ DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 6 İSKAN VE TOPLUM REFAHI 

HİZMETLERİ 54.542.980,33

46 7 1 38 SAĞLIK İŞLERİ DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 7 SAĞLIK HİZMETLERİ 20.209.561,19

46 7 1 39 SOSYAL HİZMETLER 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 10

SOSYAL GÜVENLİK VE 
SOSYAL YARDIM 

HİZMETLERİ
19.367.325,59

46 7 1 40
ULAŞIM PLANLAMA VE 
RAYLI SİSTEM DAİRESİ 

BAŞKANLIĞI
4 EKONOMİK İŞLER VE 

HİZMETLERİ 378.958.888,71

46 7 1 41 DIŞ İLİŞKİLER DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 169.688,46

46 7 1 42 ZABITA DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 3 KAMU DÜZENİ VE 

GÜVENLİK HİZMETLERİ 33.049.008,22

46 7 1 43 KIRSAL HİZMETLER 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 4 EKONOMİK İŞLER VE 

HİZMETLERİ 83.719.727,72

46 7 1 44 TARIMSAL HİZMETLER 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 4 EKONOMİK İŞLER VE 

HİZMETLERİ 16.319.824,60

46 7 1 45 İLÇE HİZMETLERİ DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 222.725,08



ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(11.05.2018)

T.C.

46 7 1 46 EMLAK VE İSTİMLAK 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 71.529.085,54

46 7 1 47 MUHTARLIK İŞLERİ 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 1 GENEL KAMU HİZMETLERİ 18.821,00

46 7 1 52 KENT TARİHİ VE TANITIMI 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 5 ÇEVRE KORUMA 

HİZMETLERİ 78.626,87

46 7 1 52 KENT TARİHİ VE TANITIMI 
DAİRESİ BAŞKANLIĞI 8 DİNLENME KÜLTÜR VE DİN 

HİZMETLERİ 1.175.956,78

46 7 1 53
GENÇLİK VE SPOR 

HİZMETLERİ DAİRESİ 
BAŞKANLIĞI

8 DİNLENME KÜLTÜR VE DİN 
HİZMETLERİ 1.700.755,95

KESİN HESAP TOPLAMI 1.945.056.343,13

BAŞKAN .-Oylarınıza arz ediyorum. Kabul edilmiştir.

(Ak Parti 49 kabul oyu, CHP 9 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu ile 
toplam 67 oy kullanılmıştır.)

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR:Antalya Büyükşehir Belediyesi 2017 Mali 
Yılı Gelir Kesin Hesabı meclis oylama cetveli. 5393 sayılı yasanın 18 ve 64.maddesi, Mahalli 
İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 40.maddesinin 2.bendi “Kesin hesabın 
görüşülmesi ve kesinleşmesinde bütçeye ilişkin hükümler uygulanır.” 29.maddesine göre 
“Gelir Bütçesi Ekonomik Sınıflandırmanın 1 .düzeyinde oylanır”

KODU GELİRLERİN EKONOMİK  
SINIFLANDIRILMASI 2017 YILI GELİR KESİN HESABI

01 VERGİ GELİRLERİ 47.658.444,49

03 TEŞEBBÜS VE MÜLKİYET GELİRLERİ 172.234.129,85
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04 ALINAN BAĞIŞ VE YARDIM 54.613.852,30

05 DİĞER GELİRLER 1.013.859.215,17

06 SERMAYE GELİRLERİ 66.627.094,15

TAHSİLAT TOPLAM 1.354.992.735,96

09 RED VE İADELER (-) -3.623.175,85

TOPLAM 1.351.369.560,11

BAŞKAN :Oylarınıza arz ediyorum. Kabul edilmiştir.

(Ak Parti 48 kabul oyu, CHP 13 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu ile 
toplam 70 oy kullanılmıştır.)

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR:Antalya Büyükşehir Belediyesi 2017 Mali 
Yılı Finansman Kesin Hesabı meclis oylama cetveli. 5393 sayılı yasanın 18.ve 64.maddesi ve 
Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 40.maddesinin 2.bendi, kesin hesabın 
görüşülmesi ve kesinleşmesinde bütçeye ilişkin hükümler uygulanır. 29.maddesine göre 
finansmanın ekonomik sınıflandırılmasının 1 .düzeyinde oylanır.

KOD AÇIKLAMA FİNANSMAN

1 İÇ BORÇLANMA 205.481.777,20

2 DIŞ BORÇLANMA 25.400.273,87

TOPLAM 230.882.051,07
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BAŞKAN :Arz ediyorum oylarınıza. Kabul edilmiştir.

(Ak Parti 51 kabul oyu, CHP 9 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu ile 
toplam 68 oy kullanılmıştır.)

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR:2017 Mali Yılı Gider Kesin Hesabı 
Ayrıntılı Harcama Programı. Ayrıntılı harcama programı 3’er aylık dönemlerden itibariyle 
toplamları üzerinden 1 .düzeyinde mecliste oylanır.

2017 MALİ YILI GİDER KESİN HESAP AYRINTILI HARCAMA PROGRAMI 
AYRINTILI HARCAMA PROGRAMI ÜÇER AYLIK DÖNEMLER İTİBARİYLE TOPLAMLARI ÜZERİNDEN

BİRİNCİ DÜZEYİ

EKONOMİK KODLAMA
I.3AYLIK

(OCAK-ŞUBAT-
MART)

1I.3AYLIK
(NİSAN-MAYIS-

HAZİRAN)

III.3AYLIK
(TEMMUZ-
AĞUSTOS-

EYLÜL)

IV.3AYLIK
(EKİM-KASIM-

ARALIK)
T O P L A M

I 11 AÇIKLAMA Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran

01 PERSONEL
GİDERLERİ

39.663.167,55 24,48 40.474.081,09 24,99 41.877.614,70 25,85 39.974.954,95 24,68 161.989.818,29 %100

01 1 MEMURLAR 18.855.958,75 26,95 17.078.772,73 24,41 18.503.759,61 26,45 15.521.014,43 22,19 69.959.505,52 %100

01 2 SÖZLEŞMELİ
PERSONEL

3.824.001,72 18,38 4.905.115,48 23,58 5.543.949,92 26,65 6.527.515,79 31,38 20.800.582,91 %100

01 3 İŞÇİLER 15.516.595,85 24,45 16.346.087,84 25,76 16.261.688,33 25,63 15.329.903,35 24,16 63.454.275,37 %100

01

01

4 GEÇİCİ PERSONEL 1.226.366,38 18,48 1.807.683,22 27,23 1.403.961,86 21,15 2.199.346,74 33,14 6.637.358,20 %100

5 DİĞER PERSONEL 240.244,85 21,11 336.421,82 29,56 164.254,98 14,43 397.174,64 34,90 1.138.096,29 %100

02

SOSYAL  
GÜVENLİK  
KURUM LARINA  
DEVLET PRİMİ 
GİDERLERİ

5.698.226,50 23,57 6.181.852,04 25,57 6.029.218,85 24,94 6.265.572,15 25,92 24.174.869,54 %100

02 1 MEMURLAR 2.781.093,09 28,42 2.379.889,82 24,32 2.520.375,48 25,75 2.104.988,11 21,51 9.786.346,50 %100

02 2 SÖZLEŞMELİ
PERSONEL 570.459,23 18,68 717.870,80 23,50 781.911,94 25,60 984.407,98 32,23 3.054.649,95 %100

02 3 İŞÇİLER 2.136.852,91 21,25 2.737.165,12 27,22 2.436.582,00 24,23 2.745.265,39 27,30 10.055.865,42 %100

02 4 GEÇİCİ PERSONEL 209.821,27 16,42 346.926,30 27,15 290.349,43 22,72 430.910,67 33,72 1.278.007,67 %100

03 MAL VE HİZMET 
ALIM GİDERLERİ

90.158.767,43 14,90 130.194.37034 21,51 165.695.877,86 27,38 219.086.005,81 36,20 605.135.021,44 %100
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03 1

ÜRETİME 
YÖNELİK MAL VE 
MALZEME 
ALIMLARI

0 0,00 35.842,59 53,64 0 0,00 30.975,00 46,36 66.817,59 %100

03 2

TÜKETİME 
YÖNELİK MAL VE 
MALZEME 
ALIMLARI

9.333.475,12 15,95 11.150.013,16 19,05 14.145.809,03 24,17 23.893.739,49 40,83 58.523.036,80 %I00

03 3 YOLLUKLAR 183.818,00 14,07 426.580,79 32,64 281.164,26 21,51 415.341,91 31,78 1.306.904,96 %100

03 4 GÖREV GİDERLERİ 3.404.033,79 4,92 8.614.858,01 12,46 31.000.492,67 44,83 26.129.501,00 37,79 69.148.885,47 %100j

03 5 HİZMET ALIMLARI 71.654.506,18 16,38

1

98.467.107,27 22,51 115.405.203,21 26,39 151.849.780,13 34,72 437.376.596,79 %100

03 6
TEMSİL VE
TANITMA
GİDERLERİ

3.018.545,22 27,17 4.101.277,05 36,91 1.223.298,70 11,01 2.767.478,12 24,91 11.110.599,09 %100

03 7

MENKUL
MAL.GAYRİMADDİ 
HAK ALIM, BAKIM 
VE ONARIM 
GİDERLERİ

2.373.208,29 11,11 4.970.591,07 23,28 2.855.637,91 13,37 11.153.167,77 52,23 21.352.605,04 %100

03 8

GAYRİMENKUL 
MAL BAKIM VE 
ONARIM 
GİDERLERİ

191.180,83 3,06 2.428.100,40 38,85 784.272,08 12,55 2.846.022,39 45,54 6.249.575,70 %100

04 FAİZ GİDERLERİ 4.920.138,11 15,46 8.731.771,87 27,44 5.081.800,55 15,97 13.088.117,51 41,13 31.821.828,04 % 100

04 2 DİĞER İÇ BORÇ 
FAİZ GİDERLERİ

3.581.578,29 19,68 3.565.441,10 19,59 3.695.265,04 20,31 7.354.355,30 40,42 18.196.639,73 %100

04 3 DIŞ BORÇ FAİZ 
GİDERLERİ

1.338.559,82 9,82 5.166.330,77 37,92 1.386.535,51 10,18 5.733.762,21 42,08 13.625.188,31 %100

05 CARİ
TRANSFERLER 7.894.749^2 18,42 10.858.144,50 25,33 8.675.959,88 20,24 15.435.495,18 36,01 42.864.348,88 %100

05 1
GÖREV
ZARARLARI

806.067,80 17,17 1.251.764,17 26,67 1.264.620,98 26,94 1.371.111,70 29,21 4.693.564,65 1,00

05 2 HAZİNE
YARDIMLARI 723.663,55 723.663,55

05 3

KAR AMACI
GÜTMEYEN
KURULUŞLARA
YAPILAN
TRANSFERLER

964.422,26 15,65 2.054.181,32 33,34 1.286.966,10 20,89 1.855.702,17 30,12 6.161.271,85 %100

35 4
HANE HALKINA
YAPILAN
TRANSFERLER

2.770.917,23 15,67 4.532.776,93 25,63 2.692.549,47 15,22 7.690.104,28 43,48 17.686.347,91 %100

35 6
YURTDIŞINA
YAPILAN
TRANSFERLER

15.376,64 55,89 } 3 >7.468,72 64,11 12.845,36 %100

)5 S
3ELİRLERDEN 
AYRILAN PAYLAR

3.337.965,39 >4,62 3.019.422,08 22,27 3.431.823,33 >5,31 5.767.444,76 27,79 3.550^655,56 %100
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06 SERMAYE
GİDERLERİ

129.871.759,21 12,13 111.203.584,09 10,39 400.769.996,15 37,44 428.511.233,11 40,03 1.070.356.572,56 %100

06 1 MAMUL MAL 
ALIMLARI

59.974.544,15 46,89 574.186,82 0,45 3.275.252,67 2,56 64.078.311,95 50,10 127.902.295,59 %100

06 2
MENKUL
SERMAYE ÜRETİM 
GİDERLERİ

195.580,04 7,08 108.845,11 3,94 476.887,35 17,27 1.980.493,89 71,71 2.761.806,39 %100

06 3 GAYRİ MADDİ 
HAK ALIMLARI

0 0,00 563.182,00 10,45 1.272.948,00 23,63 3.551.382,00 65,92 5.387.512,00 %100

06 4
GAYRİMENKUL 
ALIMLARI VE 
KAMULAŞTIRMASI

4.943.949,44 23,62 1.689.233,43 8,07 4.502.824,79 21,51 9.793.186,69 46,79 20.929.194,35 %100

06 5
GAYRİMENKUL 
SERMAYE ÜRETİM 
GİDERLERİ

58.021.627,66 6,65 100.054.643,46 11,47 378.500.307,90 43,40 335.553.003,26 38,48 872.129.582,28 %100

06 6

MENKUL 
MALLARIN 
BÜYÜK ONARIM 
GİDERLERİ

1.639.628,45 18,15 2.175.110,12 24,07 2.241.274,92 24,80 2.980.196,90 32,98 9.036.210,39 %100

06 7
GAYRİMENKUL 
BÜYÜK ONARIM 
GİDERLERİ

5.096.429,47 15,82 6.038.383,15 18,75 10.500.500,52 32,60 10.574.658,42 32,83 32.209.971,56 %100

07

07

SERMAYE
TRANSFERLERİ

4.575.804,38 4.575.804,38

1
YURTİÇİ
SERMAYE
TRANSFERLERİ

4.575.804,38 4.575.804,38

08 BORÇ VERME 3.938.080,00 95,17 200.000,00 4,83 4.138.080,00 %100

08 1 YURTİÇİ BORÇ 
VERME

3.938.080,00 95,17 200.000,00 4,83 4.138.080,00 %I00

TOPLAM 282.144.888,12 14,51 307.843.803,93 15,83 632.706.272,37 32,53 722.361.378,71 37,14 1.945.056.343,13 %100

BAŞKAN :0ylarımza arz ediyorum. Kabul edilmiştir.

(Ak Parti 52 kabul oyu, CHP 10 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 72 oy kullanılmıştır.)

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR: 2017 Mali yılı Antalya Büyükşehir 
Belediyesi gelir kesin hesap finansman programı, finansman programı 3 Aylık dönemler 
itibariyle toplamlar üzerinden 1 .düzeyde meclisçe onaylanır.
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2017 MALİ YILI ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ GELİR KESİN HESAP FİNANSMAN PROGRAMI

FİNANSMAN PROGRAMI ÜÇ AYLIK DÖNEMLER İTİBARİYLE TOPLAMLAR ÜZERİNDEN BİRİNCİ DÜZEYİ

FİNANSMAN
PROGRAMI

I.3AYLIK
(OCAK-ŞUBAT-
MART)

II.3AYLIK
(NİSAN-MAYIS-
HAZİRAN)

III.3AYLIK
(TEMMUZ-
AĞUSTOS-
EYLÜL)

IV.3AYLIK
(EKİM-KASIM-
ARALIK)

T O P L A M

I II AÇIKLAMA Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran Miktar Oran

1 Vergi Gelirleri 11.667.992,79 24,48 13.767366,60 28,89 12.061.870,90 2531 10.161.214,20 2132 47.658.444,49 100%

1 3
Dahilde Alınan 
Mal ve Hizmet 
Vergileri

5.171.304,74 32,24 2.678.138,21 16,70 4.966.405,36 30,96 3.223.900,75 20,10 16.039.749,06 100%

1 6 Harçlar 6.496.688,05 20,55 11.089.228,39 35,07 7.095.465,54 22,44 6.937.313,45 21,94 31.618.695,43 100%

3
Teşebbüs ve
Mülkiyet
Gelirleri

42.754.473,88 24,82 42.040.570,40 24,41 37.031.990,56 21,50 50.407.095,01 29,27 172.234.129,85 100%

3 1 Mal ve Hizmet 
Satış Gelirleri

20.754.578,78 32,08 11.799.611,55 18,24 17.805.688,40 27,52 14.331.592,97 22,15 64.691.471,70 100%

3 4 Kurumlar Hasılatı 261.138,89 68,68 0 0,00 0 0,00 119.078,47 31,32 380.217,36 100%

3 6 Kira Gelirleri 21.734.890,79 20,46 29.399.935,82 27,67 19.157.291,65 18,03 35.948.378,40 33,84 106.240.496,66 100%

3 9 Diğer Teşebbüs ve 
Mülkiyet Gelirleri

3.865,42 0,42 841.023,03 91,22 69.010,51 7,49 8.045,17 0,87 921.944,13 100%

4
Alınan Bağış ve 
Yardımlar ile 
Özel Gelirler

10.423.183,96 19,09 7.896.705,21 14,46 12.832.751,14 23,50 23.461.211,99 42,96 54.613.85230 100%

4 1
Yurt Dışından 
Alman Bağış ve 
Yardımlar

7.382,67 100,00 7.382,67 100%

4 2

Merkezi Yönetim 
Bütçesine Dahil 
İdarelerden Alman 
Bağış ve 
Yardımlar

35.923,06 35.923,06

4 4

Kurumlardan ve 
Kişilerden Alman 
Yardım ve 
Bağışlar

10.415.801,29 19,09 7.860.782,15 14,40 12.832.751,14 23,52 23.461.211,99 42,99 54.570.546,57 100%

5 Diğer Gelirler 252.632.01237 24,92 220.253.195,41 21,72 253.318.871,44 24,99 287.655.135,95 2837 1.013.859.215,17 100%

5 1 ~aiz Gelirleri 1.566.528,48 15,99 1.614.136,27 16,48 2.740.553,16 27,98 3.873.427,74 39,55 9.794.645,65 100%

5 2
Çişi ve 
burumlardan 
Alman Paylar

245.613.732,49 25,41 210.130.171,27 21,74 244.471.903,18 25,29 266.467.445,32 27,57 566.683.252,26 100%

5 3 Jara Cezaları 1.024.762,49 19,13 356.683,48 15,99 1.200.660,18 >2,41 2.275.428,85 42,47 5.357.535,00 100%
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5 9 Diğer Çeşitli 
Gelirler

4.426.988,91 13,82 7.652.204,39 23,90 4.905.754,92 15,32 15.038.834,04 46,96 32.023.782,26 100%

6 Sermaye Gelirleri 7.561.595,54 11,35 4.190.422,38 6,29 41.354.227,15 62,07 13.520.849,08 20,29 66.627.094,15 100%

6 1 Taşınmaz Satış 
Gelirleri

7.561.595,54 11,35 4.190.422,38 6,29 41.354.227,15 62,07 13.520.849,08 20,29 66.627.094,15 100%

TAHSİLAT
TOPLAMI

325.039.258,54 23,99 288.148.260,00 21,27 356.599.711,19 26,32 385.205.506,23 28,43 1.354.992.735,96 100%

9 Red ve İadeler (-) -1.549.078,22 42,75 -133.211,69 3,68 -560.603,10 15,47 -1.380.282,84 38,10 -3.623.175,85 100%

NET TAHSİLAT  
TOPLAMI

323.490.180,32 23,94 288.015.048,31 21,31 356.039.108,09 2635 383.825.22339 28,40 1.351.369.560,11 100%

BAŞKAN :Oylarınıza arz ediyorum. Kabul edilmiştir.

(Ak Parti 50 kabul oyu, CHP 7 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 67 oy kullanılmıştır.)

Yazı İş. ve Kar.D.Bş.V. T.BAYRAKTAR:Antalya Büyükşehir Belediyesi 2017 Mali 
Yılı Kesin Hesabı’nın tamamıdır. Arz ederim.

BAŞKAN :Evet, böylelikle kesin hesabımız oylanmış ve
kabul edilmiştir. Destekleriniz için teşekkür ediyoruz. Az önce yapmış olduğumuz bütün bu 
çalışmalarda meclisimiz en büyük teşekkürü hak etmektedir. Değerli mesai arkadaşlarım en 
büyük teşekkürü hak etmektedir. Bizlere vermiş olduğunuz destekten dolayı bir kez daha 
hepinize teşekkür ediyorum değerli arkadaşlar. Gündemimizin üçüncü maddesi.

GÜNDEMİN 3. MADDESİ
KARAR NO:527

ÖZÜ: Antalya Büyükşehir Belediyesi Çevre Koruma ve 
Kontrol Dairesi Başkanlığı 03/05/2018 tarih ve E.33011 sayılı 
yazısı ile Fen İşleri Dairesi Başkanlığı 03/05/2018 tarih ve E.33098 
sayılı yazısı ile yürütülmekte olan yatırımların finansmanında 
kullanılmak üzere kredi kullanılması talep edilmiş; 5393 sayılı 
Kanunun 68 inci maddesinin birinci fıkrasının (e) bendi uyarınca 
“... yüzde onunu geçmeyen iç borçlanmayı belediye meclisinin 
kararı; yüzde onunu geçen iç borçlanma için ise meclis üye tam 
sayısının salt çoğunluğunun kararı ve İçişleri Bakanlığının onayı ile 
yapabilir” hükmü gereği Antalya Büyükşehir Belediyesi borçlanma 
limitleri dahilinde 350.000.000TL nakdin kamu bankaları ile özel 
bankalardan kısa, orta ve uzun vadeli olarak kredi kullandırılması, 
ipotek verilmesi ayrıca krediye konu işle ilgili her türlü işlemi 
yapmaya Antalya Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreterinin 
yetkilendirilmesine oylamaya katılanların oy çokluğu ile karar 
verildi. (Ak Parti 53 kabul oyu, CHP 16 ret oyu, MHP 5 kabul oyu, 
İyi Parti 2 ret oyu ile toplam 76 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 64. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Büyükşehir Belediyemiz 
Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı ve Fen İşleri Dairesi Başkanlığınca 
yürütülmekte olan yatırımların finansmanında kullanılmak üzere 350.000.000TL nakdin kamu 
bankaları ile özel bankalardan kısa, orta ve uzun vadeli olarak kredi kullandırılması, ipotek 
verilmesi ayrıca 5393 sayılı Kanunun 68 inci maddesinin birinci fıkrasının (e) bendi uyarınca 
"... yüzde onunu geçmeyen iç borçlanmayı belediye meclisinin kararı; yüzde onunu geçen iç 
borçlanma için ise meclis üye tam sayısının salt çoğunluğunun kararı ve İçişleri Bakanlığının 
onayı ile yapabilir” hükmü gereği krediye konu işle ilgili her türlü işlemi yapmaya 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreterinin yetkilendirilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Antalya Büyükşehir Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı 
03/05/2018 tarih ve E.3301 1 sayılı yazısı ile Fen İşleri Dairesi Başkanlığı 03/05/2018 tarih ve 
E.33098 sayılı yazısı ile yürütülmekte olan yatırımların finansmanında kullanılmak üzere 
kredi kullanılması talep edilmektedir.

5393 sayılı Kanunun 68 inci maddesinin birinci fıkrasının (e) bendi uyarınca “ ... 
yüzde onunu geçmeyen iç borçlanmayı belediye meclisinin kararı; yüzde onunu geçen iç 
borçlanma için ise meclis üye tam sayısının salt çoğunluğunun kararı ve İçişleri Bakanlığının 
onayı ile yapabilir” hükmü gereği Antalya Büyükşehir Belediyesi borçlanma limitleri 
dahilinde 350.000.000TL nakdin kamu bankaları ile özel bankalardan kısa, orta ve uzun 
vadeli olarak kredi kullandırılması, ipotek verilmesi ayrıca krediye konu işle ilgili her türlü 
işlemi yapmaya Antalya Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreterinin yetkilendirilmesi Plan ve 
Bütçe Komisyonumuzca uygun bulunmuştur.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Faik ÇITAK ve Meclis Üyesi Sami ALTUN 
‘Katılmıyorum’ şerhli imzalı, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon raporu uygundur Başkanım.
Üye Cansel TUNCER :Komisyon raporuna katılmıyoruz. Katılmama

gerekçelerimizi teknik konular içerdiği için yine Reşat Bey açıklayacak. Az önce ayrı 
maddelerde görüşelim demiştik. Reşat Bey grubumuz adına söz verilmesini rica ediyorum.

BAŞKAN :Hay hay. Reşat Bey söz isterse vereceğim
hemen. Reşat Bey. Buyurun efendim.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Sayın Başkanım, değerli meclis üyesi
arkadaşlarım, öncelikle Plan Bütçe Komisyonu Başkanımıza bir şey, bir soru sormak 
istiyorum. Arz ederse meclisimize sevinirim.

BAŞKAN :ÖSS sınav sorusu geliyor Bahattin Bey.
Buyurun.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Şimdi tabi bu komisyona geçen havale edildi.
BAŞKAN :Bu arada Reşat Bey keseceğim ama az önce

Cansel Hanımın ilettiği bir konuyu cevaplayamadım yanlış anlaşılmasın.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Buyurun efendim.
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BAŞKAN : Dikkate almadım diye değerlendirilebilir,
üzülürüm. Tabi dün meclis gündeminin geç geldiği benim de malumum. Yani dikkatimden 
kaçan bir husus değil. Ama bu hafta meclis toplantısını pazartesi değil Salı günü yaptığımız 
için o bir günlük fark dahi maalesef bize zamanı yetiştirme, biliyorsunuz daha önce bir 
birlikte karar almıştık. Pazartesi yapılan meclisleri ki komisyonlar rahat yetişsin, gündemi de 
rahatlıkla inceleyelim diye. Ancak bu hafta malum yoğunluklar, yani siyasi yoğunluklarımız 
var hepimizin. Bizim Salı günü meclisi yapmamıza vesile oldu. Ondan dolayı gerçekleşti. 
Azami gayret ediyoruz ama elimizde olmayan nedenlerle bazen gecikiyoruz, kusura 
bakmayın. Buyurunuz Reşat Bey.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Teşekkür ederim Sayın Başkanım. Şimdi Plan
Bütçe Komisyonu Başkanımız dün, çarşambaydı, evvelsi gün. Toplandılar, idaremizin 
finansman açığında kullanmak üzere 350 milyon TL’lik bir borçlanmayı nasıl yapıp 
yapamayacağımızı, meri mevzuata uygun olup olmadığını, yönetmeliklere uygun olarak bu 
borçlanmanın yapılıp yapılamayacağını tartıştılar. Uzun tartışmalar yaptılar, uzun 
müzakereler oldu. Gece saat 12’yi buldu bu müzakere. Muhalefet etkili görüşlerini koydu 
plan bütçe komisyonunda. Ben şimdi şunu sormak istiyorum. Biz biraz evvel oyladık 2017 
kesin hesabını. Bu borçlanma yapılacakken, yapılacak, kayıt altına alınırken, rapor 
hazırlanırken, yani evvelsi günkü tarihle Plan Bütçe Komisyonumuz bu borçlanmayı stok 
hesabını, 2017’nin borçlanma limitlerinden mi yaptı, hesaplarından mı yaptı? Yoksa 
2016’nmkinden mi yaptı?

BAŞKAN :2017. Zaten şimdi söyleyeyim onu o zaman.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Başkanım lütfen.
BAŞKAN :Tamam. Bilgi için veriyordum.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Bilgiyi, bilgi değil. Burada bir şey var. Biz bu

şeyimizi burada yeni geçirdik. Yani birkaç dakika önce murakabe ettik ve kesin hesaba 
bağladık. Meclisimiz de karar verecek. Ben burasında değilim bu işin. İşin usûl yönünden 
gidiyorum.

BAŞKAN :Anladım.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Tabi ki ben ona, çocuk değiliz hiçbirimiz. Bunun

ne anlama geldiğini biliyoruz. Ama burada bir gerçek var. Gerçek şu; Plan Bütçe 
Komisyonumuz bu borçlanmayı idaremiz, örnek veriyorum bir ek meclis yaparak da 
alabilirdi. Yani usule uymak açısından söylüyorum. Bunu yaptık, örnek veriyorum Salı günü 
tekrar toplanıp borçlanmayı 2017 hesaplarıyla yapabilirdik. Ben bunu arz etmek istiyorum. 
Sorunun meali odur. Şimdi gelelim konuya. Sayın Başkanım tabi ki siz idarenin başı olmak 
sıfatıyla ve bu parayı harcayan en üst merci, sorumluluk taşıyan en üst merci olmak sıfatıyla 
anlattınız bize biraz evvel bu paraları nasıl harcadığınızı, nasıl tasarruf. Şimdi Sayın 
Başkanım, bu iktisat öyle bir şey ki aşure çorbası gibi bir şey. İçinde nohut var, fasulye var, 
üzüm var, şu var, bu var. Yani hepsini birbirine karıştırırsınız, içinden bir tanesini çekersiniz, 
yersiniz, tadına bakarsınız güzel gelir. Birine bakarsınız beğenmezsiniz, tükürürsünüz. Yani 
bu iktisat anlatmak, muhasebe anlatmak böyledir. Böyle tarif edilir sistematik şeyde. Şimdi...

BAŞKAN :Ama aşurenin tamamı güzelse de tadından
yenmez yani.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Şimdi tadından yenmez de ama ama ama o aşure
olmaz. Sıkıntı o. Gaz yapar, gaz yapar. Onun için derler ki aşure ayında, aşureyi fazla 
kaçırmayın derler. Denme sebebi odur. Oturup böyle hepsini yeme, az ye. Onun i/in küçük 
küçük dağıtırlar.

)
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Şimdi Sayın Başkanım diyorsunuz ki ben iktidara geldiğimde bir milyar 275 milyon 
eski idarenin borcunu aldım. Bu idare beş yıl içerisinde, yani borç borçla ödeniyor. Bunu 
birbirimizi kandırmamıza gerek yok. Giriyor, çıkıyor. Ben bu kadar borç ödedim. Buradan 
aldım buraya verdim, yerine tekrar bunla doldurdum. Buna borçla borç ödemek denir. İsmail 
TOSUN oradan bakıyor. Tüccardır kendisi. Borçla borcun kapatıldığını en iyi o bilir, en iyi o 
bilir. Bak oradan gülümsüyor. Borçla borç kapatma bütçesi üzerinden bir muhasebe 
anlatıyoruz. Birbirimize bunu anlatmak ihtiyacını hissediyoruz. Şimdi diyorsunuz ki bir 
milyar 270. Gelelim tamam bu borcu siz Akaydın hocadan devraldınız, güzel. Siz Akaydın 
hocaya 124 milyon avro birinci tramvayın borcunu bıraktınız. Bir lira 78 kuruştan 
borçlandınız, bunun da 21 milyon avrosu Akaydın döneminde bunun komisyonu ve faizi 
ödendi. İlk bu 88 milyonda bu aylarda ödenmesi lazımdı ilk taksit.

BAŞKAN :Yok, o borcun ana parasını geldik biz ödemeye
devam ettik, bizim devraldığımız dönemde anaparadan hiçbir şey ödenmedi yani.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Sayın Başkanım ben de onu anlatıyorum. Aynı
şeyi konuşuyoruz bak.

BAŞKAN :Evet.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Güzel Başkanım.
BAŞKAN : Eyvallah.
Üye Mustafa Reşat OKTAY : 124 milyon avronun, 21 milyon komisyonu faizi

ödendi. 103 milyon avroluk kısmı yeni yönetim olarak size kaldı. Bunun, ne oluyor?
BAŞKAN :Evet, teknolojik bir binamız var biliyorsunuz.

Teknolojik bir binamız var. Evet.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Şimdi zannedersem ben incelediğimde 88 milyon

liraya toplam tekabül edecek bir anaparanın birinci taksitini de ödeme durumunda 
zannedersem. Ödedik veya ödeyeceğiz. Bilmiyorum. Bu dönem. Şimdi 103 milyon lira kaldı. 
5 lira 22 kuruşla çarpıyorum. Hey yavrum be. 500 milyon lirası sadece bu. Bir lira 78 
kuruştan aldık. Allah altı liraları, altı buçuk liraları, yedi liraları esirgesin üstümüzden. Altı 
liraya benzin kullanan bir ülkeyiz biz. Bir litre benzin altı lira, 1.22 avro ödüyoruz şu anda 
vatandaşımız. Şimdi kuyruk vardı önünde, kuyruk. Hep beraber kuyruğa giriyorduk, doğru, 
doğru, çok haklısın. Şimdi biz tekrar bir 593 milyon liralık bir borçlanmayla finanse edilmiş, 
kapatılmış; FITCH miydi o dediğiniz kurumun adı.

BAŞKAN :FITCH.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Buna şimdi ben şöyle diyeceğim. Ey IMF, ay em

ef mi ne deniyor. International Money Found. Ey bunlara rapor veren kurumlar. Ne o? Kredi 
finansman. Sizi kim takar be. Ey FITCH 593 milyon lira finansman açığıyla kapatılmış bir 
borçta, 300 küsur milyon lira cari fazlasını sen nereden buldun? Senin aklın çalışıyor da 
bizimki çalışmıyor mu? Derim. Bakınız bunlar hepsi arzular şelale metodudur. Bunları 
geçelim. Siz şimdi 593’ün üzerine 350 lira daha koyacağım diyorsunuz. Koy, helali hoş olsun, 
koy. Ödeyecek olan neticede Antalya halkı. Bak başkanım, senin bilanço borcun iki milyar 15 
milyon lira. Mizan borcun net iki milyar 15 milyon lira borcun. Şimdi bu borcun içerisinde 
ben, diyorsun ki sen.

BAŞKAN :Bir 900, 17 sonu itibarıyla. Bugün itibarıyla
söylüyorsanız bilmiyorum.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Başkanım bugünkü mizan orada. Şimdi
getirsinler 2017...
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BAŞKAN :Bende, ben demin açıkladım. Bir milyar 900 diye
ama.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :İki 15. Şimdi onun içinden. Bak şimdi ne yapıyor
bunlar biliyor musun. Bak bunlar iyi biliyor işlerini. Ben de biliyorum canım. 33 milyon lira 
emanet hesaplarında, örneğin, mesela işçilerin kıdem tazminatı, ihbar tazminatı. Nasıl olsa 
ödenmeyecek. Çıkar bunu. Başkana öyle söyleyelim diyorlar. Borç borçtur, değişmez. 
Değişmez Başkanım. Orada bilmem kime ne borç veya bilmem kamulaştırmadan ret ve 
iadeler var. E ben bunu nasıl olsa, düş, Başkana öyle söyle. Başkan sevinsin. Daha az 
görülsün diye. Şimdi sistem bu. Sistem bu. Ama senin reel bilanço borcun iki milyar 15 
milyon 2017 aralık itibarıyla. Şimdi bu borçlanma kanunu diye bir kanun var. Belediyelerin 
nasıl borçlanacağını belirleyen kanun. A-B-C-D diye yazmış. Bir de F maddesi yazmış orada. 
Diyor ki, belediye ileri teknoloji yatırımı yapacaksa eğer diyor, bu tramvay nasıl ileri 
teknoloji yatırımı oluyorsa ben onu da anlamıyorum da. Tabanı otobüs, elektrikle çalışan 
altında demir tekerleği bulunan bir otobüs. Şimdi ileri teknoloji yatırımı bu mudur o da ayrı 
bir konu. Şimdi bununla ilgili alacağınız kredileri diyor, eğer diyor devletten müsaade alarak, 
yani yatırımı planlamadan geçirerek alırsanız, bunları diyor borç stoku limitleri içerisinde 
değerlendirmeyin diyor. Bizim arkadaşlarımız da çıkarıyorlar onları, o tip alınmış kredileri, 
daha bizim borç stokumuz var diyor. Sayın Başkanım biz kullanabiliriz diyor. İyi. Fakat 
Yüksek Planlama Kurulu’na siz müracaat ettiğiniz, 2018’de ettik.

BAŞKAN :Recep, affedersiniz Reşat Bey kaç dakika? On
dakika doldu.

Üye Cansel TUNCER :Başkanım on dakika daha var.
BAŞKAN :Kaç dakika daha istersiniz?
Üye Cansel TUNCER :Siz zaten süre verirsiniz.
BAŞKAN :Ben Reşat Beye soruyorum. Ona göre

vereceğim. Merak etmeyin. Teşekkür ediyoruz, çok keyifle dinliyoruz sizi. Tabi tabi çok 
keyifle dinliyoruz. Kaç dakika diye onun için sordum zaten. Bir limit. Bir meclise soralım 
istiyorsanız? Beş dakika daha söz veriyoruz. Peki.

Üye Cansel TUNCER :Başkanım, yasal hakkımızı verin bari.
BAŞKAN :Hay hay. Devam edeceksiniz zaten. O beş

dakikayı da size.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Tamam beş dakika konuşacağım. Şimdi yasa

böyle diyor. Siz de haklı olarak bürokratlarınız F maddesi böyle diyor. Çıkartalım bu borcu 
buradan. İşte tramvayın borcunu Euro, muro aldık falan filan onları çıkartalım. E geri kalan 
borç? İşte o da bizim limitlerimize uyuyor. Yüzde onu geçiyor mu bilmiyorum. Onun hesabını 
yapmadım.

BAŞKAN :Geçiyor. Geçiyor, onun için İçişleri iznine
gideceğiz.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Ha gidecek. Fakat bu YPK kararlarıyla ilgili bu
sene başvurduğumuz Yatırım Planlama Koordinasyon bilmem ne kurulu işte. Bakanlardan 
oluşuyor, beş, altı tane bakandan oluşuyor. Onlar bunu Bakanlar Kurulu Kararı haline 
getiriyorlar. Orada Antalya Belediyesi’nin, itfaiyenin de 69 milyon lira mı bir rakam var. 
Ayrıca iki şeyde var. Bir de tramvay var üçüncü aşama. Bir milyar 69 milyon. Ama bunu 
bizim ne kadarını bu yıl kullanacağımız, ne kadarını gelecek yıl kullanacağımız, orada bir 450 
milyon lirasını zannedersem bu sene kullanacağız.

BAŞKAN :İşte 2029’a kadar söyledim.
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Üye Mustafa Reşat OKTAY :Hayır yani onu...
BAŞKAN :Belli. Hepsini anlattım zaten.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Şimdi bunu diyor ben alacağım. Al kullan diyor,

Antalya’ya yatırım yap diyor. Vermiş bu izni. Ama ne hikmetse Bakanlar Kurulu Kararının 
dokuzuncu maddesi mali idarelerle olan kısmı, borç stoku limitlerini de hesaplayarak, bunu da 
içine katarak kullan diyor. Sıkıntı burada, başka bir yerde değil. Bakanlar Kurulu o 
dokuzuncu maddede bu maddeyi yazmasa oraya, koymasa. Hani geçenlerde birkaç kere 
söyledim. Zaten temcit pilavına çevirdim. Her bir şeyde konuşuyorum böyle zabıtlara geçsin 
diye Başkamın.

BAŞKAN :Estağfurullah, estağfurullah. Geçen toplantıda da
ifade ettiniz.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Her yerde konuşuyorum bunu. Ya bir de işin
başka bir ilginç tarafı var Başkanım. Bu sizin, meclisimizin şeyi değil. Bu maddeyle ilgili 
meclis kararı alınmasına da gerek yok. Yani belediyelerin bu tür bir borçlanmayla ilgili bir 
meclis kararı almalarına gerek yok. Onu ayırmış zaten orada. Sistem ayırmış. O zaman bu 
meclis bundan nasıl bir bilgi sahibi olacak? Karar ve denetim organı ya. İdare eğer, zatı aliniz 
idare, bu borcu bilgi notu olarak getirirse, hangi arkadaşımız yatırım planlamanın bu 
raporlarını buldu da açtı okudu? Bileniniz varsa bana anlatsın. Ben 2014, geçmiş yönetim 
buna hiç başvurmamış ya da bilmiyordu. Bilmiyorum.

BAŞKAN :Öyle bir proje yoktu ki başvursun.
Üye Mustafa Reşat OKTAY .-Bulunmamış. Tabi. Başvurmamış. 2014 için siz

de başvurmamışsınız. 2015-2016-2017 ve 2018’de Antalya Belediyesi, zannedersem ikisinde 
de Antalya Belediyesi’nin şeyi yok. Yani müracaatı yok. Ama 2018’de bir milyar 69, bir 
trilyon 69 milyar var. Şimdi burada 350 milyon daha alıyoruz. Bizim borcumuz böyle. Tabi ki 
bir kısmını ödeyeceğiz. Bu sene ödeyeceklerimiz var. Ama gelelim turpun geri, heybede olan 
kısmına. Neden bu 350 lazım? İşte diyor ya arkadaşlarımız burada. Efendim fen işlerinin 
kültür koruma dairesinin işte bilmem ne ödeyeceğiz. Kardeşim kısa vadeli, kısa vadeli bizim 
300 no’lu hesaplarda 525 milyon lira artı başkaları da var, 728 milyon lira 2018 senesi içinde 
ödememiz gereken kısa vadeli borcumuz var. Net 728 milyon lira. Bunu ödeyeceğiz, 
kapatacağız ki yerine yenisini alalım. Sistem bu değil mi? Neticede bunu ödeyelim ki yerine 
biz. 525 milyon lira müteahhit hesaplarında borçlar var. Adam kredi borç, alacak borçları var, 
bekliyor adamlar. Bu para girsin kasaya da Menderes Başkan bizim paraları ödesin. Haklı 
adamlar yerden göğe kadar. Aylardır bekleyen esnaf var. Yapıyoruz, bekletiyoruz insanları. 
İflas edenler de olabilir. Ha biraz sonra belediye o kadar güzel bir belediye ki, borcunu 
ödeyemediği için Vakıflar Genel Müdürlüğü’yle ipotek terkini yapıyor, yapacak biraz sonra. 
Onun da kararını alacağız. Yani neticede uzatmıyorum Başkanım. Arzular şelale, istediğinizi 
yapın, istediğinizi edin, istediğiniz kadar borçlanın, siz de dahil bu Antalya 2019’da, Antalya 
Belediye Başkanı kim olacaksa, siz de dahil, Allah ona kolaylık versin Başkanım. Teşekkür 
ediyorum.

BAŞKAN :0 zaman aday oluyorken millet ince elesin, sık
dokusun da.

Üye Mustafa Reşat OKTAY :Siz de dahil.
BAŞKAN :Ondan sonra, seçildikten sonra da enkaz

edebiyatı yapmasın yani. Evet, iyi oldu bunu söylediğiniz. Cansel Hanım devam ediyor 
musunuz? Grup kararını siz açıklayacaksınız.

Üye Cansel TUNCER :Grup kararımızı bildirmiştim Sayın Ba
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BAŞKAN :Evet.
Üye Cansel TUNCER :Komisyon kararına katılmıyoruz. Ret uygundur.
BAŞKAN :Peki. Teşekkür ediyorum.
Üye Selçuk SENİRLİ :Komisyon raporu uygundur.
Üye Ertürk YAZAR :Komisyon raporuna katılmıyoruz.
BAŞKAN :Evet, teşekkür ediyorum. Recep Bey, Recep Bey

söz vereceğim tam, elimi uzatıyorum. Merak etmeyin, size söz vereceğim. Buyurun efendim. 
Benim gözümün önünde duruyor talebiniz.

Üye Recep TOKGÖZ :Bu gündem içi. Gündem dışı değil Sayın
Başkanım. Teşekkür ediyorum.

BAŞKAN .-Mikrofonunuzu açtım.
Üye Recep TOKGÖZ :Sayın meclis hepinizi saygıyla selamlıyorum.

Arkadaşımız biraz önce izah etti bu konularla ilgili. Ben üzerinde çok fazla durmak 
istemiyorum. Şimdi Sayın Başkanımız kesin hesapla ilgili her şeyi birbirine karıştırdığı için 
arkadaşımız zaten ona aşure dedi. Biz köyden geldik Başkanım. Bu çok fazla karıştığı zaman 
anlayamıyoruz konuları. Net, tek tek anlatsaydınız daha iyi olurdu. Yani bu karışık bir iş. Net 
de anlatmadığınız için aynen dediğimiz gibi aşure oldu bu iş. Şimdi burada benim sormak 
istediğim şey şu. 350 milyon liralık bir borçlanma yapıyorsunuz. Bunun da gerekçesi çevre 
koruma kontrol başkanlığı ve fen işleri. Bu paraların açılımını bir öğrenebilir miyim ben? 
Çevre korumaya ne veriliyor, fen işlerine ne veriliyor? Bunları bir öğrenelim. Ben biliyorum 
ki Doğu Garajı’nda bir bina var. Ucube bir bina. Sayenizde orada yükseldi. Allahaşkına bir 
gün bir gidelim. Doğu Garajı’nın oradan bir binaya bakalım. Antalya’ya ne kadar yakışıyor 
bir görelim o binayı. Ve 12 senedir bitmedi bu bina Sayın Başkan. Yanında, yanında bir 
metre, ne o, nekrepol binası var ve bunun ikinci defa ihalesini yaptınız ve ben buranın, 
ihalenin, birinci ihalenin, ikinci ihalenin değerini de öğrenmek istiyorum. Yani dolayısıyla siz 
diyorsunuz ki ben para cambazıyım diyorsunuz. Ben öyle anladım. Yani paraları oradan alıp o 
şekilde...

BAŞKAN :Ben öyle bir şey demedim.
Üye Recep TOKGÖZ :Yani ben öyle algıladım.
BAŞKAN :Finans yönetiminde maharetliyiz dedim.
Üye Recep TOKGÖZ :İşte fınans yönetimi...
BAŞKAN :0  cambazlık işlerine siz bakıyorsunuz. Biz

bakmayız.
Üye Recep TOKGÖZ :Hayır, hayır. Borsada cambazlık olarak geçtiği

için söyledim Sayın Başkanım ben onu. Kötü bir şey değil yani. Parayı böyle cambaz gibi 
idare etmek çok güzel bir şey, iyi bir şeydir yani.

BAŞKAN :Evet, buyurun.
Üye Recep TOKGÖZ :Yani fınans yönetiminde cambaz olmak süper

bir...
BAŞKAN :Biz maharetli, başarılı fınans yönetimi

yapıyoruz.
Üye Recep TOKGÖZ :Onun için söylüyorum.
BAŞKAN :Estağfurullah. O zaman iyi bir şeyse siz de

cambazlık sıfatına haizsiniz yani. Size de yakışıyor demek ki.
Üye Recep TOKGÖZ :Bize siz söylediniz. Yani lütfen sözümü de

kesmeyin. Söyleyeceklerimi de unutturuyorsunuz bu arada.
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BAŞKAN :Buyurun Recep beyciğim, buyurun. Söz sizin.
Üye Recep TOKGÖZ :Sayın Başkanım, ben oradaki birinci ve ikinci

ihalenin miktarlarını öğrenmek istiyorum.
BAŞKAN :Hangi? Şey mi?
Üye Recep TOKGÖZ :Nekrepol binasından.
BAŞKAN :01ur.
Üye Recep TOKGÖZ :Anladığım kadarıyla birinci bir ihale yaptınız.

Sonra durum değişti.
BAŞKAN :Arkadaşlarımız çıkartıp versinler.
Üye Recep TOKGÖZ :İkinci bir ihale yaptınız. Orayı öğrenmek

istiyorum.
BAŞKAN :01ur söylerim. Bende yok ama verirler

arkadaşlar.
Üye Recep TOKGÖZ :Bir de nasıl yaparsınız, hani cambazız dedik ya,

hadi ben de cambaz olayım, para cambazıydık. Lütfen birazcık daha cambazlık yapıp o 
binaları bitirelim. 12 senedir bitmedi o ucube bina. Hiç değilse biterse göze bu kadar kötü 
görünmeyebilir. Ben biraz önce dediğim gibi çevre koruma ve fen işlerinin bu 350 milyon 
lirayı nasıl kullanacağını ben merak ediyorum. Yoksa benim aklıma kötü şeyler geliyor. Ama 
onu burada da söylemek istemiyorum. Siz bir cambaz onu yapmaz, yani para cambazı pardon. 
Teşekkür ediyorum Sayın Başkan.

BAŞKAN :Teşekkür ederim. Biz cambazlık sıfatını size çok
yakıştırıyoruz. Kendimize pek yakıştıramıyoruz yani.

Üye Recep TOKGÖZ :Sağ olun Başkanım, teşekkür ederim.
BAŞKAN :Evet, İsmail Bey söz istedi. Buyurun İsmail Bey.

Sataşmadan söz istiyor herhalde.
Üye İsmail TOSUN :Saym Başkanım, değerli meclis üyesi

arkadaşlarım, Sayın Reşat abim tüccar İsmail TOSUN borçlanma ne olduğunu, borçla borcun 
nasıl ödendiğini diye bir sataştı. Ona cevap için sizden söz istedim. Teşekkür ediyorum. 
Borçlanırken nasıl borçlandığına, niye borçlandığına bakacaksınız. Borçlanan insanın borcu, 
bugün ne kadar borç yaptığına değil, yaptığı yatırıma bakacaksınız. 2016 yılında ne yapmış, 
ne kadar borçlanmış, 2017’de ne yapmış, ne kadar borçlanmış? Yaptığı borçları nereye 
yatırım yapmış buna bakacaksınız. Borçla borç ödenir, eyvallah. Ama dün elinde ne vardı, 
bugün elinizde ne var, yarın için beklentileriniz nedir? Borçlanırken bunların hesabını 
yapacaksınız. Arkadaşlar şimdi borç isterken, borç yetkisi veriyoruz diye üzülüyorlar. 
Kardeşim borç yetkisini verirken, borç yetkisini verdiğiniz insan hiçbir tanesini ne kendi 
şahsına, ne sülalesine yatırım yapmıyor. Antalya’ya yatırım yapıyor. 2014’den önceki 
büyükşehir belediyesiyle, bugünkü belediye bütçesinin bir olmayacağını hesabını çok iyi 
bilmeniz lazım. Beş tane ilçeden 19 tane ilçeye belediyenin hizmet verdiğini bilmeniz lazım. 
2014’den önceki geçmişte şu binanın beş yıl nasıl terk edildiğini, yüzde ellisi bitmiş bir binayı 
atıl vaziyette bırakıldığını hiç düşünmeyen arkadaşlarımız, bugün bu binanın içerisinde bu 
yönetimin borçla borç ödüyorsunuz edebiyatı yapmasına gerçekten esefle kınıyorum ve 
üzülüyorum. Evet İsmail TOSUN geçmiş dönemdeki, 2017 yılı İsmail TOSUN’un bütçesi 
arkadaşlar, cirosu 50 bin TL’dir. Borç ile borç evet ödenir. 2017 yılındaki ciro 50 bin TL olan 
bir tüccar, borçlanırken nasıl borçlanmış? 2014'teki belediyeyle bugünkü belediye 
borçlanmasına, yatırımlarına bakarsınız, ona göre borç yetkisi verirsiniz veya vernjezsiniz. 
Ben meclisi şenlendiriyorum.

34



T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(11.05.2018)

Ben meclisi böyle yapıyorum demekle, boş şenlendirmenin hiçbir anlamının 
olmadığını söylüyorum. Yani bu belediye borçlanıyorsa, gerçekten yatırım için borçlanıyor.

BAŞKAN :Evet.
Üye İsmail TOSUN :Beş ilçeyi bırakmış, 19 ilçeye hizmet veren bir

belediyenin. Bu arkadaşlar işçi ücreti ödemekle yetindiklerini kar zanneden insanlar. İşçi
maliyetiyle borçları, işçi parası ödeyecekler. Yatırım yapmayacaklar, halka hizmet
yapmayacaklar.

BAŞKAN :0 da ödenemedi, o da.
Üye İsmail TOSUN :İşçi parası. Başka hiçbir gelirimiz giderimiz olup

olmadığını...
BAŞKAN :Personel maaşlarını biz sıfırladık geldik.

Geldiğimizde sıfırlamadık mı? Onu da ödeyemiyordunuz.
Üye İsmail TOSUN :İşçilerin maaşını da altı ayda bir ödeyen

yönetim...
BAŞKAN :Geçmiş dönemde kapı pencere indirildi maaşını

alamadığı için. Unutmayalım bunları.
Üye İsmail TOSUN :Sayın Başkanım çok uzatmayacağım, çok

uzatmayacağım. Şimdi şurada yapılan borçlanmaların halka gidip gitmediğine bakacağız.
Eğer bu borçlanmalar halka gidiyorsa, biz bu borçlanma yetkisini verirken seve seve
veriyoruz. Ogün de verdik, bugün de veriyoruz. Ömrümüz olursa yarın da veririz, öbürsü gün 
de veririz.

BAŞKAN .‘Eyvallah.
Üye İsmail TOSUN :Önemli olan soru, yatırımların nereye gittiğine

bakalım. Ben şahsım adına şimdi bazı arkadaşların yerinde olsam, bu meclis salonuna girip bu 
toplantıya katılmam. İstifa dilekçemi yazar, çıkar giderim. Teşekkür ediyorum Sayın 
Başkanım.

BAŞKAN :Ooo, eyvallah. Buyurun Bahattin Bey.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Sayın Başkanım, çok değerli meclis üyesi

arkadaşlar, tabi Reşat Bey yine orada benim ismimi ifade ederek aslında burada aynı zamanda 
plan bütçe komisyonuna bence, yani değişik bir bakış açısında küçümsedi ya da hakaret etmiş 
gibi oldu. Biz plan bütçe komisyonu olarak bütün arkadaşlarımızla beraber ilgili bürokrat 
arkadaşlarımızla enine boyuna bu konuyu tartıştık ve bütün arkadaşlarımıza tekraren hatta 
sordum. Burada kafanıza takılan herhangi bir husus varsa yine bunlarla ilgili sorularınızı 
soralım, iyice bir analiz edelim, bunu bu şekilde gerçekten yapılması gereken bir şekilde 
yaptık. Kaldı ki, yani hani bir laf var ya “onlar konuşur, yani Ak Parti yapar” Çünkü eski 
belediyesi bu Antalya, yani AKAYDIN belediye dönemi çok iyi hatırlar. Bir otobüs durağını 
bile açılış bu Antalya’ya sunan bir belediyeden, bugün devasa projeleri gerçekleştiren bir 
belediyeyiz. Yani şimdi elbette ki borçlanacaksın. Borç yiğidin kamçısı. Ama borçlandığın 
zaman bunu yatırıma döndürebiliyorsan, aliyyül ala. Bu memlekette bir tane üstgeçit, altgeçit 
yapamamışken, biz önceki dönemde bu dönemde bu halkımız görüyor neler yaptığımızı. 
Dolayısıyla personele biraz önce siz de söylediğiniz gibi personel ödemelerinin yüzdesini 
yükseltmekle beraber, aynı zamanda belediyeye personele parasını da ödemediler. Yani hem 
oranını yükselttiler hem de personel kapınıza yığıldı. Koltuğunuza icra geldi ya. Bunlar 
varken kalkıp siz burada bu bütçeyi ya da borçlanmayı eleştirmek gibi yani gerçekten ne 
kadar bir rahatlık diyeyim ben buna. Başka bir şey demeyeyim. Hepinizi şaygıyla 
selamlıyorum.
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BAŞKAN :Teşekkür ediyorum. Değerli arkadaşlar şimdi
önce isterseniz başımdan geçen güzel bir hadiseyi kısaca özetleyerek başlayayım. Bu 
borçlanma işine bir gün Şarampol Kapalı Yol’da bir arkadaşım bankaya giriyordu. Yanından 
geçerken kolundan çektim, takıldım. Dedim ki, dedim daha önce anlatmıştım, mecliste 
anlatmış mıydım? Mecliste anlatmıştım. Kısaca tekrar edeyim. Dedim ne o hayırdır. Bankaya 
giden parası olan insandır dedim. O da ben borç almaya gidiyorum dedi. Ben de banka parası 
olmayana borç vermez demiştim. Şimdi bugünkü borçlanma rakamımız tabi gelir bütçemizin 
ciddi oranda artmasından kaynaklanan kanun ve yönetmeliklere uygun bir borçlanma. Çünkü 
kanun, belediyeler gerçekleşen bütçelerinin bir buçuk katma kadar borçlanabilir diyor. Yani 
belediyeleri artık borç batağına sürüklemeyecek çok önemli bir kanuni düzenleme bu. Ve 
gerçekleşen bütçemiz tabi ciddi oranda 2017’de arttığı için az önce Reşat bey sordu 2017’ye 
göre yapıyoruz diye bu borçlanmayı. Onun için söyledim. Bu artan gelirlere dayalı borçlanma 
tabi limitimiz de bir buçuk kat olması itibarıyla arttı. Şimdi böyle bir imkan söz konusu oldu. 
Onun için bu borçlanmayı meclisimizin gündemine getiriyoruz. Tabi yüzde 10’u da aştığı için 
İçişleri Bakanlığımızın müsaadesiyle söz konusu olacak. İçişleri Bakanlığımız izin verdiği 
takdirde ancak meclisimiz onayladıktan sonra bu borçlanmayı kullanabilme şansımız söz 
konusu. Ancak açık konuşayım değerli arkadaşlar. Bu borcu böyle yarın hemen alıp 
kullanmak filan gibi bir niyetimiz de yok. Bunu bir ihtiyati karar olarak değerlendiriyoruz. 
Çünkü malum büyükşehrimizin belediye, büyükşehir belediyemizin gelirlerini arttırmaya 
yönelik birçok çalışmamız var. Oralardaki hedeflerimiz tutarsa belki bu borçlanma iznini çok 
da fazla kullanmayı düşünmüyoruz. Kullanmaya da biliriz. Bunu özellikle ifade edeyim. 
Reşat Bey konuşmasında Doğu Garajı’yla ilgili, oradaki inşaatla, projeyle ilgili bir şey 
söyledi. Oradaki projeyi herhalde biliyorsunuz bir yarışma projesi. Erkal Kardeşler’in yaptığı 
bir yarışma projesi, Cumhuriyet Halk Partisi döneminde Sayın Bekir KUMBUL’un projesidir 
o. Kendisine de buradan çok teşekkür ediyorum. Dolayısıyla yani ucube dediniz ama kendi 
döneminizdeki bir belediye başkanmın projesini eleştiriyorsunuz. Bunu yapmayın. Bakın bize 
çatacağız derken, lafın ucunun kime gittiğini iyi düşünün, iyi bilin. Biz çok beğendik, Bekir 
Beye de çok teşekkür ediyoruz. Antalya’ya, yahu proje Bekir Beyden bize ilk dönemde gelen 
bir proje. 12 senedir yapılmıyor diyorsunuz. Zaten beş senesinde Antalya’nın tamamı 
çürümeye terk edildiği için, bunlarla ilgili bir adım atılmadı. 12 senenin içine bizi dahil 
etmeyin. Dolayısıyla, dolayısıyla yani o güzel bir projedir. Bittiğinde de her projemizde 
olduğu gibi Antalya halkının takdirlerini alacak bir projedir. Dolayısıyla ben her gün 
oralardayım, her gün oralardayım. Olur, olur. Biz sizinle randevulaşıyoruz da siz randevuyu 
beklemeyip hemen kaçıyorsunuz. Denize girelim diye gelmiştiniz 1 Nisan’da ama baktım, 
geldim yoktunuz orada. Bitmez diye, bitmez diye bir umutla geldiniz. Bittiğini görünce beni 
beklemeden gitmişsiniz oradan. Neyse. Randevularınıza sadık kaim yani. Dolayısıyla, 
dolayısıyla değerli arkadaşlar yapılan borçlanma artan gelir bütçemiz kapsamındaki limitler 
dahilindedir. İçişleri Bakanlığı iznine tabi olacaktır. Ben oylarınıza arz ediyorum 
gündemimizin üçüncü maddesini. Onların hepsi yapılacak yatırım bütçeleri içerisinde fasıllar 
arası aktarmayla değerlendirilecek. Onu özellikle... ya belediyenin yatırımına gidiyor bu 
bütçeler, bu borçlanmalar. Başka bir yere gitmez, merak etmeyin. Eyvallah, sağ olun. Evet 
değerli arkadaşlar, üçüncü maddeyi oylarınıza arz ediyorum. Biliyorsunuz borçlanma maddesi 
olduğu için salt çoğunluk gerekiyor. En az 52 oy gerekliliği söz konusu. Kabul edenler.
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Olmadığına göre değerli arkadaşlar, gündemimizin üçüncü maddesi bütçe komisyonu 
raporu doğrultusunda 58 oy ile kabul edilmiştir. Hayırlı uğurlu olsun. Gündemimizin 
dördüncü maddesi.

(Ak Parti 53 kabul oyu, CHP 16 ret oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 2 ret oyu ile 
toplam 76 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 4. MADDESİ
KARAR NO:528

ÖZÜ: Muratpaşa Belediye Meclisinin
04/04/2018 tarih ve 148 sayılı kararı ile onaylanan 
“Adalyabel Sosyal ve İktisadi İşletmesi kapsamında 
faaliyette olan işletmelerde uygulanacak gelir tarife 
fiyatlarının” Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu 
doğrultusunda belirlenmesine ve 2018 güncel fiyat 
tarifesine ek olarak İşletmelerde çalışan personellere 
çalıştığı yerde mesai saatleri içerisinde (mola/dinlenme 
zamanı ) %25 indirim yapılmasına, oylamaya katılanların 
oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 44 kabul oyu, CHP 14 
kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu ile 
toplam 66 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 63. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Muratpaşa Belediye 
Meclisinin 04/04/2018 tarih ve 148 sayılı kararı ile onaylanan “Adalyabel Sosyal ve İktisadi 
İşletmesi kapsamında faaliyette olan işletmelerde uygulanacak gelir tarife fiyatlarının” 
yeniden belirlenmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Komisyonumuzca yapılan inceleme sonucunda;

Muratpaşa Belediye Meclisinin 04/04/2018 tarih ve 148 sayılı kararı ile onaylanan 
“Adalyabel Sosyal ve İktisadi İşletmesi kapsamında faaliyette olan işletmelerde uygulanacak 
gelir tarife fiyatlarının” belirlenmesi hususunun aşağıdaki şekliyle uygun olduğu görüşü 
doğrultusunda;

T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ
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SİMİT £2,50 £2,00

SİMİT+ÇAY £2,00 KALDIRILDI

LİMONATA £5,00 £3,50

ŞENZLONG, ŞEMSİYE £10,00

SPOR TESİSLERİ VE HAVUZ 2018 FİYAT LİSTESİ

ÜRÜN ADI ESKİ FİYAT YENİ FİYAT

SU (500MLŞİŞE) £1,50 £1,00

SADE SODA £2,00 £1,00

ÇAY £1,00 £1,00

FİNCAN ÇAY £1,00 £2,00

BİSKÜVİ £1,00 £1,50

BİSKÜVİ (KRAKER) £0,50 £1,00

GOFRET £1,00 £1,25

MAKİNA KAHVE VE SICAK ÇİKOLATA £2,00 £2,00

TÜRK KAHVESİ £2,50 £2,50

PORTAKAL SUYU £2,00 £3,00

MEYVELİ SODA £2,50 £1,50

2018 güncel fiyat tarifesine ek olarak İşletmelerde çalışan personellere çalıştığı yerde 
mesai saatleri içerisinde (mola/dinlenme zamanı) %25 indirim yapılması;

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

BAŞKAN :Buyurunuz Bahattin Bey.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon raporu uygundur Başkanım.
Üye Cansel TUNCER :Komisyon raporu uygundur.
Üye Selçuk SENİRLİ :Komisyon raporu uygundur.
Üye Ertürk YAZAR ıKomisyon raporu uygundur.
BAŞKAN :Oylarınıza arz ediyorum. Kabul edilmiştir.

(Ak Parti 44 kabul oyu, CHP 14 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu ile 
toplam 66 oy kullanılmıştır.)

BAŞKAN :Değerli arkadaşlar, Türk Telekom’la önemli bir
protokol imza törenimiz var aşağıda. Müsaade ederseniz ben hemen ona gideceğim. Çünkü 
daha önceden öğleden sonra yaptığımız için meclislcri sabaha planlamıştık. Yeniden 
katılacağım meclise. Gelinceye kadar Ahmet beyi buraya davet edeyim.

Üye Cansel TUNCER :Sayın Başkanım, meclise yetişemezseniz eğer
ASAT meclisi...

BAŞKAN :Yetişeceğim.
Üye Cansel TUNCER :Yetişecek misiniz?
BAŞKAN :15 dakikalık zannediyorum.
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Üye Cansel TUNCER :ASAT meclisi için bir miktar ara istiyoruz çünkü
de. Onu değerlendirelim diyecektim siz gitmeden. Yetişecekseniz tamam.

BAŞKAN :Aslında ASAT meclisiyle ilgili bir komisyon
seçimleri var. Diğer maddelerin hepsi zaten havale edilecek.

Üye Cansel TUNCER :Faaliyet raporu dahil mi?
BAŞKAN :Tabi tabi. O da havale edilecek.
Üye Cansel TUNCER rHavale edilecek mi? Tamam.
BAŞKAN :Komisyon seçimleri zaten büyükşehirdeki

komisyonların aynısı olduğu için onu çok hızlı tamamlarız.
Üye Cansel TUNCER rAynısı olmaz da ama ben faaliyet raporunun

havalesini özellikle soruyorum.
BAŞKAN ıHavale edeceğiz, faaliyet raporunu

değerlendirecek komisyonlarda. Daha sonra bunlarla yeniden bir ASAT meclisi toplayacağız.
Üye Cansel TUNCER :Tamam.
BAŞKAN :Onun için hızlı bir şekilde onu tamamlarız

inşallah. Ben hemen katılacağım. Müsaadenizle, kolay gelsin.

Büyükşehir Belediye Başkanı
falil OZTURK 
Divan Kâtibi

GÜNDEMİN 5. MADDESİ 
KARAR NO:529

ÖZÜ: İmar ve Şehircilik Dairesi Başkanlığı 
tarafından hazırlanan, Hukuk Müşavirliğinden alınan 
görüş doğrultusunda düzenlenen KUDEB Proje İnceleme 
ve Onaylama Komisyonu Çalışma Esaslarına İlişkin 
Yönerge, oylamaya katılanlarm oy çokluğu ile KABUL 
edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 11 ret oyu, MHP 3 
kabul oyu, İyi Parti 1 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 65. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Sınırları içerisindeki Kentsel Sit Alanlarında yeni yapılaşma projelerinin 
değerlendirilmesi amacıyla oluşturulacak “KUDEB Proje İnceleme ve Onaylama Komisyonu 
Çalışma Esaslarına İlişkin Yönerge” hakkındaki;

TÜREL URAL 
Kâtibi
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

İmar ve Şehircilik Dairesi Başkanlığı tarafından hazırlanan, Hukuk Müşavirliğinden 
alınan görüş doğrultusunda düzenlenen KUDEB Proje İnceleme ve Onaylama Komisyonu 
Çalışma Esaslarına İlişkin Yönerge Taslağının uygun olduğu görüşüyle;

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA :Evet arkadaşlar, gündemimizin beşinci 
maddeden devam ediyoruz. Grupların görüşlerini alalım. Bahattin Bey buyurun.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Rapor uygundur Başkanım.
Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA :Cansel Hanım.
Üye Cansel TUNCER .-Gündemin beşinci maddesi mi Sayın Başkanım?
Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Cansel TUNCER :Gündemin beşinci maddesinde grup görüşümüzü

belirtmeden önce bir konuyu dikkatinize çekmek istiyorum, meclis üyesi arkadaşlarıma 
bildirmek istiyorum. Şimdi burada kentsel sit alanında yeni yapılaşma projelerinin 
değerlendirilmesi amacıyla oluşturulacak KUDEB Proje İnceleme ve Onaylama Komisyon 
çalışmalarına ilişkin yönergeyi oylayacağız ve bu yönerge plan bütçe komisyonundan 
incelenerek gelmiş bir yönerge. Ancak yönergenin içeriğine baktığımız zaman, yönergede 
herhangi bütçeye ilişkin herhangi bir hüküm, herhangi bir fiyat tarifesi veya rakamsal bir 
hüküm yer almadığını görüyoruz. Burada tamamen imara ilişkin bir konuyu düzenleyen bir 
yönerge bu. Adı yönerge, yönerge, yönetmelik sonuçta düzenleyici işlem ve imar 
komisyonundan gelmesi gerektiğini düşünüyoruz. Yanlış komisyonda değerlendirilmesi 
sebebiyle tekrar bu konuda daireden arkadaşlardan bir görüş alalım. Zaten bu konu imar 
şehircilik daire başkanlığından gitmiş gördüğümüzü kadarıyla ve pardon, ve burada plan 
bütçe komisyonu görevi alanına girmediği için önce bir değerlendirelim. Ona göre biz 
bildireceğiz ama. İçeriğine çok fazla diyeceğimiz bir şey yok aslında. Bu konuyu bir 
netleştirebilirsek ona göre oylamaya sunalım diye arzu ediyoruz.

Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA :Evet. Bu plan bütçeye niye gitmiş onu bir açıklar 
mısınız? Başkan, Hüsamettin Bey. Evet. Arkadaşlar bir mikrofon verin.

İmar ve Şeh. Dai. Bşk. H.ELMAS :Sayın Başkanım, değerli meclis üyelerim, bu 
konu KUDEB çalışma yönetmeliği kapsamında korunan alanlarda, kentsel sit alanlarında 
tescil aracı yapılar haricindeki yeni yapıların ruhsatlandırılması, plandan, imar planına tabi 
olan alanlarda Koruma Kurulu’na gitmeden KUDEB tarafından projelerinin kontrolünü içeren 
bir yönetmeliktir. Konu budur efendim.

Üye Cansel TUNCER :Tam da bunu söylüyorum ben de. Zaten
Hüsamettin Bey de ifade etti. Tamamen imar mevzuatını ilgilendiren bir konuda karar 
alıyoruz.

Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA :Yani plan bütçe, plan bütçeye gidiş sebebini 
soruyor.

Üye Cansel TUNCER :Çalışma yönetmeliğinin 21.maddesi uyarınca
imara ilişkin bir konuda, imar komisyonunda görüşülmesi ve meclisimize gelmesi zorunludur. 
Dolayısıyla yanlış komisyona giden bir konudur bu. İmar komisyonunca değerlendirilmesi 
gerektiğini düşünüyoruz.

Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA :Bu imarda değerlendirilmiş anladığım kadarıyla.
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Üye Cansel TUNCER :Hayır değerlendirilmedi Sayın Başkan. Plan
bütçede değerlendirildi.

İmar ve Şeh. Dai. Bşk. H.ELMAS :Sayın Başkanım, bu yönetmelik olduğu için plan 
bütçeye havale edilmiş gerçi ama yönetmeliğin çalışma usullerini belirtiyor. Bir herhangi imar 
planı veya imar kanunu tadili içi hususlar içermemektedir. Arz ederim.

Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Cansel TUNCER :Ama içeriğindeki tüm maddeler imar mevzuatına

ilişkin. Plan bütçeyi ilgilendiren herhangi bir rakam, fiyat tarifesi, bir bedel var mı bütçeye 
ilişkin Hüsamettin Bey?

İmar ve Şeh. Dai. Bşk. H.ELMAS :Yok efendim, hayır.
Üye Cansel TUNCER :Hiç rakam yok efendim, hiçbir bütçeyi

ilgilendiren bir konu yok.
Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA :Evet, yani siz görüşünüzü bildirin. Buna göre 

hareket edelim. Burada yapacak fazla bir şey yok.
Üye Cansel TUNCER :İmar komisyonunca değerlendirilmesi yasa

gereği, yönetmelik gereği zorunlu olduğundan, biz komisyon raporuna katılmıyoruz, plan 
bütçe komisyon raporuna ve bir usul açısından hatalı bir işlem yapıldığı konusunda da meclisi 
uyarıyoruz.

:Anlıyorum, kayıtlara geçmiştir.
:Komisyon raporu uygundur Başkanım.
:İyi Parti.
:Komisyon raporu uygundur.
:Evet arkadaşlar, komisyondan geldiği şekliyle 

oyluyorum. Evet oylarımızı kullanalım arkadaşlar. Menfi veya müspet kullanın oylarınızı 
lütfen. Sohbetten fırsat bulamadınız herhalde. Oylamaya devam ediyoruz arkadaşlar. 
Salondaki arkadaşlarımızın çoğunluğuna uymuyor kullanılan oylar. Evet. Evet madde 
oybirliğiyle kabul edilmiştir. Yedinci madde.

Üye Cansel TUNCER :Oybirliği değil Sayın Başkanım. Oy çokluğuyla
kabul edildi madde.

Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA :Evet, peki, oy çokluğuyla, tamam. Öyle olsun. 
Neticede kabul edildi onu söylüyorum. Evet yedinci maddeye geçiyoruz arkadaşlar.

Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA
Üye Mehmet BALIK
Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA
Üye Ertürk YAZAR
Mec. 1. Bşk. V. A.BÜYÜKAKÇA

(Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 11 ret oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 1 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Üye Bahattin BAYRAKTAR
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA
Üye Mehmet BALIK
Üye Cansel TUNCER
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA

:Komisyon Raporu uygun Başkanım.
:Evet, Cansel Hanım.
:Başkanım 6’yı unuttunuz. 6’yı unuttunuz. 
:Gündemin ö.maddesini henüz görüşmedik. 
:Pardon 6.madde... Buyurun.
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GÜNDEMİN 6. MADDESİ
KARAR N0:530

ÖZÜ: Mülkiyeti Antalya Büyükşehir
Belediyesine ait Kepez ilçesi Yenidoğan Mahallesi 
29877 ada 1 parsel nolu 10.656,09 m2 yüzölçümlü,
29877 ada 2 parsel nolu 15.009,48 m2 yüzölçümlü,
29879 ada 1 parsel nolu 35.437,16 m2 yüzölçümlü ve
29880 ada 1 parsel nolu 76.291,32 m2 yüzölçümlü
taşınmazların; 2886 Sayılı Devlet İhale Kanunu
hükümlerine göre satış veya arsa karşılığı / kat karşılığı 
inşaat ihalesine çıkarılması için Büyükşehir Belediyesi 
Encümenine yetki verilmesine, oylamaya katılanların oy 
çokluğu ile karar verildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 16 
ret oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 ret oyu, Bağımsız 1 
ret oyu ile toplam 64 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 66. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Mülkiyeti Belediyemize 
ait Kepez İlçesi Yenidoğan Mahallesi 29877 ada 1 parsel nolu 10.656,09 m2 yüzölçümlü, 
29877 ada 2 parsel nolu 15.009,48 m2 yüzölçümlü, 29879 ada 1 parsel nolu 35.437,16 m2 
yüzölçümlü ve 29880 ada 1 parsel nolu 76.291,32 m2 yüzölçümlü taşınmazların; 2886 Sayılı 
Devlet İhale Kanun hükümlerine göre satış veya arsa karşılığı / kat karşılığı inşaat ihalesine 
çıkarılması için Büyükşehir Belediye Encümenine yetki verilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Mülkiyeti Antalya Büyükşehir Belediyesine ait Kepez İlçesi Yenidoğan Mahallesi 
29877 ada 1 parsel nolu 10.656,09 m2 yüzölçümlü, 29877 ada 2 parsel nolu 15.009,48 m2 
yüzölçümlü, 29879 ada 1 parsel nolu 35.437,16 m2 yüzölçümlü ve 29880 ada 1 parsel nolu 
76.291,32 m2 yüzölçümlü taşınmazların; 2886 Sayılı Devlet İhale Kanunu hükümlerine göre 
satış veya arsa karşılığı / kat karşılığı inşaat ihalesine çıkarılması için Büyükşehir Belediyesi 
Encümenine yetki verilmesi hususu Komisyonumuzca uygun bulunmuş olup,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Faik ÇITAK ve Meclis Üyesi Sami ALTUN 
‘Katılmıyorum’ şerhli imzalı, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Uygundur Komisyon Raporu.
Üye Cansel TUNCER :Sayın Başkanım 6.maddede de mülkiyeti

Belediyemize ait Kepez İlçesinde yer alan bir takım parsellerin, taşınmazların Devlet İhale 
Kanununun Hükümlerine göre satış veya arsa karşılığı, kat karşılığı inşaat ihalesine 
çıkartılması için Belediye Encümenine yetki verilmesi maddesi var.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet...
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Üye Cansel TUNCER :Aslında Menderes Başkan'a, keşke burada olsaydı, şunu
soracaktım. Biraz önce ifade ettiler ya “çok marifetliyiz finans yönetiminde” diye. Herhalde 
bütçeyi tutturmak için artık satılmadık, satış kararı alınmadık yer bırakmadık gibi görünüyor. 
Bunu da mı o amaçla satıyoruz diye soracaktım. Komisyon Raporuna katılmıyoruz.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Onu sonra sorarsınız.
Üye Cansel TUNCER :Teşekkürler.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Gelince sorabilirsiniz. Evet. Görüşünüz neydi bu 

konuda?
Üye Cansel TUNCER :Belirttim. Bir daha söyleyeyim. Komisyon Raporu

katılmıyoruz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Katılmıyorsunuz. Evet, MHP’nin...
Üye Mehmet BALIK :Komisyon Raporu uygundur Başkanım.
Üye Ertürk YAZAR :Komisyon Raporuna katılmıyoruz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Komisyon Raporunu oyluyorum arkadaşlar.

Evet, Komisyon Kararı, Raporu oyçokluğuyla kabul edilmiştir. 7.madde...

(Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 16 ret oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 2 ret oyu, Bağımsız 1 
ret oyu ile toplam 64 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 7. MADDESİ 
KARAR NO:531

ÖZÜ: Mülkiyeti Antalya Büyükşehir Belediyesine ait 
Kepez İlçesi Yenidoğan Mahallesi 28157 ada 14 parsel nolu 
45.016,34 m2 yüzölçümlü taşınmazın; Antalya Büyükşehir 
Belediyesinin Vakıflar Genel Müdürlüğüne imar planlarından 
dolayı kamulaştırmalardan doğan dava sonucu oluşan 
borçlarına karşılık metrekaresinin 2.750-TL den az olmamak 
üzere 2942 sayılı Kamulaştırma Kanununun 30’uncu 
maddesine göre satış veya 6098 sayılı Borçlar Kanunu 
hükümlerine göre takas edilmek ve 5393 sayılı Belediye 
Kanununun 18’inci maddesinin (h) bendine göre sulh olmak 
üzere Büyükşehir Belediyesi Encümenine yetki verilmesine 
oylamaya katılanların oy çokluğu ile karar verildi. (Ak Parti 40 
kabul oyu, CHP 1 ret, 9 çekimser oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi 
Parti 3 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 67.maddesinde 
görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Mülkiyeti Belediyemize ait Kepez İlçesi 
Yenidoğan Mahallesi 28157 ada 14 parsel nolu 45.016,34 m2 yüzölçümlü taşınmazın; Belediyenin 
Vakıflar Genel Müdürlüğüne İmar planlarından dolayı kamulaştırmalardan doğan dava sonucu 
oluşan borçlarına karşılık metrekaresinin 2.750.00-TL den az olmamak üzere 2942 sayılı 
kamulaştırma kanunun 30 maddesine göre satış veya 6098 Sayılı Borçlar Kanunu hükümlerine 
göre takas edilmek ve 5393 sayılı belediye kanunun 18 maddesinin (h) bendine göre sulh olmak 
üzere Büyükşehir Belediye Encümenine yetki verilmesi hakkındaki;
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Mülkiyeti Antalya Büyükşehir Belediyesine ait Kepez İlçesi Yenidoğan Mahallesi 
28157 ada 14 parsel nolu 45.016,34 m2 yüzölçümlü taşınmazın; Antalya Büyükşehir 
Belediyesinin Vakıflar Genel Müdürlüğüne imar planlarından dolayı kamulaştırmalardan 
doğan dava sonucu oluşan borçlarına karşılık metrekaresinin 2.750-TL den az olmamak üzere 
2942 sayılı Kamulaştırma Kanununun 30’uncu maddesine göre satış veya 6098 sayılı Borçlar 
Kanunu hükümlerine göre takas edilmek ve 5393 sayılı Belediye Kanununun 18’inci 
maddesinin (h) bendine göre sulh olmak üzere Büyükşehir Belediyesi Encümenine yetki 
verilmesi hususu Komisyonumuzca uygun bulunmuş olup,

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Faik ÇITAK ve Meclis Üyesi Sami ALTUN 
‘Katılmıyorum’ şerhli imzalı, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon Raporu uygun Başkanım.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Cansel Hanım buyurun.
Üye Cansel TUNCER :Evet, gündemin 7.maddesinde de yine

konuşulması gereken hususlar var.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA ıBuyurun efendim.
Üye Cansel TUNCER :Sayın Başkan, dolayısıyla bunları sormak

istiyorum ve bilgi almak istiyorum.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Cansel TUNCER :Mülkiyeti Belediyemize ait Kepez İlçesi

Yenidoğan Mahallesi 28157 ada 14 parsel numaralı 45.000 metrekare yüzölçümlü taşınmazın 
Belediyenin Vakıflar Genel Müdürlüğüne imar planlarından dolayı kamulaştırmalardan doğan 
dava sonucu oluşan borçlarına karşılık metrekaresine 2750 Liradan az olmamak üzere satış 
veya takas edilmek üzere ve sulh olmak üzere Büyükşehir Belediye Encümenine yetki 
isteniyor bu gündem maddesinde. Öncelikle bu taşınmaz nerede? Biz sistemden baktığımızda 
kayıt bulunamadı şeklinde ifade ediliyor? Bu taşınmazın yerini öğrenmek istiyoruz. Bu 
borcumuzun miktarı nedir Vakıflar Genel Müdürlüğüne? Bu borç nereden kaynaklanıyor? Bir 
yargı kararı mı var? Yoksa nereden kaynaklanıyor bunu öğrenmek istiyoruz. Bunları 
öğrendikten sonra 45.016 metrekare yüzölçümlü bir taşınmazı minimum, yani az olmamak 
üzere dediği için metrekaresi 2750 Liradan satışa ilişkin bir yetki veriyoruz. Bunu da 
çarptığımız zaman yaklaşık yine minimum 123 Milyonluk bir rakam ortaya çıkıyor. 
Belediyemizin adına alacak rakamı ortaya çıkıyor. Borcumuzun miktarından daha fazla mıdır 
bu rakam? Ne şekilde sulh olunacaktır veya ne şekilde takas yapılacaktır? Bu konularda bir 
bilgi istiyorum öncelikle. Bilgileri aldıktan sonra bir sorum daha olacak. Tekrar söz 
isteyeceğim. Teşekkür ediyorum.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, bu konuda kim bilgi verecek arkadaşlar? 
Emlak Dairesi, lütfen buyurun.

Emlak ve İst. Dai. Bşk. M. ÖZDEMİR: Sayın Başkanım burası Zıp -  Zıp Park olarak 
konuşlan, Zıp -  Zıp Park’ı konuşlandırdığımız arsadır. En son otogar bütününde yapmış 
olduğumuz planlama sonucunda ifrazen yeni gelen bir yerdir ama Kadastro’da sorgulamada 
gözükmemesinin sebebi Kadastro’daki koordinatlarının henüz girilmemiş olmasından 
kaynaklanıyor. Parsel numaramız doğrudur.
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Burası geçmiş dönemlerdeki 1990’h yıllardan bu tarafa gelen Vakıflar’la olan borç ve 
alacak ilişkilerimizden Kamulaştırma Kanununun 30.maddesi, Borçlar Kanununun takasla 
ilgili hükümleri gereğince sulh yoluyla bu borçlarımızın karşılığı olarak vermek için meclisin 
gündemine getirdik. Saygılar sunarım.

Üye Cansel TUNCER :Borç miktarını sormuştum Sayın Daire
Başkanımızdan ve nereden kaynaklandığını ifade ettiniz ama borcumuzun miktarı nedir?

Emlak ve İst. Dai. Bşk. M. ÖZDEMİR:Borç miktarımız kesin olmamakla birlikte 78 
Milyon icrada gözüküyor ama onlar henüz itiraz ettiler faiz oranlarına, ilgili. Yalnız o 
netleşmiş değil. Yani Vakıflara göre biraz daha yüksek olduğunu söylüyorlar ama bize göre 
şu anda 79 Milyon gibi bir borcumuz icrada gözüküyor.

Üye Cansel TUNCER :Sayın Bürokratımıza sormak istiyorum. Biz de o
şekilde duymuştuk ama sizlerden teyit etmek istedik. 78 -  79 Milyonluk bir borç ifade 
ediliyor net olmamakla birlikte.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Cansel TUNCER :Yani bu gündem maddesi meclisimizin huzuruna

geldiğinde keşke daha açık, şeffaf ve net olarak önümüzü görebilir durumda olsaydık. Ancak 
79 Milyon olduğunu varsayalım. Henüz belki faizler, yargılama giderleri vesaire, ferileri 
olacak borcun. Az önce de ifade ettim; metrekaresi 2750 Liradan az olmamak üzere şeklinde 
gündemde görüşülüyor. Bu bedeli neye göre tespit ettiğimizi de sormak istiyorum. Bu şekilde 
bir hesaplama yapıldığında minimum 123 Milyon Lira bir alacak doğuyor Belediyemiz adına. 
Çünkü metrekare belli, birim fiyatı belli ama borçtan 50 Milyon civarında bir fazlalık 
doğuyor. Bu ne olacak? Bu miktar.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Emlak ve İst. Dai. Bşk. M. ÖZDEMİR:Vakıflar Bölge Müdürlüğüyle aramızda bir 

protokol imzaladık Sayın Başkanım. Bu protokol gereğince borç miktarı netleştikten sonra 
eksi -  artı olanlar her iki kurum tarafından nakden ödenecek. Yani bizim 123 Milyondan fazla 
ise biz ödeyeceğiz. Eksikse aradaki farkı Vakıflar Genel Müdürlüğü bize nakden ödeyecek.

Üye Cansel TUNCER :Tabi bu Vakıflar Bölge Müdürlüğüyle imzalanan
protokol de bizim dosyalarımızda yok. Yani yine Daire Başkammızın ifadesiyle öğreniyoruz. 
Yok mu Başkanım? Bizlerde yok.

Emlak ve İst. Dai. Bşk. M. ÖZDEMİR:Protokol, Başkanım biz protokolü imzaladık 
ama onların meclisine gitti. Oradan onaydan geldikten sonra Meclisimizin gündemine 
sunacağız.

Üye Cansel TUNCER :Peki bu konuda şunu da öğrenmek istiyorum
Sayın Daire Başkanımızdan. Şimdi bu SUR Yapının yapmakta olduğu, başladığı ve satışlarını 
gerçekleştirdiği bir Kentsel Dönüşüm Projesi var malum. Çok büyük bir proje. Bizler de 
destek veriyoruz. Ancak daha önceki Meclislerde de ifade ettik. Burada tapuda bir şerhi var 
Vakıflar Bölge Müdürlüğünün ya da Genel Müdürlüğünün. Bu şerhli tapuyla inşaat ruhsatı 
verildi mi bu şirkete? Veya nasıl satış yapılıyor vatandaşa? Bu şerhin kaldırılması için mi bu 
sulh yöntemi getirildi Meclisimize? Bir de bu konuyu öğrenmek istiyorum.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet Başkanım bu konuda ne söyleyeceksiniz?
Emlak ve İst. Dai. Bşk. M. ÖZDEMİR:Başkanım o konularla ilgili Kent Estetiği Daire 

Başkanlığımızın tasarrufunda olan işler ama bizim orada sadece bir tapumuzda şerhimiz var. 
Bu şerh olan tapu da şu anda işlem gören bir tapu değil. Dolayısıyla konut alanlarında 
kesinlikle herhangi bir şerhimiz filan yok. Tapuları vermeye hazır.
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Biz şu anda yönetim planı ve diğer çalışmaları tamamlıyoruz. Bittikten sonra 
vatandaşların tapularını, kat ittifakı tapularını sorunsuz bir şekilde kendilerine vereceğiz.

Üye Cansel TUNCER :Yani vatandaşlarımızı mağdur etmeyeceğiz
diyorsunuz Daire Başkanımız öyle mi?

Emlak ve İst. Dai. Bşk. M. ÖZDEMİR:Kesinlikle, kesinlikle...
Üye Cansel TUNCER :Biz de bunun peşindeyiz tabi, amacımız ortak

ama bu şerhlerin kaldırılması için de, bu borçların ödenmesi için de bir takım gördüğünüz gibi 
hızla bir işlem yapılıyor. Henüz daha ne borcun miktarı belli, ne sulh olunan miktar belli. 
Hiçbir şey belli olmadan, meclisimizde protokol bile onaylanmamış kesin olarak, Vakıflar’ın 
ilgili onayından geçeceğini söyledi Daire Başkanımız anladığım kadarıyla. Yani bu konuda 
bilgilendirme biraz eksik ve hızlı yürüyen bir işlem olduğunu görüyoruz. Biz Komisyon 
Raporuna katılmıyoruz. Çekimseriz.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Teşekkür ederim. Evet, buyurun, Recep Bey
buyurun, siz...

Üye Recep TOKGÖZ :Siz Zıp -  Zıp Parkın olduğu bir alanda şu anda
SUR Yapının inşaat yaptığı alanın içerisindeki bir yeri takas ile...

Üye Cansel TUNCER :Onu demiyoruz...
Emlak ve İst. Dai. Bşk. M. ÖZDEMİR:Hayır, Zıp -  Zıp Parkın olduğu...
Üye Recep TOKGÖZ :... Söylüyorum ya, bir dakika...
Emlak ve İst. Dai. Bşk. M. ÖZDEMİR:Zıp -  Zıp Parkın olduğu yeri Vakıflar Bölge 

Müdürlüğüne, Vakıflar Genel Müdürlüğüne ‘90’lı yıllardan bu tarafa gelen birikmiş 
borçlarımıza Kamulaştırma Kanununun 30.ve Borçlar Kanununun Hükümlerine göre sulh 
yoluyla burada davalarımız var, icrai davalarımız var, bunlar sulh olmak adına, Zıp -  Zıp 
Parkın olduğu yerdeki 45 dönüm araziyi vereceğiz ama borcumuz zaten bundan düşük, bedeli 
en az bu kadar. Bu bedel gayrimenkul değerlendirme firmaları tarafından değerlendirilmiştir. 
Bunun üzerinde anlaştığımız takdirde kurumlar arası satış yapacağız. Aradaki farkı, artıyı -  
eksiyi her iki kurum kendisi yüklenecek.

Üye Recep TOKGÖZ :İşte bu konular biraz açıklıkla bize göndermiş
olsaydınız Meclise, bunları sorma gereği duymayacaktık. Yani üstü kapalı, işte görüldüğü gibi 
bir şey yazıp gönderiyorsunuz. Ondan sonra çık işin içerisinden. 50 yere çekme şansımız var 
bunu demek istiyorum.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, arkadaşlar fazla açıklayıcı bilgi elinize 
geçmediği için zaten bu açıklamalar istediniz siz. Gerekli açıklamalar da yapıldı.

Üye Cansel TUNCER :Ama bu açıklamalardan da görüldüğü üzere
Sayın Başkanım henüz gündemde görüşülmeye hazır bir madde değil.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Daha tatmin olmadınız herhalde.
Üye Cansel TUNCER :Yani Meclis Üyelerimizin dikkatine çekmek

istiyorum.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA
Üye Mehmet BALIK
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA
Üye Ertürk YAZAR
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA

:Evet, teşekkür ederiz. Evet...
:Komisyon Raporu uygundur Başkanım.
:Evet...
: Komisyon Raporu uygundur.
:Evet arkadaşlar Komisyon Raporunu oyluyorum.

Evet, Komisyon Raporu kabul edilmiştir. 8.maddeye geçiyoruz arkadaşlar.
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(Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 1 ret, 9 çekimser oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 3 
kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Cansel Hanım diyor ki çok hızlısınız. Evet, biz
halka hizmet noktasında hakikaten çok hızlıyız. Hızımızı kesmeden yola devam edeceğiz 
inşallah.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Biraz ihtiyatlı gidelim.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon Raporu uygundur.
Üye Cansel TUNCER :Sayın Başkanım kontrolsüz güç, güç değildir

diyorum Bahattin Bey’e. Sonuçta tabi ki vatandaşa hizmet göreviniz. Yani hepimizin görevi. 
Bunun için buralarda seçilmişler olarak görev yapıyoruz. Ancak bu ülke bir hukuk devleti. Bir 
sosyal devlet. Hukuk devletinin gerektirdiği yasal düzenlemelere uygun işlem yapmadığımız 
taktirde sorumluluklarımız var.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Tabi.
Üye Cansel TUNCER :Amaç yapmış olmak değil, usulüne uygun

yapmış olmak.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Tabi tabi...
Üye Cansel TUNCER :Dolayısıyla bu açıklamayı yapma gereğini de,

benim adıma ifade ettiği için Bahattin Bey duyuyorum. Diliyorum. Kontrolsüz güç, güç 
değildir diyorum Bahattin Bey.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Her şey kontrol altında merak etmeyin. Rahat
olun. Yola devam.

Üye Cansel TUNCER :Bilginiz olsun. Bence değil. Sonradan bizim
yolumuza, bizim söylediklerimize geliyorsunuz.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, arkadaşlar zaten. Hayır daha, Cansel 
Hanım...

Üye Cansel TUNCER :Pek çok gündem maddesinin yargı kararı iptalini
burada görüştüğümüzü hatırlıyorum.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Cansel Hanım...
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Rahat olun, bizim...
Üye Cansel TUNCER :Evet, buyurun.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Buraya karşı konuşun, karşılıklı konuşmayın.
Üye Cansel TUNCER : Sayın Başkanım söz hakkı doğduğu zaman,

sözün sahibine bakmak usul ve adet gereğidir.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :0 zaman, tamam da, tamam da, söz hakkı doğdu 

ama söz hakkı...
Üye Cansel TUNCER :Onun için bakıyorum. Tabi ki size hitaben

konuşuyorum.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Konuşmak istemediniz onun için diyorum.
Üye Cansel TUNCER :Teşekkür ediyorum. 8.gündem maddesinde

Komisyon Raporuna katılıyoruz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Bir saniye, bir arkadaşımızın bir talebi var. 

Buyurun Süleyman Bey.
Üye Süleyman ACAR :Sayın Başkanım, geçtiğimiz madde, oylanan

madde için Komisyonda bu konu gündeme geldiğinde biz aynı şekilde Zıp -  Zıp Parkın 
olduğunu biz de orada öğrendik. Bu birincisi.
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İkincisi aynı şekilde Emlak Daire Başkanımız kendisi o gün Ankara’daydı, Genel 
Sekreter Yardımcımız Ahmet Bey bize bilgi verdi bu konunun neden olduğunla alakalı. 
Yalnız özellikle Kepezaltı -  Santral Bölgesindeki Kentsel Dönüşüm için zannediyorum 
Cumhuriyet Halk Partisi Grubunun ya üçüncü ya dördüncü tapularda şerh var mı sorusuyla 
alakalı gündeme geldi. Defalarca da söylendi. Vatandaşın tapularında herhangi bir şerh 
olmadığıyla alakalı da her defasında Menderes Başkanımız burada Mecliste bu konuyla ilgili 
konuştu ve biz bunu Komisyonda görüşürken, tekrar söylüyorum Emlak Daire Başkanımız o 
gün Ankara’da olduğu için Ahmet Bey o gün Komisyon Üyelerine - hem Faik Abi de vardı, 
hem Sami Abi de vardı -  bu konuyla alakalı biz açıklama istedik. Niye burayı satıyoruz diye 
söyledik. Otogar alanından, dikkat ederseniz 6.madde otogar alanı, hemen yanındaki alan 
olduğu için de, art arda olduğu için de o gün gerekli açıklama aslında yapıldı. Dendi ki; biz 
Vakıflar’a olan borcumuzdan dolayı ve fazlasıyla alakalı da, fazlaya satılırsa da parasını geri 
alacağımız Komisyonda da gündeme geldi bununla alakalı. Ve yeteri kadar da tartışıldı bu 
konu. Defalarca da söylendi...

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Anlaşıldı, evet...
Üye Süleyman ACAR :Ve tekrar SUR Yapıdaki vatandaşların

üzerindeki tapulardaki şerhlerin olmadığını da emin olun ya bu üçüncüdür, hatırlarlarsa 
arkadaşlar, ya dördüncüdür. Olmadığınla alakalı tekrar tekrar gündeme geldi.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, teşekkür ederim.
Üye Cansel TUNCER :Sayın Başkanım...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Bir saniye...
Üye Cansel TUNCER :Süleyman Bey’e açıklamaları için teşekkür

ediyorum. Müsaade ederseniz bir iki dakika bir sözüm olacak.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Buyurun, buyurun.
Üye Cansel TUNCER :Şimdi Plan Bütçe Komisyonu veya İmar

Komisyonlarımız bizlere istişari olarak kararlarını bildiren komisyonlardır. Bu konularda 
karar alma ve denetim yapma mercii, en yüksek karar organı olan meclisimizdir. Dolayısıyla 
kararı meclisimiz alacağına göre Komisyonlarda yapılan bu toplantılardaki içerikleri bizler 
bilemeyiz. Kaldı ki bu toplantının gündeminin akşam geldiğini ve şu iki saatte de hazırlanma 
şansımız olmadığını zaten toplantının başından beri ifade ediyoruz. Komisyonlardaki 
görüşmelerin burada konuşuluyor olması niçin rahatsızlık uyandırdı bilemiyorum. 
Bilmediğimiz için soruyoruz. Belki komisyondaki arkadaşlarımız da bizi uyardıkları için bu 
konuları dile getiriyoruz. Süleyman Bey’e teşekkür ediyoruz ama burada görüşülmeyecek,
görüşülmemesini gerektirmez. Komisyon detaylı toplanmış olabilir ama meclisimiz bu
konuları görüşmek, değerlendirmek ve oy vermek hak ve görevine sahip olduğu için 
konuşuyoruz.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Cansel TUNCER ıTeşekkür ediyorum.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ben teşekkür ederim. Ben de zaten meclisin 

bilgilendirilmesi adına bu tür tartışmaların yapılmış olmasından bir rahatsızlık duymadığımı 
ifade etmek istiyorum. Arkadaşlarımız biraz daha detaylı bilgi sahibi olmuşlardır. Bunda bir 
sıkıntı yok. Evet, gerekli müzakere yapılmıştır. Evet...

Üye Mehmet BALIK ıKomisyon Raporu uygundur Başkanım.
Üye Ertürk YAZAR :Sayın Başkanım 8’le 15 arasında, 15.maddeler,

ortak karar birliği var. Birlikte oylanması uygun mudur?
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Onu...
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Üye Ertürk YAZAR :Arkadaşlar ne diyor bilmiyorum.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Kendi aranızda bir anlaşın, ona göre...
Üye Cansel TUNCER :8.ve 15.maddede Komisyon Raporları

doğrultusunda kabul ediyoruz ancak lO.maddede Meclis Üyemiz Recep Bey’in bir söz talebi 
olacaktı. Bana o şekilde bildirmişti. O yüzden söz vermeniz şartıyla 8 - 1 5  uygundur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA .Oylamadan sonra versek olur mu?
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Uygundur.
Üye Cansel TUNCER :Recep Bey bu konuda ne der acaba?
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Recep Bey...
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Recep Bey...
Üye Recep TOKGÖZ :Sayın Başkanım ben tek tek oylanmasını

istiyorum...
Üye Cansel TUNCER :10.maddeye kadar tek tek oylayalım Sayın

Başkan, ondan sonra toplu oylamaya geçelim. 8.madde uygundur.
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :8’le 9’u birlikte mi oylayalım diyorsunuz?
Üye Cansel TUNCER :8 — 9 birlikte oylayabiliriz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet. Evet arkadaşlar.
Ü ye Ertürk YAZAR : Uygundur.
Üye Mehmet BALIK :Uygundur Başkanım.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :8’le 9’u birlikte oyluyoruz. Kabul edenler...

GÜNDEMİN 8. MADDESİ
KARAR NO:532

ÖZÜ: Antalya ili, Kemer ilçesi, Kemer 
Mahallesi Liman (Münir Özkul) Caddesinde yer 
alan yaklaşık 3587,66 m2’lik yeraltı otoparkı ve 
üzeri meydan ve park alanı olarak planlanan 
alanın imar planına göre düzenlenmesi 
gerekmekte olup; Bu nedenle Kemer İlçesi 
Kemer Mahallesi Liman (Münir Özkul) 
Caddesinde yer alan yaklaşık 3587,66 m2,lik 
yeraltı otoparkının yapım ve işletim suretiyle 10 
yıla kadar 2886 sayılı yasa hükümlerine göre 
ihaleye çıkarılabilmesi için Belediye 
Encümenine yetki verilmesine ve yeraltı 
otoparkının üzerinde kalan kısmının ise plan 
hükümlerine göre Büyükşehir Belediyesince 
düzenlenmesine oylamaya katılanların oy birliği 
ile karar verildi. (Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 
13 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 3 
kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 59 
oy kullanılmıştır.)

T.C.
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 68. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; İlimiz Kemer İlçesi 
Kemer Mahallesi Liman (Münir Özkul) Caddesinde yer alan yaklaşık 3587,66 m2,lik yeraltı 
otoparkı ve üzeri meydan ve park alanı olarak planlanan alanın imar planına göre 
düzenlenmesi gerekmekte olup bu nedenle Kemer İlçesi Kemer Mahallesi Liman (Münir 
Özkul) Caddesinde yer alan yaklaşık 3587,66 m2,lik yeraltı otoparkının yapım ve işletim 
suretiyle 10 yıla kadar 2886 sayılı yasa hükümlerine göre ihaleye çıkarılabilmesi için 
Belediye Encümenine yetki verilmesi ve yeraltı otoparkının üzerinde kalan kısmının ise plan 
hükümlerine göre Büyükşehir Belediyesince düzenlenmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Antalya İli Kemer İlçesi Kemer Mahallesi Liman (Münir Özkul) Caddesinde yer alan 
yaklaşık 3587,66 m2,lik yeraltı otoparkı ve üzeri meydan ve park alanı olarak planlanan 
alanın imar planına göre düzenlenmesi gerekmektedir.

Bu nedenle Kemer İlçesi Kemer Mahallesi Liman (Münir Özkul) Caddesinde yer alan 
yaklaşık 3587,66 m2’lik yeraltı otoparkının yapım ve işletim suretiyle 10 yıla kadar 2886 
sayılı yasa hükümlerine göre ihaleye çıkarılabilmesi için Belediye Encümenine yetki 
verilmesi ve yeraltı otoparkının üzerinde kalan kısmının ise plan hükümlerine göre 
Büyükşehir Belediyesince düzenlenmesi hususu Komisyonumuzca uygun bulunmuş olup,

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

g ü n d e m in  9. m a d d e s i
KARAR NO:533

ÖZÜ: Ekdağ Ekmek Dağıtım San. Ve Tic. A.Ş.
01.03.2018 tarih ve 2018/326 sayılı yazılarına istinaden 
ekli çizelgede koordinatları belirtilen Antalya ili, 
Manavgat ilçesinde bulunan 6 adet halk ekmek 
büfesinin 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 
26’ncı maddesine göre 10 yıl süre ile Antalya 
Büyükşehir Belediye şirketi EKDAG Ekmek Dağıtım 
San. Ve Tic. A.Ş.’ ye ilk yıl kira bedeli her büfe için 
ayrı ayrı olmak üzere 100,00-TL+KDV diğer yıllar kira 
bedelinin Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE bir 
önceki yılın aynı ayma göre) oranında arttırılması 
kaydıyla kiraya verilmesine oylamaya katılanların oy 
birliği ile karar verildi. (Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 13 
kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 69. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Ekdağ Ekmek Dağıtım 
San. Ve Tic. A.Ş. 01.03.2018 tarih ve 2018/326 sayılı yazılarına istinaden teklifte belirlenen 
koordinatlara İlimiz, Manavgat ilçesinde bulunan 6 adet halk ekmek büfesinin 5216 sayılı 
Büyükşehir Belediye Kanununun 26. Maddesine göre 10 yıl süre ile kira bedelinin 
belirlenerek Belediyemiz şirketi EKDAG Ekmek Dağıtım San. Ve Tic. A.Ş.’ ye kiraya 
verilmesi hakkmdaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Ekdağ Ekmek Dağıtım San. Ve Tic. A.Ş. 01.03.2018 tarih ve 2018/326 sayılı 
yazılarına istinaden ekli çizelgede koordinatları belirtilen Antalya ili, Manavgat ilçesinde 
bulunan 6 adet halk ekmek büfesinin 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 26’ncı 
maddesine göre 10 yıl süre ile Antalya Büyükşehir Belediye şirketi EKDAG Ekmek Dağıtım 
San. Ve Tic. A.Ş.’ ye ilk yıl kira bedeli her büfe için ayrı ayrı olmak üzere 100,00-TL+KDV 
diğer yıllar kira bedelinin Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE bir önceki yılın aynı ayma 
göre) oranında arttırılması kaydıyla kiraya verilmesi hususu Komisyonumuzca uygun 
bulunmuş olup,

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, 8.ve 9.madde oybirliğiyle kabul edilmiştir.
10.madde üzerindeki görüşlerinizi alalım.

(Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 13 kabul oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 10. MADDESİ
KARAR NO:534

ÖZÜ: Konyaaltı projesi kapsamında hüküm ve 
tasarrufu Antalya Büyükşehir Belediyesine ait, Beach Park 
bölgesinde yer alan koordinatları ekte belirtilen 1 no’lu 
büfe yeri ve 1000 m2' lik şemsiye şezlong alanının Antalya 
Büyükşehir Belediye şirketi EKDAG Ekmek Dağıtım San. 
ve Tic. A.Ş.'ye işletmek veya işlettirmek üzere “Sosyal 
Tesis” olarak söz konusu şirketçe işletilmesi halinde 1 
(bir) TL. Üçüncü şahıslara kiraya verilmesi halinde elde 
edilen net kira gelirinin % 50’sinin Antalya Büyükşehir 
Belediyesine ödenmesi kaydıyla 5216 sayılı Büyükşehir 
Belediyesi Kanununun 26’ncı maddesine göre 10 (on) yıl 
süre ile kiraya verilmesine oylamaya katılanların oy 
çokluğu ile karar verildi. (Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 7 
kabul, 1 ret oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

T.C.
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 70. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Konyaaltı projesi 
kapsamında Hüküm ve Tasarrufu Büyükşehir Belediyemize ait, Beach Park bölgesinde yer 
alan koordinatları ekte belirtilen 1 nolu büfe yeri ve 1000 m2' lik şemsiye şezlong alanının 
5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 26. Maddesine göre "Sosyal Tesis" olarak 10 
(on) yıl süre ile kira bedelinin belirlenerek Belediyemiz şirketi EKDAG Ekmek Dağıtım San. 
Ve Tic. A.Ş.’ ye kiraya verilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Konyaaltı projesi kapsamında hüküm ve tasarrufu Antalya Büyükşehir Belediyesine 
ait, Beach Park bölgesinde yer alan koordinatları ekte belirtilen 1 no’lu büfe yeri ve 1000 m2' 
lik şemsiye şezlong alanının Antalya Büyükşehir Belediye şirketi EKDAG Ekmek Dağıtım 
San. Ve Tic. A.Ş.’ye işletmek veya işlettirmek üzere “Sosyal Tesis” olarak söz konusu 
şirketçe işletilmesi halinde 1 (bir) TL. Üçüncü şahıslara kiraya verilmesi halinde elde edilen 
net kira gelirinin % 50’sinin Antalya Büyükşehir Belediyesine ödenmesi kaydıyla 5216 sayılı 
Büyükşehir Belediyesi Kanununun 26’ncı maddesine göre 10 (on) yıl süre ile kiraya verilmesi 
hususu Komisyonumuzca uygun bulunmuş olup,

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

:Komisyon Raporu uygundur.
:Evet, Cansel Hanım.
:Komisyon Raporu uygundur. Sanırım söz talebi 

:Evet, Recep Bey’e söz vereceğim lO.madde ile

Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Cansel TUNCER 

var Recep Bey’in.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 

ilgili. Buyurun Recep Bey.
Üye Recep TOKGÖZ :Sayın Başkanım, değerli meclis hepinizi yine

saygıyla selamlıyorum. Biraz önce Başkanla birlikte polemiğe girdiğimiz konulardan bir 
tanesi de bu. Neydi o konu? Konyaaltı Sahil Projesi. Eğer kendisi burada olmuş olsaydı bu 
konuyu daha rahat tartışabilirdik. 23 Nisan’da, 23 Nisan’da Konyaaltı Sahil Projesini 
açacağını söyledi Başkan bir toplantıda. Ben de kendisine burada 23 Nisan’da saat 8.30’da 
orada olacağımı, 9.30’da da 23 Nisan’ın Cumhuriyet Meydanında çelenk koyma töreni var. 
9.30’a yetişeyim kadar ben Başkan’ı 9.00’a kadar orada bekledim. Sağ olsun Meclis Üyesi 
arkadaşımız var. Ne o? Şey Genel Müdürü, ANTEPE Genel Müdürü gerekli bilgileri de verdi. 
Ben kendisine buradan teşekkür ediyorum. Şimdi gittiğimizde gördüğümüz manzarayı şöyle 
tarif edeyim; 6,5 kilometrelik sahilin açılan 100 metrelik bir kısmını açmış Sayın TÜREL. 
Keşke yani orada olsaydı, ben de onu yani 23 Nisan’a da katılacak diye de erken gitmiştim. 
Saat 9.00’a kadar bekledim. Gelmedi. Keşke, keşke onu da açmamış olsaydı. Orada yine aynı 
şekilde, ben geçen Pazar günü gittim, yine sahilin belirli bölümleri yine aynı şekilde duruyor. 
Çalışmalar yapılıyor. Bir de yapılan çalışmalar yalap şalap bir çalışmalar. Yani ben iddia 
ediyorum ki 3 ay sonra, 6 ay sonra orada yeniden, yeniden bir çalışma yapılacağına buradan 
ben garanti ederim yani, en azından kötü bir çalışma var.

Şimdi Başkanım benim sormak istediklerim var bu konuyla ilgili. Zaten şeyi 
karıştırmıyorum. Konyaaltı’nın o eski sahilinin ne kadar kötü bir hale getirdiğini ben artık 
söylemek de istemiyorum. Gördük orada.
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Şimdi Başkanım biz buraya, yani Konyaaltı Sahili için 130 Milyon Liralık bir ihaleye 
çıktık ki kimse girmedi buraya. İhaleye kimse girmedi dolayısıyla Sayın Başkan, ANTEPE 
Genel Müdürüne bu görevi verdi. ANTEPE Genel Müdürü ve ANTEPE kanalıyla da bu sahil 
şu anda yapılmaya çalışılıyor. Anladığım kadarıyla 130 Milyon Lira mı bir para harcandı? 
Öncelikle bunu öğrenmek istiyorum. İkinci öğrenmek istediğim şey şu; biz buranın altyapısını 
yapmışız. Yağmur suyu drenajları, işte güzellikle, hiç Antalya’ya ait olmayan şeyleri bile 
dikmişiz, işte bu hurma ağaçlarını, hurma değil de, palmiye ağaçlarını dikmişiz. Antalya ile 
uzaktan yakından alakası olmayan kötü bir çevre düzenlemesi yapmışız orada. Bunların hepsi 
para olduğu için söylüyorum. Biz bütün bunları yapmışız anladığım kadarıyla. Bunu belki 
Genel Müdür cevap verebilir miktarın ne olduğunu. Biz bunları yaptıktan sonra Belediyemiz 
ihaleye çıkıyor. Diyor ki senelik 8 Milyon Liraya biz burayı ihaleye veriyoruz. Biz o zaman 
bütün şirketlerimizi kapatalım. Benim adını bilmediğim, sayısını bilmediğim Antalya’da 
Büyükşehir Belediyesi’nin şirketleri var. Siz bütün masrafları yapacaksınız, 130 Milyon Lira 
para harcayacaksınız. İhaleyi yaptığınız firmaya binaları teslim edeceksiniz. İhaleyi yaptığınız 
firma ne yapacak biliyor musunuz? Bu yaptığı yerleri hiçbir şey yapmadan 300 -  400 Milyon 
Liraya, 300 -  400 Bin Liraya başkasına ihale yapacak. Bizim şirketlerimizi ben Genel 
Müdürleriyle birlikte burada arkadaşlar da var. Bu işi yapmaktan aciz miydiler? Başkalarına 
para kazandırmak zorunda mıydılar? Biz bu işi Belediyemizin kendi şirketlerinin hepsine 
yaptırabilir miydik? Yaptırabilirdik. Bu nedir? Bu, Antalya’nın bir değerini birilerine peşkeş 
çekmektir. Böyle bir şey olabilir mi? Senelik 8 Milyon Lira para alacağız. 130 Milyon Lira 
harcamışız. Senede 8 Milyon, 8 Milyon geri alacağız. Böyle bir şey olabilir mi? Biz bu şirket, 
Belediye şirketleri deniyor iki saattir. Bu Belediye şirketlerini biz niye kurduk?

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Bunu zaten Belediye Şirketi, değil mi EKDAĞ?
Üye Cansel TUNCER :Ama bir tane büfeyi veriyorsunuz.
Üye Recep TOKGÖZ :Başkanım ben temelden başlıyorum.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Neyse, ben, tamam, genel konuşuyorsunuz ama

ben...
Üye Recep TOKGÖZ :Oraya, oraya gelmedim daha. Oraya geleceğim.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ben gündemimizdeki maddeyi görüşmek

durumunda olduğumuz için yani.
Üye Recep TOKGÖZ :Hayır hayır, oraya geleceğim zaten. Maddenin

özü burası. Şimdi biz Belediye olarak ihaleye çıktık bir firmaya, bir kısmı Antalyalı bir kısmı 
İstanbullu firmaya verdik. Aylık 8 Milyon Lira alacağız. Şimdi Belediye anladığım kadarıyla 
bu yaptığı işten utanmış olması lazım ki; demek ki büyük bir utanç duyuyor. Bir kısmını 
kendine ayırmış. İşte EKDAG’a vereyim... Yahu kardeşim tamamını ver, EKDAG’a ver. 
Niye veriyorsun diyecek olan var mı? Biz buradan her birinden 300 -  400 Bin Lira bir 
ihaleden, ihale firması var burada. Niye para kazandırıyoruz? Bizim burada şirket genel 
müdürlerimiz var. Bu işi yapamayacak kapasitede insanlar mıydı? Dolayısıyla bizim Antalya 
Büyükşehir Belediyesi daha önceki mecliste de söylediğim gibi Ali Babanın çiftliğine dönmüş 
Sayın Başkanım. Ali Babanın çiftliği gibi idare edilmez burası. Birilerine rant sağlamak için 
idare edilmez burası. Benim genel müdürlerimi, tanıyorum burada, yapamayacaklar mı? O hiç 
değilse ihale yapıp kiraya veremeyecekler mi? 300 -  400 Bin Lira, bu yetenekleri yok 
muydu? Teşekkür ediyorum Sayın Başkanım.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, ben teşekkür ediyorum. Evet, buyurun, 
buyurun, söz iste önce Cenk Bey. Cenk Bey’in şeyini bir ayarlayabilir misiniz?

(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)

T.C.



MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(11.05.2018)

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Tamam, tamam, buyurun Cenk Bey.
Üye Cenk Halil BAYAZ :Değerli Başkanım, Meclis Üyelerim, Belediye

Başkanlarım hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. Recep Bey çok heyecanlı, çok 
sinirli...

(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Cenk Halil BAYAZ :Güzel. Recep Bey yurtdışında nerelere gittiniz?
Üye Recep TOKGÖZ :Zengin olmadığımdan...
Üye Cenk Halil BAYAZ ıZenginlikle alakası yok. Memurlar da gider,

herkes gider. Bakın, siz çok iyi...
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Cenk Halil BAYAZ :Evet, ben de ondan bahsedeceğim. Ondan

bahsedeceğim, bekleyin.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, buraya konuşun, ikili konuşmayın. 

Buyurun.
Üye Cenk Halil BAYAZ :Bakın, dünyanın her yerinde parklar, sahil

projeleri, probinatlar yapılır. Çok özenilen, yapılan şeyler var. Ben dünyanın birçok yerine 
gittim. Avrupa’nın her yerine gittim mesleki, mesleğim icabı. Rusya’ya da gittim. Birçok yeri 
gördüm. Bu kadar büyük organizasyonu bu kadar kısa sürede bu kadar düzgün bir şekilde çok 
fazla görmedim. Mesleğimin dışında turizmciyim. İnşaat da yapıyorum 20 yıldır. Recep Bey 
dedi ki; İspanya. Barcelona’yı görün. Ben size anlatayım. Ben size anlatayım.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ya tamam, ben gördüm.
Üye Cenk Halil BAYAZ :Bir tane beton yığını vardır. O beğenmediğiniz

ağaçlardan vardır. Orası da Akdenizdir. O beğenmediğiniz ağaçlardan vardır. Kocaman bir 
sahil vardır. Sahilde sadece kum vardır. Bir tane Mavi Bayrak yoktur. Barcelona sahilinden 
bahsediyorum. Bunu da çok iyi biliyorum çünkü Antalya’da Mavi Bayrak’ın 
koordinatörüyüm. Gittiğiniz yerde bir tek şezlong bulamazsınız. Onun yerine Kuzey Afrikalı 
arkadaşlar 2’ye 2 çaput dağıtırlar. Duşa yürürsünüz 200 metre. Tuvalette kuyruk beklersiniz. 
İşte Barcelona budur. Giden arkadaşlarımız bilir. Bakın söylediğiniz şeylerde 
itibarsızlaştırmaya çalışmak insanlara bir şey vermez. İcraat yapmak lazım. Dediniz ki, 
güzelim Konyaaltı... Ben Antalya çocuğuyum. Obalarda büyüdüm. Oradaki havuzda yüzmeyi 
öğrendim. Affedersiniz tuvalet terliğimizle geçemezdik biz orada. 1968, 69, 70, 71... Bırakın 
bir şeyler yapılıyor. Bunları da takdir edin. Yapmayın. 1600 küsur kişinin 6 ayda bunu 
bitirmeye çalışması kadar kolay bir iş yok. Bu bir.

İki. Demin Bahadır Bey’e sordum. Kırk tane filan satış ünitesi var. Doğru mu? 33 tane 
satış ünitesi. Kaç taneydi şey? 40 dükkan. Altyapıya taktınız kafayı. Gözükmeyene 
takıyorsunuz, ben size gözükeni söyleyeyim. MPI'nin metreküpü kaç para biliyor musunuz? 
Dolarla satılır. Üst yapı altyapıdan daha pahalı oralarda. Kolay iş değil. Bozulmayın, 
bozulmayın anlatacağım.

(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Cenk Halil BAYAZ :Hayır, verin verin. Üç. Siz takmışsınız o verilen

kiraya. Orada ince bir laf var. %2’si diyor cironun. Cironun %2’si kârın %10 -  15’ine mal
olur. Ben işletme bilen insanım.

(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Cenk Halil BAYAZ :Bilirim. Bilmesem iş adamı olmazdım.
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Neyse...

T.C.
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Üye Cenk Halil BAYAZ :Siz sadece karalıyorsunuz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Konuşun siz.
Üye Cenk Halil BAYAZ :Takdir etmeyi de bileceksiniz. Var mı örneği 6,5

kilometre, Türkiye’de... Dünyanın birçok yerinde yok 6,5 kilometre. Kaliteli de işletilirse 
almmızın akı olacak bu. Teşekkür ederim.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, ben teşekkür ederim.
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Recep Bey. Ama çok kısa geçelim lütfen. Yani 

arkadaşlarımız...
Üye Recep TOKGÖZ :Sayın, Sayın Başkanım...
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Recep TOKGÖZ :Rahatsız olan varsa çıkar gider kardeşim. Burası

Büyükşehir Belediye Meclisi. îşi olan çıkar gider.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Recep Bey lütfen. Buyurun, buyurun.
Üye Recep TOKGÖZ :Sayın Başkanım bakın, ben orada yapılanlar için

söyle... Beni anlamamış Cenk BAYAZ Bey.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Neyse siz ifade edin. Anlayan anlar.
Üye Recep TOKGÖZ :Niye anlamamış? Bakın ben ifade ediyorum. Biz

buraya Büyükşehir Belediyesi olarak 130 Milyon Lira Para harcamışız diyorum. Bakın.
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Recep TOKGÖZ :Ya bir dakika dinle kardeşim ya. Dinle ya. Bak

130 Milyon Lira para harcamışız ve ondan sonra, harcadığımız paradan sonra ihaleye çıkmışız 
ve ihalede ihaleyi alan adam, kimse firma, hiçbir kuruş masraf etmeden Belediyenin yaptığı 
binaları ihaleye veriyor. 300 Bin Liraya, 400 Bin Liraya. Benim söylediğim bu. Ben diyorum 
ki; Belediye şirketlerimiz alsaydı, belediye şirketlerimiz kiraya verseydi. Cenk BAYAZ’ın 
beni anlamadığı buradan belli.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet...
Üye Recep TOKGÖZ :Bakın Sayın Başkan burası ihaleye Belediye

tarafından çıktığı zaman hiçbir kimse buranın ihalesine girmedi. Belediye kendi yaptı. Kendi 
yaptıktan sonra bu ihaleyi yapma gereği yoktu. Onu anlatmaya çalışıyorum. Teşekkür ederim.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ben teşekkür ederim.
Üye Recep TOKGÖZ .'Belki anlamıştır arkadaşımız.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, arkadaşlar, İsmail Bey buyurun size de söz 

veriyorum. Ondan sonra oylamaya geçeceğim.
Üye İsmail AFŞAR :Sayın Başkanım, değerli arkadaşlar, şimdi

öncelikle, öncelikle bir konuya dikkatinizi çekelim. Hani burada biz AK Partililer olarak 
zaman sorunumuz yok. Rahatça çalışıyoruz. Hani işi olan gitsin değil. Sadece şu; bakın 
Encümende biz burayı 3 kez ihaleye çıktık ve yap -  işlet -  devret modeliyle denendi. Giren 
olmadı ve ANTEPE Şirketimiz mecburen yaptı. Artı ihaleler ortada. Yani şöyle, sizin 
söylediğiniz de değerlendirilebilinir ama Belediye şirketleriyle, Belediye mantığıyla 
yaptığımız yerler de var. O açıdan şu, burada dikkatimizin, enerjimizi bence boşa 
harcamayalım. Toparlayalım. Öbür türlü şu yap, bu nasıl olsa bu ihalesi bitti ve sezona 
giriyor. Hizmete açılacak. Daha iyi nasıl işletiriz? Eksiğimiz, gediğimiz olur mu? Ki bir şeyi 
ihale etmiş olmak, onun nihai, ilelebet kalacağı anlamına gelmez. Şartlar belli. Yine denetçisi 
olun. Hep beraber toparlayıcı olalım lütfen. Hepinize saygılar sunuyorum.
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Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Teşekkür ederim arkadaşlar. Yeterli müzakere 
yapılmıştır. Evet, oylamaya geçiyorum. Buyurun. Bahattin Bey ortak konular var mı? Onu da şey 
yapın Ertürk Bey’in ifade ettiği gibi.

Üye Bahattin BAYRAKTAR : 11 -  15...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :10 bittiğine göre, 10’dan sonraki gelen...
Üye Bahattin BAYRAKTAR : 11 — 15 toplu oylanmasını öneriyorum.
Üye Cansel TUNCER :Uygundur.
Üye Mehmet BALIK :Uygundur.
Üye Ertürk YAZAR : Uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, arkadaşlar lO.madde kabul edilmiştir

oyçokluğuyla.

(Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 7 kabul, 1 ret oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA r l l ’le 15.madde aralardaki bütün maddeleri
Komisyon Kararlan istikametinde oylarınıza sunuyorum. Buyurun.

GÜNDEMİN 11. MADDESİ
KARAR NO:535

ÖZÜ: Antalya ili Muratpaşa İlçesi Beach Park - 
Konyaaltı Sahil Projesi kapsamında ekte koordinatları 
belirtilen 4 adet otopark alanının 5216 sayılı Büyükşehir 
Belediyesi Kanununun 26’ncı maddesine göre ilk yıl kira 
bedeli 12.000,00-TL+KDV ile hasılattan %2 kar payı 
alınmak suretiyle, diğer yıllar ise kira bedelinin Yurt İçi 
Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE bir önceki yılın aynı ayma 
göre) oranında arttırılması kaydıyla 10 (on) yıl süreyle
ANET Antalya İnş. Tur. San. ve Tic. A.Ş.’ ye kiraya
verilmesine oylamaya katılanların oy birliği ile karar verildi. 
(Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 9 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, 
İyi Parti 3 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 59 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 71. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; İlimiz, Muratpaşa İlçesi 
Beach Park- Konyaaltı Sahil Projesi kapsamında 4 adet otopark alanının 5216 sayılı Büyükşehir 
Belediye Kanununun 26. maddesine göre kira bedeli ve süresinin belirlenerek Belediyemiz şirketi 
Anet Antalya İnş. Tur. San. ve Tic. A.Ş. ye kiraya verilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Antalya ili Muratpaşa İlçesi Beach Park - Konyaaltı Sahil Projesi kapsamında ekte 
koordinatları belirtilen 4 adet otopark alanının 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 
26’ncı maddesine göre ilk yıl kira bedeli 12.000,00-TL+KDV ile hasılattan %2 kar payı alınmak 
suretiyle, diğer yıllar ise kira bedelinin Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE bir önceki yılın 
aynı ayına göre) oranında arttırılması kaydıyla 10 (on) yıl süreyle ANET Antalya İnş. Tur. San. ve 
Tic. A.Ş.’ ye kiraya verilmesi hususu Komisyonumuzca uygun bulunmuş olup,

T.C.
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Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 12. MADDESİ 
KARAR NO:536

ÖZÜ: Antalya ili, Kepez ilçesi sınırları içerisinde, 
Antalya Büyükşehir Belediyesi tasarrufunda bulunan 
Hayvanat Bahçesi içerisindeki otopark ve ekte koordinatları 
belirtilen 84 m2 yüzölçümlü kafeteryanın Antalya 
Büyükşehir Belediye şirketi ANSET Özel Sağlık ve Eğitim 
Kültür înşaat Ticaret Limited Şirketi’ne işletmek veya 
işlettirmek üzere “Sosyal Tesis” olarak bu tesisin işletilmesi 
sonucu elde ettiği net karın % 50’sinin Büyükşehir 
Belediyesine ödenmesi kaydıyla 5216 sayılı Büyükşehir 
Belediyesi Kanununun 26’ncı maddesine göre 10 (on) yıl 
süre ile işletmesinin devredilmesine oylamaya katılanların 
oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 9 
kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 72. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; İlimiz Kepez İlçesi 
sınırları içerisinde, Belediyemiz tasarrufunda bulunan Hayvanat Bahçesi içerisindeki otopark 
ve 84 m2 yüzölçümlü kafeteryanın 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 26. 
Maddesine göre bedel ve süresinin belirlenerek Belediyemiz şirketi ANSET Özel Sağlık ve 
Eğitim Kültür İnşaat Ticaret Limited Şirketi’ ne kiraya verilmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Antalya İli Kepez İlçesi sınırları içerisinde, Antalya Büyükşehir Belediyesi 
tasarrufunda bulunan Hayvanat Bahçesi içerisindeki otopark ve ekte koordinatları belirtilen 
84 m2 yüzölçümlü kafeteryanın Antalya Büyükşehir Belediye şirketi ANSET Özel Sağlık ve 
Eğitim Kültür İnşaat Ticaret Limited Şirketi’ne işletmek veya işlettirmek üzere “Sosyal Tesis” 
olarak bu tesisin işletilmesi sonucu elde ettiği net karın % 50’sinin Büyükşehir Belediyesine 
ödenmesi kaydıyla 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 26’ncı maddesine göre 10 
(on) yıl süre ile işletmesinin devredilmesi hususu Komisyonumuzca uygun bulunmuş olup,

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 13. MADDESİ
KARAR NO:537

ÖZÜ: Antalya PTT Başmüdürlüğünün
09/04/2018 tarihli ve E.7038 sayılı yazılarında; Finike 
ilçesi, Hasyurt Mahallesinde yeni yapılan Toptancı Hal 
içerisinde idari hizmetlerinin verilmesi için en az 60 -  70 
m2’lik PTT Şubesi olarak kullanılacak bir alanın 
İdarelerine tahsisi talep edilmekte olup; söz konusu Hal 
sahasında bulunan ve mülkiyeti Antalya Büyükşehir 
Belediyesine ait, İncirağacı Mahallesi 243 ada 4 parselde 
yer alan dükkan vasıflı 17 bağımsız bölüm no’lu (44,75 
+ 14,63 m2) taşınmazın “PTT Şubesi Yeri ve Ofis olarak 
kullanılmak üzere” Antalya PTT Başmüdürlüğüne ilk yıl 
kira bedeli 1.200,00-TL+KDV diğer yıllar kira bedelinin 
Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE bir önceki yılın 
aynı ayma göre) oranında arttırılması kaydıyla 10(on) yıl 
süreyle kiraya verilmesine, oylamaya katılanların oy 
birliği ile karar verildi. (Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 9 
kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 
109.maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Antalya PTT 
Başmüdürlüğünün 09/04/2018 tarihli ve E.7038 sayılı yazılarında; Finike İlçesi, Hasyurt 
Mahallesinde yeni yapılan Toptancı Hal içerisinde idari hizmetlerinin verilmesi için en az 60 
-  70 m2’lik PTT Şubesi olarak kullanılacak bir alanın İdarelerine tahsisi talep edilmekte olup 
Söz konusu Hal sahasında bulunan ve mülkiyeti Büyükşehir Belediyemize ait, İncirağacı 
Mahallesi 243 ada 4 parselde yer alan dükkan vasıflı 17 bağımsız bölüm no’lu (44,75 + 14,63 
m2) taşınmazın “PTT Şubesi Yeri ve Ofis olarak kullanılmak üzere” Antalya PTT 
Başmüdürlüğüne bedelli tahsis edilmesi işleminin ve tahsis süresinin belirlenmesi hakkındaki;

Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Antalya PTT Başmüdürlüğünün 09/04/2018 tarihli ve E.7038 sayılı yazılarında; Finike 
İlçesi, Hasyurt Mahallesinde yeni yapılan Toptancı Hal içerisinde idari hizmetlerinin 
verilmesi için en az 60 -  70 m2’lik PTT Şubesi olarak kullanılacak bir alanın İdarelerine 
tahsisi talep edilmektedir.

Söz konusu Hal sahasında bulunan ve mülkiyeti Antalya Büyükşehir Belediyesine ait, 
İncirağacı Mahallesi 243 ada 4 parselde yer alan dükkan vasıflı 17 bağımsız bölüm no’lu 
(44,75 + 14,63 m2) taşınmazın “PTT Şubesi Yeri ve Ofis olarak kullanılmak üzere” Antalya 
PTT Başmüdürlüğüne ilk yıl kira bedeli 1.200,00-TL+KDV diğer yıllar kira bedelinin Yurt 
İçi Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE bir önceki yılın aynı ayma göre) oranında arttırılması 
kaydıyla 10(on) yıl süreyle kiraya verilmesi hususu Komisyonumuzca uygun bulunmuş olup,

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 14. MADDESİ 
KARAR NO:538

ÖZÜ: 375 sayılı Kanun Hükmünde Kararname 
hükümleri gereği personel çalıştırılmasına dayalı hizmet 
alım sözleşmeleri kapsamında yükleniciler tarafından 
çalıştırılanların işçi kadro ve pozisyonlarına geçirilmesine 
yönelik süreçte, Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
Antalya İnsan Kaynakları A.Ş. şirketi kurulmuş; bütçe 
işlemlerinin gerçekleştirilmesine ve gider kayıtlarının 
yapılmasına ilişkin sürecin sağlıklı bir şekilde 
yürütülebilmesi bakımından işçi kadro ve pozisyonlarına 
geçiş kapsamında hizmet alımı yapan, Çevre Koruma ve 
Kontrol, Kırsal Hizmetler, Ulaşım Planlama ve Raylı 
Sistem, Zabıta, Tarımsal Hizmetler, Destek Hizmetleri, 
Gençlik ve Spor Hizmetleri, Fen İşleri, Sağlık İşleri Daire 
Başkanlıkları; (03.5) Hizmet Alımları kalemindeki 
Personel Giderleri için ayrılan ödeneklerin alınarak, Çevre 
Koruma ve Kontrol ile Destek Hizmetleri Daire 
Başkanlıklarına (01.3) Personel Giderleri ve (02.3) SGK 
Prim Giderleri ekonomik kodlarının açılarak, ödeneklerin 
Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 36 
ncı maddesi kapsamında aktarma işlemlerinin ve 
muhasebe kayıtlarının mevzuatlara ve bütçe tekniğine 
uygun olarak yapılmasına oylamaya katılanların oy birliği 
ile karar verildi. (Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 9 kabul oyu, 
MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 110. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; 375 sayılı Kanun 
Hükmünde Kararname hükümleri gereği personel çalıştırılmasına dayalı hizmet alım 
sözleşmeleri kapsamında yükleniciler tarafından çalıştırılanların işçi kadro ve pozisyonlarına 
geçirilmesine yönelik süreçte, Belediyemiz Antalya İnsan Kaynakları A.Ş. şirketi kurulmuş 
olup Bütçe işlemlerinin gerçekleştirilmesine ve gider kayıtlarının yapılmasına ilişkin sürecin 
sağlıklı bir şekilde yürütülebilmesi bakımından işçi kadro ve pozisyonlarına geçiş kapsamında 
hizmet alımı yapan, Çevre Koruma ve Kontrol, Kırsal Hizmetler, Ulaşım Planlama ve Raylı 
Sistem, Zabıta, Tarımsal Hizmetler, Destek Hizmetleri, Gençlik ve Spor Hizmetleri, Fen 
İşleri, Sağlık İşleri Daire Başkanlıkları (03.5) Hizmet Alımları kalemindeki Personel Giderleri 
için ayrılan ödeneklerin alınarak, Çevre Koruma ve Kontrol ile Destek Hizmetleri Daire 
Başkanlıklarına (01.3) ve (02.3) ekonomik kodlarının açılarak, Mahalli İdareler Bütçe ve 
Muhasebe Yönetmeliğinin 36 ncı maddesi kapsamında aktarma işleminin yapılması 
hakkındaki;
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

375 sayılı Kanun Hükmünde Kararname hükümleri gereği personel çalıştırılmasına 
dayalı hizmet alım sözleşmeleri kapsamında yükleniciler tarafından çalıştırılanların işçi kadro 
ve pozisyonlarına geçirilmesine yönelik süreçte, Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
Antalya İnsan Kaynakları A.Ş. şirketi kurulmuştur.

Bütçe işlemlerinin gerçekleştirilmesine ve gider kayıtlarının yapılmasına ilişkin 
sürecin sağlıklı bir şekilde yürütülebilmesi bakımından işçi kadro ve pozisyonlarına geçiş 
kapsamında hizmet alımı yapan, Çevre Koruma ve Kontrol, Kırsal Hizmetler, Ulaşım 
Planlama ve Raylı Sistem, Zabıta, Tarımsal Hizmetler, Destek Hizmetleri, Gençlik ve Spor 
Hizmetleri, Fen İşleri, Sağlık İşleri Daire Başkanlıkları;

(03.5) Hizmet Alımları kalemindeki Personel Giderleri için ayrılan ödeneklerin 
alınarak, Çevre Koruma ve Kontrol ile Destek Hizmetleri Daire Başkanlıklarına (01.3) 
Personel Giderleri ve (02.3) SGK Prim Giderleri ekonomik kodlarının açılarak, ödeneklerin 
Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 36 ncı maddesi kapsamında aktarma 
işlemlerinin ve muhasebe kayıtlarının yapılabilmesi hususu komisyonumuzca görüşülerek, 
mevzuatlara ve bütçe tekniğine uygun olarak yapılması konusu komisyonumuzun uygun 
görüşüyle,

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 15. MADDESİ
KARAR NO:539

ÖZÜ: Aile ve Sosyal Politikalar Bakanlığı Engelli 
ve Yaşlı Hizmetleri Genel Müdürlüğü tarafından 
uygulanan 2017 Yılı Yaşlı Destek Programı (YADES 
2017) kapsamında ilimiz merkezinde açılacak olan aktif 
yaşlı merkezinde kullanılmak üzere 1 adet minibüsün 
Maliye Bakanlığı 2018 Yılı için satın alınacak taşıtlar 
listesinde yer alan (T-5 sıra nolu) taşıtın Antalya 
Büyükşehir Belediyesinin 2018 yılı bütçesinde satın 
alınacak taşıtlar listesine (T-l) eklenmesine oylamaya 
katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 42 kabul 
oyu, CHP 9 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul
oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08/05/2018 tarihli toplantısında gündemin 112. 
maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Aile ve Sosyal Politikalar 
Bakanlığı Engelli ve Yaşlı Hizmetleri Genel Müdürlüğü tarafından uygulanan 2017 Yılı Yaşlı
Destek Programı (YADES-2017) kapsamında ilimiz merkezinde açılacak olan Aktif Yaşlı
Merkezi hizmetlerinde kullanılmak üzere 1 adet minibüs (19+1 kişilik) satın alınmasına 
ihtiyaç duyulmuş olup söz konusu alımın yapılabilmesi için Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı 2018 yılı T Cetveline 1 adet minibüsün ilave edilmesi hakkındaki;
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Aile ve Sosyal Politikalar Bakanlığı Engelli ve Yaşlı Hizmetleri Genel Müdürlüğü 
tarafından uygulanan 2017 Yılı Yaşlı Destek Programı (YADES 2017) kapsamında ilimiz 
merkezinde açılacak olan aktif yaşlı merkezinde kullanılmak üzere 1 adet minibüsün Maliye 
Bakanlığı 2018 Yılı için satın alınacak taşıtlar listesinde yer alan (T-5 sıra nolu) taşıtın 
Antalya Büyükşehir Belediyesinin 2018 yılı bütçesinde satın alınacak taşıtlar listesine (T-l) 
eklenmesi hususu komisyonumuzca uygun olduğu görüşü ile;

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet arkadaşlar maddeler kabul edilmiştir, 
lö.madde...

(Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 9 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 16. MADDESİ
KARAR N0:540

ÖZÜ: Antalya Ulaşım Hizmetleri Petrol
San.Tic.A.Ş.’nin 03.05.2018 tarihinde yapmış olduğu 
Olağan Genel Kurulunda sermaye artışına ve Şirketin 
sermayesinin 67.900.695,00TL olmasına ve her biri 1.-TL 
karşılığı 67.900.695 hisseye ayrılmasına karar vermiş 
olup, Antalya Büyükşehir Belediyesi mülkiyetinde 
bulunan 9 adet CAF Marka tramvay aracının 
64.600.695,00 TL rayiç bedel üzerinden ayni sermaye 
olarak sermaye artırımına katılmasına ve diğer ortak 
ALDAŞ Alt Yapı Yönetim Danışmanlık Hizmetleri 
Sanayi Ticaret A.Ş sermaye artırımına katılamayacağını 
bildirdiğinden Antalya Büyükşehir Belediyesinin katıldığı 
ayni sermaye oranında ortaklık payındaki hissesinin 
arttırılmasına ve hisse sayısının 64.897.695,00-TL'ye 
karşılık olan 64.897.695 paya çıkartılmasına oylamaya 
katılanların oy çokluğu ile karar verildi. (Ak Parti 40 kabul 
oyu, CHP 1 ret, 9 çekimser oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi 
Parti 3 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında, gündemin 
111. maddesinde görüşülerek Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilen; Büyükşehir 
Belediyemiz iştiraki olan Antalya Ulaşım Hizmetleri Petrol Sanayi ve Ticaret A.Ş.’nin 
sermaye artışı hakkındaki;
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Plan ve Bütçe Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Belediyemizin % 9 hissedarı olduğu 3.300.000,00 TL. ana sermayeli Antalya Ulaşım 
Hizmetleri Petrol San.Tic.A.Ş. 20.02.2018 tarihli 2-83 sayılı yazısı ile; Yönetim Kurulunun
20.02.2018 tarih ve 240 sayılı kararında Şirketin sermaye yetersizliğinden dolayı sermaye 
artışına gitmesi gerektiğini, hissedarlarına sermaye artışına ne kadar katkıda bulunacaklarının 
sorulmasına, akabinde ortaklarını olağanüstü genel kurulu toplantıya çağırarak esas 
sözleşmenin sermaye maddesinin tadil edilmesine oybirliği ile karar verildiğini, 
Belediyemizin söz konusu sermaye artışına ne kadar miktar ve tutarda katılacağının 
bildirilmesini istemiştir. Antalya Ulaşım Hizmetleri Petrol San.Tic.A.Ş.’nin %91 hissedarı 
olan ALDAŞ Alt Yapı Yönetim Danışmanlık Hizmetleri Sanayi Ticaret A.Ş 07.03.2018 
tarih ve 0140 sayılı yazısı ile sermaye artışına katılmayacaklarını bildirmiştir.

Antalya Ulaşım Hizmetleri Petrol San.Tic.A.Ş.’nin sermaye artışına ayni sermaye 
olarak katılabileceğimiz menkul ve taşınırların rayiç bedellerinin belirlenmesi Kaynak 
Geliştirme ve İştirakler Dairesi Başkanlığının 01.03.2018 tarih ve E. 118 sayılı yazısıyla 
Ulaşım Planlama ve Raylı Sistemler Dairesi Başkanlığından istenmiştir.

Ulaşım Planlama ve Raylı Sistemler Dairesi Başkanlığının 29.03.2018 tarih ve 
E.21179 sayılı yazısı gereğince Belediyemiz Hukuk Müşavirliği tarafından Antalya Ulaşım 
Hizmetleri Petrol San.Tic.A.Ş. 'nin sermaye artışına, ayni olarak konu edilecek, Belediyemiz 
mülkiyetinde bulunan 9 adet CAF Marka tramvay aracının rayiç bedellerinin belirlenmesi için 
Antalya 3. Asliye Ticaret Mahkemesinin 20185/218 E. sayılı dosyası ile tespit istemi ile dava 
açılmıştır.

Dosyada bilirkişi incelemesi yapılmış ve Mahkemenin 30/04/2018 tarihli ve 2018/218 
E. sayılı kısa kararı ile;

-Davacı vekiline 13/04/2018 tarihli bilirkişi raporunun VERİLMESİNE,

-Bilirkişi raporunun 2. sayfasında yapılan maddi hatanın düzeltilerek 9 adet tramvay 
bedelinin 94.600.695,00 TL olarak değil, 64.600.695,00 TL olarak rayiç değerinin 
belirlendiğinin TESPİTİNE,

Esasın bu şekilde KAPATILMASINA karar verilmiş olup, 1 adet CAF Marka 
Tramvayın rayiç bedeli 7.177.855TL olarak belirlenmiştir.

Antalya Ulaşım Hizmetleri Petrol San.Tic.A.Ş.’nin 03.05.2018 tarihinde yapmış 
olduğu Olağan Genel Kurulunda sermaye artışına ve Şirketin sermayesinin 67.900.695,00TL 
olmasına ve her biri 1.-TL karşılığı 67.900.695 hisseye ayrılmasına karar vermiş olup, 
Belediyemizin mülkiyetinde bulunan 9 adet CAF Marka tramvay aracının 64.600.695,00 TL 
rayiç bedel üzerinden ayni sermaye olarak sermaye artırımına katılmasına ve diğer ortak 
ALDAŞ Alt Yapı Yönetim Danışmanlık Hizmetleri Sanayi Ticaret A.Ş sermaye artırımına 
katılamayacağını bildirdiğinden Belediyemizin katıldığı ayni sermaye oranında ortaklık 
payındaki hissesinin arttırılmasına ve hisse sayısının 64.897.695,00-TL'ye karşılık olan 
64.897.695 paya çıkartılmasının Komisyonumuzca uygun olduğu görüşü ile,
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Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Grup görüşlerini alalım.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon Kararı uygun.
Üye Cansel TUNCER :Saym Başkanım lö.madde ile ilgili grup

görüşümüzü belirteceğim ama ondan önce bir konu dikkatimi çekti. Onu da kayıtlara geçmesi 
açısından şu anda ifade edeceğim sadece. Oylaması geçti aslında.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Tabi buyurun.
Üye Cansel TUNCER :Birincisi bu lO.maddede gündeme alınış şekli

itibariyle, gündem maddesine alınış şekli itibariyle tasarrufu Büyükşehir Belediyemize ait
Beach Park bölgesinde yer alan, koordinatları belirtilen büfe yeri ve 1000 metrekarelik 
şemsiye ve şezlong alanının Belediye kanununun 26.maddesine göre 10 yıl süre ile kira 
bedelinin belirlenerek EKDAG şirketine kiraya verilmesi gündeme alınmış. Biz EKDAG’a 
verilmesini gündeme alıyoruz. Hatta 12.maddede benzer bir maddeyi, otopark alanı yine 
Konyaaltı Sahil Projesinde başka bir şirketimize aynı şekilde kiraya vermeyi gündeme aldık 
ve onu oyladık. Ancak 11 .maddede gündeme böyle alınmış olmasına rağmen Plan Bütçe 
Komisyon Raporunda hem EKDAG’a kiraya verilmesi 1 Lira bedelle, eğer sosyal tesis olarak 
oraya kiraya verilmez ise, yani 3.şahıslara kiraya verilir ise şu anda, bir anda bulamıyorum. 
Evet, 3.şahıslara kiraya verilmesi halinde ise elde edilen net kira gelirinin %50’sinin 
Büyükşehir Belediyesine ödenmesi kaydıyla kiraya verilmesi hususuna oylamış olduk. Yani 
gündeme alınış şekliyle gündemden sonra Bütçe Komisyonunun Raporunun yazılış şekli 
farklı birbirinden. Sonuçta sadece şirkete kiraya verilmesini keşke oylasaydık. Burada 
sanıyorum alt kiracılara da geçecek. Bu konuda da bir Menderes Başkanın bir geçen mecliste 
şöyle bir taahhüdü vardı. Özellikle Konyaaltı Sahili hepimizin biliyorsunuz incisi, 
Antalya’nın gözbebeği, en önemli yerlerinden bir tanesi. Bir kuyumcu hassasiyetiyle oradaki 
bu ihale konusu konuşulduğunda çok ince eleyip sık dokuduklarını ve bir kuyumcu 
hassasiyetiyle yaklaştıklarını söylemişti kiracılara ve ben de uyarmıştım. Alt kiraya verilmesi 
durumunda da aynı hassasiyetle nasıl takip edeceksiniz? Çünkü sizin kontrolünüzden çıkıyor. 
Bir, büyük bir kısmı zaten ihaleyi alan şirkete geçti. İşte birkaç tanesi de şu anda Belediye 
Şirketlerine geçiyor. Alt kiraya verilmesi durumunda nasıl takibi yapılacağı konusunu da 
hatırlatmak istiyorum. Çünkü bu kiracıların da, alt kiracıların da inşallah bizlerin, 
Belediyemizin takdir ettiği gibi değerli kiracılar olacağına eminim ama bunların da takibinin 
çok önemli olduğunu bir kez daha vurgulamak istiyorum. Çünkü kontrol bizden çıkmış 
oluyor. Alt kiraya verme hususunda, muvafakat verme şartı var mı? Bu konunun 
değerlendirilmesini istiyoruz. Oylama bitmişti. Sadece kayıtlara geçmesi açısından söyledim.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Tabi, tabi...
Üye Cansel TUNCER :16.madde ile ilgili olarak grup görüşümüz,

çekimseriz. Teşekkür ediyorum.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Selçuk SENİRLİ :Uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ertürk Bey.
Üye Ertürk YAZAR :Uygundur. Uygundur.
Üye Recep TOKGÖZ :Başkanım ben 16.madde ile ilgili sizden bilgi

alabilir miyim?
Üye Cansel TUNCER : 16.maddede Recep Beyjin bir söz talebi var

Başkanım. Bir takım soruları olacak.
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:Ya Recep Bey Cuma’ya yetişeceğiz. Gözünüzü 

:Başka adam yok mu ya Recep Bey’den başka 

:...yani konular önemli.
:Kim bilgilendirmek istiyorsa lö.madde ile ilgili 

bir bilgilendirme alabilir miyim Sayın Başkanım?
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Neyle ilgili bilgi istiyorsunuz?
Üye Cansel TUNCER :Ben bilgilendirme konusunu kısaca ifade

edeyim.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Buyurun, neydi?
Üye Cansel TUNCER :Şimdi Sayın Başkanım bu konular işte hepsi

maalesef mali konular ve birbirinden önemli konular. Dolayısıyla evet ben de anlıyorum. 
Hassasiyete, Cuma namazına yetişmek isteyen meclis üyelerimiz var ama bu konuyla ilgili...

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Bu konuyu isterseniz Ahmet Bey izah etsin size. 
Ahmet Bey...

Üye Cansel TUNCER :Şimdi ben özellikle şunu sormak istiyorum. Tabi
ki izah etsin. Genel bir izahat alalım. Ancak belediye şirketlerimizin bu sermaye artırımı 
yoluyla daha önce bir Sayıştay Raporumuz vardı. Ahmet Bey lütfen o konuda bir bilgi versin 
bize. Sermaye arttırma aktarımı adı altında böyle para aktardığınızda bu şirketlerimizin 
biliyorsunuz bilançolarını biz takip edemiyoruz. Bizim denetimimizde değiller. Hoş Sayıştay 
denetimindeler, evet onlar da Belediye Mevzuatına tabi. Ancak bu şirketlerimizin sermaye, 
bilanço zararı açıklamaları durumunda onlara aktarılan bu paraların da, belediye paralarının 
da, belediye gelirlerinin de bir konu zararı oluşturulacağı noktasında Sayıştay’ın bir kontrolü, 
denetimi ve uyarısı vardı. Bu konuda da lütfen bir açıklama yapsın. Çünkü benzer bir konu 
burada olacak. Sanıyorum %95’e çıkıyor hisse oranı bu tramvay değerlerine göre sermaye 
artırımı yapılması suretiyle. Bir açıklama alalım ama grup görüşümüzü çekimser olarak 
belirtmiştim. Yine sorumuz olursa sorarız.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Peki. Tamam, teşekkür ederim. Buyurun Ahmet
Bey.

Gen. Sek. Yard. A. CİLAVDAROGLU:Sayın Başkanım Ulaşım A.Ş.’nin mevcut 
sermayesi 3.3 Milyon Lira. Bunun çoğu da ALDAŞ’a ait. ASAT’ın şirketi ALDAŞ’a ait. Biz 
burada sermaye artışı yaparken nakdi bir sermaye koymuyoruz. Ayni bir sermaye koyuyoruz. 
Halihazırda Ulaşım A.Ş. tarafından işletilen tramvay araçlarından 9 tanesini Ulaşım A.Ş.’ye 
sermaye olarak koyuyoruz. Burada nakdi bir transfer olmadığı için herhangi bir kamu zararı 
olması da mümkün değil zaten. Ulaşım A.Ş.’de toplu iş sözleşmesi sendikanın yetki belgesi 
alıp almayacağı konusunda mahkemeye düşmesi sebebiyle çok gecikti. Dolayısıyla geçmiş iki 
yıla dönük işçi alacaklarını ödemek zorunda kaldı Ulaşım A.Ş. Bu da geçen seneyi zararla 
kapatmasına yol açtı.

Üye Cansel TUNCER :Bilanço zararı açıkladı yani değil mi Ahmet
Bey?

Gen. Sek. Yard. A. CİLAVDAROGLU:Tabi tabi. Bilanço zararı açıkladı.
Üye Cansel TUNCER :İşte benim de söylemek istediğim konu bu

Başkanım.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA ıBuyurun.

Üye Selçuk SENİRLİ 
seveyim ya.

Üye Muhammet URAL 
CHP Grubunda.

Üye Cansel TUNCER 
Üye Recep TOKGÖZ
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Gen. Sek. Yard. A. CÎLAVDAROGLU:Ama burada tabi Ulaşım A.Ş.’nin kendisinden 
kaynaklanan bir durum yok. Geçmiş iki yıla dönük işçi alacaklarını hem ikramiyelerini hem 
de maaş zamlarını ödemek zorunda kaldığı için birikmiş ödemeler sebebiyle bilançoda zarar 
açıkladı. Türk Ticaret Kanununa göre hacze düşmemesi için de sermaye artırımı yapmak 
zorunda kaldık. Sermayeyi de ayni olarak koyuyoruz. Herhangi bir nakdi sermaye 
koymuyoruz. Ayni koyduğumuz sermayenin de tutarını Asli Ticaret Mahkemesine dava 
açmak suretiyle bilirkişi kanalıyla tespit ettik. Ona istinaden Ulaşım A.Ş. Genel Kurulunu 
yaptı. Biz de sermaye artışı olarak 9 tane aracın konulabileceği konusunda meclisimize arz 
ettik konuyu.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :01du, teşekkür ederim. Selçuk Bey sizin 
görüşünüzü alalım.

Üye Selçuk SENİRLİ :Komisyon Raporu uygundur Başkanım.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ertürk Bey...
Üye Ertürk YAZAR :Uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Komisyon Raporunu oyluyorum 

arkadaşlar.
Üye Recep TOKGÖZ :Sayın Başkanım konu biraz daha fazla, bir de

ASAT Genel Kurulu var. İsterseniz meclisimizi tatil edelim. Öğleden sonra devam ederiz.
Üye Muhammet URAL :Daha erken Başkanım. Erken Başkanım daha.

12’yi 11 geçiyor.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Devam edelim.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Vaktimiz var. Biraz daha devam edelim. Sonra 

dediğiniz gibi belki şey yapabiliriz. Tatil edebiliriz belli bir süre. Evet, 16.madde kabul 
edilmiştir.

(Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 1 ret, 9 çekimser oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 3 
kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 17. MADDESİ
KARAR NO:541

ÖZÜ: Kepez ilçesi Kepez ve Santral Mahalleleri sınırları 
içerisinde devam etmekte olan Kentsel Dönüşüm Projesi 
kapsamında alanda ekli vaziyet planında yer alan trafo 
alanlarının tespit edilmesi ve alanda doğalgaz ihtiyacının 
sağlanması amacıyla "Bölge Regülatör İstasyon Alanlarının 
oluşturulması hususları; Konut ve ticari parsellerdeki trafo 
yerleri, mevcut durumdaki projeler revize edilmesi halinde 
trafo yerlerinde revizyonlar yapılabilir ve Konut ve ticari 
parsellerdeki trafolar imar yoluna cephe olmaması 
durumunda ve/veya ilgili adalarda tesis edilecek elektrik 
altyapısı (kablo,box,pano) konum ve güzergahlarla ilgili 
kullanım hakları TEDAŞ/Akdeniz EDAŞ'a süresiz olarak 
verilecektir notları ile birlikte, oylamaya katılanların oy 
çokluğu ile KABUL edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 12 
ret oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, Bağımsız 1 
kabul oyu ile toplam 61 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 113. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kepez İlçesi Kepez 
ve Santral Mahalleleri sınırları içerisinde devam etmekte olan Kentsel Dönüşüm Projesi 
kapsamında alanda ekli vaziyet planında yer alan trafo alanlarının tespit edilmesi ve alanda 
gaz arzı sağlanması amacıyla "Bölge Regülatör İstasyon Alanları"nm oluşturulması 
hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez İlçesi Kepez ve Santral Mahalleleri sınırları içerisinde devam etmekte olan 
Kentsel Dönüşüm Projesi kapsamında alanda ekli vaziyet planında yer alan trafo alanlarının 
tespit edilmesi ve alanda doğalgaz ihtiyacının sağlanması amacıyla "Bölge Regülatör İstasyon 
Alanlarının oluşturulması hususlarının; Konut ve ticari parsellerdeki trafo yerleri, mevcut 
durumdaki projeler revize edilmesi halinde trafo yerlerinde revizyonlar yapılabilir ve Konut 
ve ticari parsellerdeki trafolar imar yoluna cephe olmaması durumunda ve/veya ilgili adalarda 
tesis edilecek elektrik altyapısı (kablo,box,pano) konum ve güzergahlarla ilgili kullanım 
hakları TEDAŞ/Akdeniz EDAŞ'a süresiz olarak verilecektir notları ile birlikte görüşülerek 
karara bağlanması hususu Komisyonumuzca incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Erkan DEMİRCİ ve Meclis Üyesi Mehmet HACIARİFOGLU ‘İmar Planı kapsamında 
değişiklik teklifi içermediğinden yetki alanımız dışında olup, karar almaya gerek yoktur.’ 
şerhli imzalı, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :17.madde hakkında görüşlerinizi alalım 
grupların.

Üye Bahattin BAYRAKTAR : 17, Komisyon Raporu uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Cansel Hanım, buyurun.
Üye Cansel TUNCER :17... 17.madde ile ilgili Komisyon Raporunda

şerhimiz de mevcut. İmar Planı kapsamında bir değişiklik teklifi içermediğinden görev 
alanımıza girmediği noktasında bir şerhimiz var. Komisyon Raporuna katılmıyoruz.

Üye Selçuk SENİRLİ :Komisyon Raporu uygundur.
Üye Ertürk YAZAR :Komisyon Raporu uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Komisyon Raporu istikametinde 

oyluyorum arkadaşlar. Buyurun. Evet, toplu oylama filan varsa arkadaşlar grup başkanları bir 
istişare edebilir bu arada.

Üye Bahattin BAYRAKTAR : 19 -  20’yi birlikte oylayabiliriz.
Üye Cansel TUNCER : 18.madde henüz oylanmadı. 18, 19, 20’yi birlikte

oylayabiliriz.
Üye Selçuk SENİRLİ :Uygundur.
Üye Ertürk YAZAR :Uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :18...
Üye Ertürk YAZAR : 19, 20...
Üye Cansel TUNCER :20...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :20...
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Üye Cansel TUNCER :21 -  22'de ilaveniz var mı Bahattin Bey?
Üye Bahattin BAYRAKTAR :21, evet, Belediyesinden geldiği şekliyle.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, 17.madde kabul edilmiştir.

(Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 12 ret oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu,
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 61 oy kullanılmıştır.)

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA : 18 ve 20, aradaki bütün maddelerin birlikte
oylanmasını, kabulünü oylarınıza arz ediyorum.

GÜNDEMİN 18. MADDESİ 
KARAR NO:542

ÖZÜ: Muratpaşa ilçesi, Yüksekalan Mahallesi 
sınırları içerisinde Büyükşehir Belediye Meclisinin 
06.09.2010 tarihli ve 409 sayılı kararı ile 5393 sayılı 
Belediye Kanununun 73. maddesine göre Kentsel 
Dönüşüm Alanı ilan edilen bölgede bulunan 5246 ada 21 
ve 23 parsel, 5247 ada 10 ve 17 parsel ve 5248 ada 13 ve 
18 parsellere ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ 
UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya 
katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 42 
kabul oyu, CHP 10 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 
4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 61 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 114. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Muratpaşa İlçesi, 
Yüksekalan Mahallesi, 5246 ada 21-23 parseller, 5247 ada 10-17 parseller ve 5248 ada 13-18 
parsellerde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa İlçesi, Yüksekalan Mahallesi sınırları içerisinde Büyükşehir Belediye 
Meclisinin 06.09.2010 tarihli ve 409 sayılı kararı ile 5393 sayılı Belediye Kanununun 73. 
maddesine göre Kentsel Dönüşüm Alanı ilan edilen bölgede bulunan 5246 ada 21 ve 23 
parsel, 5247 ada 10 ve 17 parsel ve 5248 ada 13 ve 18 parsellere ilişkin 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı Değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş uygun olduğu görüşüne 
varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 19. MADDESİ
KARAR NO:543

ÖZÜ: Alanya Belediye sınırları içerisinde, Türkler 
Mahallesinde bulunan Belediye Hizmet Alanı (Toptancı 
Hal Kompleksi) olarak planlanan alandan 247 ada 22 
parselin çıkarılması ve 25 metrelik yol aksının parsel 
sınırlarına göre düzenlenmesine ilişkin hazırlanan 1/5000 
ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, 
oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak 
Parti 42 kabul oyu, CHP 10 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, 
İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 61 
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 75. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Alanya Belediyesi 
Türkler Mahallesi sınırları içinde bulunan 247 ada 22 parselin Toptancı Hal Kompleksi dışına 
çıkarılması ve 25 metrelik yol aksının düzenlenmesine ilişkin 1/5000 ölçekli nazım imar planı 
değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Alanya Belediye sınırları içerisinde, Türkler Mahallesinde bulunan Belediye Hizmet 
Alanı (Toptancı Hal Kompleksi) olarak planlanan alandan 247 ada 22 parselin çıkarılması ve 
25 metrelik yol aksının parsel sınırlarına göre düzenlenmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım 
İmar Planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 20. MADDESİ 
KARAR NO:544

ÖZÜ: Alanya Belediye sınırları içerisinde,
Türkler Mahallesinde bulunan Belediye Hizmet Alanı 
(Toptancı Hal Kompleksi) olarak planlanan alandan 247 
ada 22 parselin çıkarılması ve 25 metrelik yol aksının 
parsel sınırlarına göre düzenlenmesine ilişkin hazırlanan 
1/1000 ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 10 kabul 
oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 
kabul oyu ile toplam 61 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 76. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Alanya Belediyesi 
Türkler Mahallesi sınırları içinde bulunan 247 ada 22 parselin Toptancı Hal Kompleksi dışına 
çıkarılması ve 25 metrelik yol aksının düzenlenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar 
planı değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Alanya Belediye sınırları içerisinde, Türkler Mahallesinde bulunan Belediye Hizmet 
Alanı (Toptancı Hal Kompleksi) olarak planlanan alandan 247 ada 22 parselin çıkarılması ve 
25 metrelik yol aksının parsel sınırlarına göre düzenlenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, uygun olduğu görüşüne 
varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, maddeler kabul edilmiştir. 21.madde...

(Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 10 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 61 oy kullanılmıştır.)

Üye Bahattin BAYRAKTAR 
uygundur Başkanım.

Üye Cansel TUNCER 
Üye Selçuk SENİRLİ 
Üye Ertürk YAZAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 

oyluyorum. Buyurun.

:21 ve 22 Belediyesinden geldiği şekliyle

:Uygundur.
: Uygundur.
: Uygundur.
:Evet, 21 ve 22’yi Belediyesinden geldiği şekliyle

GÜNDEMİN 21. MADDESİ 
KARAR NO:545

ÖZÜ: Alanya Belediyesi sınırları içerisinde, 
Sugözü Mahallesi 3194 sayılı İmar Kanununun 18. 
madde uygulamasına esas 1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM 
İMAR PLANI REVİZYONU, Belediyesinden geldiği 
şekliyle oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL 
edildi. (Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 7 kabul oyu, MHP 4 
kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 55 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 11.12.2017 tarihli toplantısında gündemin 85.
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna, 09.04.2018 tarihli toplantıda İmar ve 
Şehircilik Dairesi Başkanlığına havale edilen; Alanya Belediyesi sınırları içerisinde, Sugözü 
Mahallesi 3194 sayılı İmar Kanununun 18. madde uygulamasına esas 1/5000 ölçekli nazım imar 
planı revizyonu hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 29.03.2018 tarihli raporunda;

Alanya Belediyesi sınırları içerisinde, Sugözü Mahallesi 3194/18. madde uygulamasına 
esas 1/5000 ölçekli nazım imar planı revizyonu Komisyonumuzca incelenmiş, Mahkeme kararlan 
doğrultusunda yeniden değerlendirilmek üzere Belediyesine iadesinin uygun olduğu görüşüne 
varılmıştır.

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

İMAR VE ŞEHİRCİLİK DAİRESİ BAŞKANLIĞI İNCELEME RAPORU

Belediye :Alanya Belediyesi
Mahalle : Sugözü
Ölçek : 1/5000

Alanya Belediyesi sınırları içerisinde, Sugözü Mahallesi 3194 sayılı İmar Kanununun 18. 
madde uygulamasına esas 1/5000 ölçekli nazım imar planı revizyonu, Büyükşehir Belediye 
Meclisinin 11.12.2017 tarihli toplantısında görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale 
edilmiştir.

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 29.03.2018 tarihli söz konusu plan revizyonunun 
Mahkeme kararları doğrultusunda yeniden değerlendirilmek üzere Belediyesine iadesinin uygun 
olduğuna dair raporu bulunmaktadır.

1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı revizyonu Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.04.2018 
tarihli toplantısında görüşülmüş, İmar ve Şehircilik Dairesi Başkanlığına havale edilmiştir.

Açıklamalar doğrultusunda 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı revizyonunun karara 
bağlanması hususunu;

Bilgilerinize arz ederim. 09.05.2018
Şehir Plancısı Murat USLU, Planlama Şube Müd. V. Menekşe ALKAN, İmar ve 

Şehircilik Dairesi Bşk. V. Ömer Ali ACAR imzalı İnceleme Raporu.

GÜNDEMİN 22. MADDESİ 
KARAR NO:546

ÖZÜ: Alanya Belediye Meclisinin 07.11.2017 tarih 
ve 212 sayılı kararı ile uygun bulunan, Sugözü Mahallesi 
3194 sayılı İmar Kanununun 18. madde uygulamasına esas 
1/1000 ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI 
REVİZYONU, Belediyesinden geldiği şekliyle oylamaya 
katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 39 kabul 
oyu, CHP 7 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul 
oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 11.12.2017 tarihli toplantısında gündemin 86. 
maddesinde görüşülerek îmar ve Bayındırlık Komisyonuna, 09.04.2018 tarihli toplantıda İmar 
ve Şehircilik Dairesi Başkalığına havale edilen; Alanya Belediye Meclisinin 07.11.2017 tarih 
ve 212 sayılı kararı ile uygun bulunan, Sugözü Mahallesi 3194 sayılı İmar Kanununun 18. 
madde uygulamasına esas 1/1000 ölçekli uygulama imar planı revizyonu hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 29.03.2018 tarihli raporunda;

Alanya Belediye Meclisinin 07.11.2017 tarih ve 212 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Sugözü Mahallesi 3194/18. Madde uygulamasına esas 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 
revizyonu Komisyonumuzca incelenmiş, Mahkeme kararları doğrultusunda yeniden 
değerlendirilmek üzere Belediyesine iadesinin uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, tüm üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Alanya Belediye Meclisinin 07.11.2017 tarih ve 212 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Sugözü Mahallesi 3194 sayılı İmar Kanununun 18. madde uygulamasına esas 1/1000 ölçekli 
uygulama imar planı revizyonu, Büyükşehir Belediye Meclisinin 11.12.2017 tarihli 
toplantısında görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilmiştir.

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 29.03.2018 tarihli söz konusu plan revizyonunun 
Mahkeme kararları doğrultusunda yeniden değerlendirilmek üzere Belediyesine iadesinin 
uygun olduğuna dair raporu bulunmaktadır.

1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı revizyonu Büyükşehir Belediye Meclisinin
09.04.2018 tarihli toplantısında görüşülmüş, İmar ve Şehircilik Dairesi Başkanlığına havale 
edilmiştir.

Açıklamalar doğrultusunda 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı revizyonunun karara 
bağlanması hususunu;

Bilgilerinize arz ederim. 09.05.2018

Şehir Plancısı Murat USLU, Planlama Şube Müd. V. Menekşe ALKAN, İmar ve 
Şehircilik Dairesi Bşk. V. Ömer Ali ACAR imzalı İnceleme Raporu.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, maddeler kabul edilmiştir. 23.madde...

(Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 7 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu,
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 55 oy kul r \ M  X

İMAR VE ŞEHİRCİLİK DAİRESİ BAŞKANLIĞI İNCELEME RAPORU

Belediye :Alanya Belediyesi
Mahalle : Sugözü
Ölçek : 1/1000
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:23 ve 24 birlikte Komisyon Raporları uygundur. 
:Eğer uygunsa 23 dahil 28 dahil...
:28 dahil...
:Toplu oylama yapabiliriz.
:Şöyle...
:Komisyon Raporları uygundur.
: Uygundur.
:25’te bir ilave var. İlaveyi yapayım. Ona göre, 

:23 -  24’ü...
:23’le 24’ü oylayalım. Evet...

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, 23’le 24’ü birlikte oyluyorum. Buyurun.

GÜNDEMİN 23. MADDESİ
KARAR NO:547

ÖZÜ: Döşemealtı ilçesi, Yalınlı ve Nebiler 
Mahalleleri Kepezüstü Köprülü Kavşak Projesinin İmar 
Planlarına işlenmesine yönelik Antalya Büyükşehir 
Belediye Meclisinin 05.03.2018 tarih 265 sayılı kararı ile 
onaylanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliğine 
yapılan İTİRAZLAR, oylamaya katılanların oy birliği ile 
RET edildi. (Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 7 kabul oyu, 
MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 58 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 78. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Döşemealtı İlçesi, 
Yalınlı ve Nebiler Mahalleleri, Kepezüstü Köprülü Kavşak Projesinin imar planlarına 
işlenmesine yönelik Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 15.09.2017 tarih 784 sayılı 
kararı ile onaylı 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Revizyonunda ortaya çıkan mağduriyetlerin 
giderilmesi amacıyla hazırlanan ve Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin 05.03.2018 tarih 
265 sayılı kararıyla onaylanan 1/5000 ölçekli planı değişikliğine yapılan itirazlar hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Döşemealtı İlçesi, Yalınlı ve Nebiler Mahalleleri Kepezüstü Köprülü Kavşak 
Projesinin İmar Planlarına işlenmesine yönelik Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin
05.03.2018 tarih 265 sayılı kararı ile onaylanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı 
Değişikliğine yapılan itirazlar Komisyonumuzca incelenmiş yapılan itirazların reddinin uygun 
olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Üye Cansel TUNCER 
Üye Ertürk YAZAR 
Üye Cansel TUNCER 
Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Üye Cansel TUNCER 
Üye Ertürk YAZAR 
Üye Bahattin BAYRAKTAR 

onunla beraber olabilir. Yani şöyle... 
Üye Hakan TÜTÜNCÜ 
Üye Bahattin BAYRAKTAR
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GÜNDEMİN 24. MADDESİ
KARAR NO:548

ÖZÜ: Döşemealtı ilçesi Düzlerçamı Mahallesi, 
Hanardı 2702, 2704 parsel ve çevresine ilişkin Antalya 1. 
İdare Mahkemesinin 2016/221 E. 2018/142K. Sayılı iptal 
kararının yerine getirilmesine yönelik hazırlanan 1/5000 
ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR PLANI REVİZYONU, 
oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak 
Parti 41 kabul oyu, CHP 7 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, 
İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 58 
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 79. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Döşemealtı İlçesi, 
Düzlerçamı Mahallesi, Hanardı 2702 ve 2704 parsele ilişkin Antalya 1. İdare Mahkemesinin 
2016/221 E. 2018/142 K. sayılı iptal kararının yerine getirilmesine yönelik hazırlanan 1/5000 
ölçekli nazım imar plan değişikliği hakkmdaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Döşemealtı İlçesi Düzlerçamı Mahallesi, Hanardı 2702, 2704 parsel ve çevresine 
ilişkin Antalya 1. İdare Mahkemesinin 2016/221 E. 2018/142K. Sayılı iptal kararının yerine 
getirilmesine yönelik hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Revizyonu 
Komisyonumuzca incelenmiş uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

(Ak Parti 41 kabul oyu, CHP 7 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 58 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 25. MADDESİ
KARAR NO:549

ÖZÜ: Gazipaşa Belediyesi sınırları içerisinde, 
İstiklal Mahallesi 96 Ada 37, 38, 39, 65, 121, 122 
parseller ve civarının pazarlama alanlarından ticaret 
alanına dönüştürülmesi, 138 Ada 54 parselin belediye 
hizmet alanından pazar alanına dönüştürülmesine ilişkin 
hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy çokluğu ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 37 kabul oyu, CHP 14 ret oyu, 
MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 4 ret oyu, Bağımsız 1 ret oyu 
ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2017 tarihli toplantısında gündemin 101. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Gazipaşa 
Belediyesi sınırları içerisinde, İstiklal Mahallesi 96 Ada 37, 38, 39, 65, 121, 122 parsellerin 
pazarlama alanlarından ticaret alanına dönüştürülmesine ilişkin hazırlanan 1/5000 ölçekli 
Nazım İmar Planı değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Gazipaşa Belediyesi sınırları içerisinde, İstiklal Mahallesi 96 Ada 37, 38, 39, 65, 121, 
122 parseller ve civarının pazarlama alanlarından ticaret alanına dönüştürülmesine ilişkin 
hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, 
Gazipaşa Belediyesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün 03.01.2018 tarihli ve 20 sayılı yazısı 
ekinde iletilen 96 Ada 37, 38, 39, 65, 121, 122 parseller ve civarı ile 138 Ada 54 parselde 
hazırlanan 1/5000 ölçekli nazım imar planı değişikliğinde Belediye Hizmet Alanına eşdeğer 
alan ayrılmadığından plan teklifinin uygun olmadığı görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Ahmet BÜYÜKAKÇA imzasız, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Evet, 25’i söylüyorum. Komisyon Raporu değil
de teklif edilen plan değişikliğinin uygunluğunu öneriyorum.

Üye Cansel TUNCER :Bu plan teklifini, bu teklifin sebebini sormak
durumundayız Sayın Başkanım. Çünkü ne değişti acaba çok merak ediyorum. Çarşamba günü 
imza altına alman, oybirliğiyle imza altına alınan İmar ve Bayındırlık Komisyon Raporunda 
1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan değişikliğinde belediye hizmet alanına eşdeğer alan 
ayrılmadığından plan teklifinin uygun olmadığı Komisyonun oybirliğiyle vermiş olduğu karar 
ile sabit. Şimdi durum, hal böyleyken...

:Şimdi, şimdi...
:Neden acaba belediyesinin teklifi uygundur

Uye Bahattin BAYRAKTAR 
Üye Cansel TUNCER

diyor...
Üye Bahattin BAYRAKTAR 

uygunluğuna...
Üye Cansel TUNCER 
Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Üye Cansel TUNCER 

kayıtlara...
Üye Bahattin BAYRAKTAR 

verebilir.
Üye Cansel TUNCER 
Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Üye Adil ÇELİK
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Cansel TUNCER 

plan üzerinde göstermek ister misiniz eşdeğer alanı?
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA .Hayır Erkan 

verelim? Adil Bey, buyurun.

:Eşdeğer alan bulunduğundan dolayı

:Efendim, anlayamadım.
:Eşdeğer alan şimdi bulunduğundan dolayı... 
:Nerde bulunuyor bir gösterebilir misiniz, lütfen

:Hemen ilgili Başkanınım bu konuda cevap

:Biz de bilelim.
.Tabi ki bilin.
:Bir söz alabilir miyim?
: Buyurun.
:Aktarabiliyorsak aktaralım mı Sayın Başkanım,

Bey söz istedi. Önce ona mı
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Üye Adil ÇELİK 
Üye Cansel TUNCER 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Erkan DEMİRCİ

Üye Adil ÇELİK :Sayın Başkanım, değerli Meclis Üyeleri şimdi
burada, şimdi burada bahse konu olan yer bizim Pazar yerimiz. Bunun yaklaşık 200 metre 
yakınında yine Belediye Hizmet alanı olan, bu alandan daha büyük bir noktayı Pazar yeri 
olarak gösterdik. Şu andaki alandan daha büyük ve çok yakın bir nokta. Eşdeğerini 
bulduğumuz için takdiri sizlerin oyuna sunuyoruz.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, bitti mi Başkanım sözünüz?
:Evet.
: Erkan Bey.
:Erkan Bey buyurun.
:Başkanım sizin de bulunduğunuz Komisyonda 

bu konuyu tartıştık biliyorsunuz. Buranın bir kere öncelikle elde edilme yöntemine ilişkin 
sizin Belediye Başkanlığınız döneminde kısmen Pazar yeri olarak insanlardan ücretsiz, hibe 
şeklinde elde edildiğini Pazar yeri olacağı için söylendi. Öncelikle, zaten kamulaştırma 
kanununda bu tip kamusal amaçlı elde edilen yerlerin başka amaçla kullanılması, ticarete, 
paraya konu edilmesi durumunda o kişilerin yeniden hak sahibi olma durumu söz konusu 
olacak. Yani en azından vicdani anlamda da, ya bir insan orayı Pazar yeri olsun diye ücretsiz 
Belediyeye verdiyse daha sonra Belediye onu ticaret alanına çevirip paraya konu ediyorsa 
vicdani anlamda da yakışık almayacağını düşünüyorum.

İkinci konu, bizim Komisyon Raporumuzda Başkanım söyledi ama eşdeğer alan 
ayrılmadığına ilişkin bir tespitimiz var. Pazar yerinin eşdeğer alanının ayrılıp ayrılmadığından 
bahsetmiyoruz. Evet, o Pazar yeri kaldırılıyor, onun yerine eşdeğer başka bir alan Pazar yeri 
olarak ayrılıyor ama ayrılan yer belediye hizmet alanı. Mevzuat gereği belediye hizmet 
alanının da eksildiğini düşünürsek ayrıca belediye hizmet alanı için de ayrıca bir eşdeğer alan 
ayrılması lazım ve bu ayrılmıyor. Zaten bizim tespitimiz Pazar yerine eşdeğer alan 
ayrılmadığı değildi ki, belediye hizmet alanı olarak eşdeğer alan ayrılmadığı yönündeydi. 
İki...

Üç, yani Gazipaşa’nın konumunu biliyorsunuz. Orası yoğun yapılaşmanın olduğu bir 
bölge. Bir açık alan olarak kalmış olan bir bölgenin tutup aynı diğerleri gibi ticaret alanına 
dönüştürülmesi bence Gazipaşa’ya yapılan bir ihanet olur. Başka bir şey olmaz. Çok özür 
dilerim Başkanımdan ama doğru olmadığını düşünüyorum.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :01du, teşekkür ederim. Evet, Selçuk Bey, sizin 
görüşünüz?

Üye Selçuk SENİRLİ
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 

Geldi madem...
Üye Ertürk YAZAR
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA

:Başkanım biz oy kullanmayacağız.
:Ertürk Bey. Neyse ben Başkanıma vereyim.

:Komisyon Raporu doğrultusunda...
:Başkanım bu konu tam da benim içinde olduğum 

bir konu ya. Ben çok sıkıntıdayım burada. Evet, tabi grup kararma aykırı bir teklif olduğu 
için, aykırıyı oylayacağız değil mi Başkanım?

Uye Bahattin BAYRAKTAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Bahattin BAYRAKTAR 

onaylıyoruz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Cansel TUNCER

:Evct.
:Evet, Bahattin Bey’in ilave...
:Teklif edilen plan değişikliğinin uygunluğunu

:Evet, buyurun. Oylamaya alıyorum.
:Grup görüşlerimizi almadınız Sayın Başkanım.
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Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Öyle mi? Peki, buyurun, sizin görüşünüz? Zaten 
biliyorum da onun için sormadım herhalde.

Üye Cansel TUNCER :Tabi, uzun uzun açıkladık. Açıkçası hiçbir
açıklama, karşı açıklamayla tatmin olamadık Sayın Başkanım kusura bakmayın. Tabi ki biz 
de Gazipaşa’mıza her anlamda yardımcı olmak isteriz ama hep diyorum ya usulüne uygun, 
mevzuata uygunsa her zaman varız ama burada apaçık oybirliğiyle alınmış bir karar var 
Komisyonumuz tarafından...

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Benim oyum yok yalnız.
Üye Cansel TUNCER :Sizin imzanız yok ama şerhiniz de yok Sayın

Başkanım. Ben şerhe bakarım. İtirazi kayıt yok ise o kabul edilmediği anlamına gelmez.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ha, öyle mi, peki...
Üye Cansel TUNCER :Dolayısıyla Belediye Hizmet Alanına eşdeğer

alan ayrılmadığı için, mevzuata, yönetmeliğe açıkça aykırı olan bir hususu oyluyorsunuz şu 
anda, plan teklifi uygun değildir. Komisyon Raporu uygundur. Komisyon Raporunun 
kabulünü öneriyoruz.

:Evet, Selçuk Bey oy kullanmıyoruz dediler.
:Sizin görüşünüz nedir Başkanım? Sizin

:Benim görüşüm yok. 
:Sizin görüşünüz yok. 
:Başkanım niye goruşunuz yok?

:Raporu gördünüz yani.
:0 zaman bizim grup görüşümüz de yok.
:Evet, oyluyorum arkadaşlar. Aykırı oylamayı

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Ertürk YAZAR 

zamanınızda alınmış...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Ertürk YAZAR 
Üye Cansel TUNCER 

Bildiremiyorsunuz çünkü?
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Ertürk YAZAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 

oyluyorum. Aykırı teklifi oyluyorum arkadaşlar buyurun.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :AK Parti Grubu olarak evet diyoruz.
Üye Cansel TUNCER :Oylamaya geçiyor musunuz?
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, geçtim efendim. Buyurun aykırı teklifi 

oyluyorum.
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Biz her zaman devam etme yönündeyiz

biliyorsun. Durmak yok, yola devam.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, oy kullanmayan arkadaşlarımız var, 

arkadaşlar lütfen görüşünüzü belirtin. Kaç oldu?
Üye Muhammet URAL :38...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Geçer mi?
Üye Muhammet URAL :Bir şeye soralım. Divana... Yoklama yaptıralım

Başkanım.
Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Üye Cansel TUNCER 

göremedim.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Cansel TUNCER 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 

Teklif kabul edilmiştir. Buyurun.

:Başkanım siz kullandınız mı? Sen kullandın mı? 
Ahmet Başkanımız kullandı mı? Ben

:Evet, oylama bitti. 
:40’a, 18... 
:Tamam... Teklif kabul edilmiştir arkadaşlar.
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(Ak Parti 37 kabul oyu, CHP 14 ret oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 4 ret oyu, 
Bağımsız 1 ret oyu ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)

Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Bahattin BAYRAKTAR 

Raporları doğrultusunda uygundur.
Üye Cansel TUNCER
Üye Selçuk SENİRLİ
Üye Ertürk YAZAR
Üye Bahattin BAYRAKTAR
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA
Üye Bahattin BAYRAKTAR
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA

:Evet...
:26. madde.., 
:26 -  28 birlikte oylanmasını, Komisyon

: Uygundur.
: Uygundur.
: Uygundur.
:26 -  28...
:26...
:ve 28...
:ve 28.maddeler arasındaki maddelerin Komisyon

Kararı kabulü istikametinde oylarınıza sunuyorum. Buyurun.

GÜNDEMİN 26. MADDESİ 
KARAR N0:550

ÖZÜ: Kaş Belediyesi sınırları içerisinde, Sütleğen 
Mahallesi 329 ada 1 parselin Belediye Hizmet Alanı 
olarak planlanmasına ilişkin hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ 
NAZIM İMAR PLANI, oylamaya katılanların oy birliği 
ile KABUL edildi. (Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 10 kabul 
oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 
kabul oyu ile toplam 61 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 83. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kaş Belediyesi 
sınırları içerisinde, Sütleğen Mahallesi 329 ada 1 parselin Belediye Hizmet Alanı olarak 
planlanmasına ilişkin 1/5000 ölçekli nazım imar planı hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kaş Belediyesi sınırları içerisinde, Sütleğen Mahallesi 329 ada 1 parselin Belediye 
Hizmet Alanı olarak planlanmasına ilişkin 1/5000 ölçekli nazım imar planı Komisyonumuzca 
incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 27. MADDESİ
KARAR NO:551

ÖZÜ: Kaş Belediyesi sınırları içerisinde,
Sütleğen Mahallesi 329 ada 1 parselin Belediye Hizmet 
Alanı olarak planlanmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI, oylamaya 
katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 42 
kabul oyu, CHP 10 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi 
Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 61 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 84. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kaş Belediyesi 
sınırları içerisinde, Sütleğen Mahallesi 329 ada 1 parselin Belediye Hizmet Alanı olarak 
planlanmasına ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kaş Belediyesi sınırları içerisinde, Sütleğen Mahallesi 329 ada 1 parselin Belediye 
Hizmet Alanı olarak planlanmasına ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 
Komisyonumuzca incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 28. MADDESİ
KARAR NO:552

ÖZÜ: Kepez Belediyesi sınırları içerisinde,
Çamlıbel, Esentepe, Fatih ve Göçerler Mahallelerine 
ilişkin hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı 
revizyonuna askı süresi içerisinde yapılan itirazlar 
doğrultusunda hazırlanan 1/5000 ölçekli nazım imar planı 
revizyonuna askı süresi içerisinde yapılan itiraz hakkında, 
itiraza konu parsellerin plan onama sınırı dışında yer 
alması sebebiyle karar verilmesine yer olmadığına 
oylamaya katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 
42 kabul oyu, CHP 10 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi 
Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 61 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 85. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kepez Belediyesi 
sınırları içerisinde, Çamlıbel, Esentepe, Fatih ve Göçerler Mahallelerine ilişkin hazırlanan 
1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı revizyonuna askı süresi içerisinde yapılan itirazlar 
doğrultusunda hazırlanan 1/5000 ölçekli nazım imar planı revizyonuna askı süresi içerisinde 
yapılan itiraz hakkındaki;
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îmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez Belediyesi sınırları içerisinde, Çamlıbel, Esentepe, Fatih ve Göçerler 
Mahallelerine ilişkin hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım îmar Planı revizyonuna askı süresi 
içerisinde yapılan itirazlar doğrultusunda hazırlanan 1/5000 ölçekli nazım imar planı 
revizyonuna askı süresi içerisinde yapılan itiraz Komisyonumuzca incelenmiş, itiraza konu 
parsellerin plan onama sınırı dışında yer alması sebebiyle karar verilmesine yer olmadığı 
görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, maddeler kabul edilmiştir. 29.madde...

(Ak Parti 42 kabul oyu, CHP 10 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 61 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 29. MADDESİ
KARAR NO:553

ÖZÜ: Kepez Belediyesi Meclisi’nin 05.04.2018 tarih 
ve 141 sayılı kararı ile uygun bulunan, Çamlıbel, Esentepe, 
Fatih ve Göçerler Mahallelerine ilişkin hazırlanan 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI REVİZYONU, 
Enerji Nakil hattının planlara işlenmesi kaydıyla 
değiştirilerek oylamaya katılanların oy çokluğu ile KABUL 
edildi. (Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 12 ret oyu, MHP 3 kabul 
oyu, îyi Parti 4 ret oyu, Bağımsız 1 ret oyu ile toplam 59 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.04.2018 tarihli toplantısında önerge verilip, 
gündemin 191. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Kepez Belediyesi Meclisi’nin 05.04.2018 tarih ve 141 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Çamlıbel, Esentepe, Fatih ve Göçerler Mahallelerine ilişkin hazırlanan 1/1000 ölçekli 
uygulama imar planı revizyonu hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez Belediyesi Meclisi’nin 05.04.2018 tarih ve 141 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Çamlıbel, Esentepe, Fatih ve Göçerler Mahallelerine ilişkin hazırlanan 1/1000 ölçekli 
uygulama imar planı revizyonu Komisyonumuzca Büyükşehir Belediye Meclisinin
11.12.2017 tarih 1 123, 05.03.2018 tarih ve 229 sayılı kararları ile onaylanan 1/5000 ölçekli 
nazım imar planı revizyonuna göre incelenmiş, Enerji Nakil hattının planlara işlenmesi 
kaydıyla değiştirilerek uygun olduğu görüşüne varılmıştır.
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Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Erkan DEMİRCİ ve Meclis Üyesi Mehmet HACIARİFOĞLU ‘1.1.8 nolu plan notu ile planda 
öngörülmeyen ekstra nüfus oluşturulduğundan uygun değildir.’ şerhli imzalı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon Raporu uygun.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA rCansel Hanım.
Üye Cansel TUNCER :29.maddede de ihtiyati, pardon, itirazi kaydımız

mevcut. Burada lise alanı, yani ben detaylara çok girmeyeyim. Aslında yorulduk Sayın 
Başkanım ama 5.000’liğe uygun oy kullandık fakat 1.000’likte yapılması gereken ve 
yapılmayan bir takım düzenlemeler var yine sağlık alanı eksik, lise alanı eksik. Dolayısıyla 
Komisyon Raporuna katılmıyoruz.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Selçuk Bey.
Üye Selçuk SENİRLİ :Komisyon Raporu uygundur Başkanım.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ertürk Bey.
Üye Ertürk YAZAR :Komisyon Raporuna katılmıyoruz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Komisyon Kararı istikametinde oyluyorum 

arkadaşlar. Buyurun. Evet, maddeler kabul edilmiştir. 30.madde...

(Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 12 ret oyu, MHP 3 kabul oyu, İyi Parti 4 ret oyu, 
Bağımsız 1 ret oyu ile toplam 59 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 30. MADDESİ
KARAR NO:554

ÖZÜ: Kepez Belediyesi sınırları içerisinde, Barış,
Çankaya, Esentepe, Kazım Karabekir ve Yavuz Selim
Mahallelerinin bir kısmını kapsayacak şekilde hazırlanmış 
olan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Revizyonuna askı 
süresi içerisinde yapılan itirazlar doğrultusunda hazırlanan 
1/5000 ölçekli nazım imar planı revizyonuna askı süresi 
içerisinde yapılan itirazlar hakkında, Plan onama sınırı 
dışında kalan itirazlar hakkında karar verilmesine yer 
olmadığına, diğer itirazların ise uygulamaya ilişkin olması 
sebebiyle reddine oylamaya katılanların oy birliği ile karar
verildi. (Ak Parti 38 kabul oyu, CHP 9 kabul oyu, MHP 5
kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 86. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kepez Belediyesi 
sınırları içerisinde, Barış, Çankaya, Esentepe, Kazım Karabekir ve Yavuz Selim 
Mahallelerinin bir kısmını kapsayacak şekilde hazırlanmış olan 1/5000 ölçekli Nazım İmar 
Planı Revizyonuna askı süresi içerisinde yapılan itirazlar doğrultusunda hazırlanan 1/5000
ölçekli nazım imar planı revizyonuna askı süresi içerisinde yapılan itirazlar hakkındaki;
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İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez Belediyesi sınırları içerisinde, Barış, Çankaya, Esentepe, Kazım Karabekir ve 
Yavuz Selim Mahallelerinin bir kısmını kapsayacak şekilde hazırlanmış olan 1/5000 ölçekli 
Nazım İmar Planı Revizyonuna askı süresi içerisinde yapılan itirazlar doğrultusunda 
hazırlanan 1/5000 ölçekli nazım imar planı revizyonuna askı süresi içerisinde yapılan itirazlar 
Komisyonumuzca incelenmiş,

-Plan onama sınırı dışında kalan itirazlar hakkında karar verilmesine yer olmadığı,
-Diğer itirazların ise uygulamaya ilişkin olması sebebiyle uygun olmadığı görüşüne 

varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon Raporu uygundur.
Üye Cansel TUNCER .'Uygundur.
Üye Selçuk SENİRLİ :Uygundur.
Üye Ertürk YAZAR :Uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Maddeyi oylarınıza hatim ediyorum, buyurun. 

Evet, 30.madde kabul edilmiştir. 31.madde...

(Ak Parti 38 kabul oyu, CHP 9 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 31. MADDESİ 
KARAR NO:555

ÖZÜ: Kepez Belediyesi Meclisi’nin 05.04.2018 
tarih ve 140 sayılı kararı ile uygun bulunan, Barış, 
Çankaya, Esentepe, Kazım Karabekir ve Yavuz Selim 
Mahallelerinin bir kısmına ilişkin hazırlanan 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI REVİZYONU, 
oylamaya katılanların oy çokluğu ile KABUL edildi. (Ak 
Parti 39 kabul oyu, CHP 13 ret oyu, MHP 5 kabul oyu, 
İyi Parti 3 ret oyu, Bağımsız 1 ret oyu ile toplam 61 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.04.2018 tarihli toplantısında önerge verilip, 
gündemin 190. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Kepez Belediyesi Meclisi’nin 05.04.2018 tarih ve 140 sayılı kararı ile uygun bulunan, Barış, 
Çankaya, Esentepe, Kazım Karabekir ve Yavuz Selim Mahallelerinin bir kısmına ilişkin 
1/1000 ölçekli uygulama imar planı revizyonu hakkındaki;
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İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez Belediyesi Meclisi’nin 05.04.2018 tarih ve 140 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Barış, Çankaya, Esentepe, Kazım Karabekir ve Yavuz Selim Mahallelerinin bir kısmına 
ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı revizyonu Komisyonumuzca Büyükşehir Belediye 
Meclisinin 11.12.2017 tarih 1122, 05.03.2018 tarih ve 228 sayılı kararları ile onaylanan 
1/5000 ölçekli nazım imar planı revizyonuna göre incelenmiş, uygun olduğu görüşüne 
varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Erkan DEMİRCİ ve Meclis Üyesi Mehmet HACIARİFOGLU ‘1.1.8 nolu plan notu ile planda 
öngörülmeyen ekstra nüfus oluşturulduğundan uygun değildir.’ şerhli imzalı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon Raporu uygundur.
Üye Cansel TUNCER :31.maddede de 25.000 kişilik bir planlama

yapıyoruz Sayın Başkanım ama hiç lise alanı yok, sağlık alanı yok. Öngörülmemiş. 
Dolayısıyla bu açıdan da yine şerhimiz mevcut. Komisyon Raporuna katılmıyoruz.

Üye Selçuk SENİRLİ :Komisyon Raporu uygundur.
Üye Ertürk YAZAR :Komisyon Raporuna katılmıyoruz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Komisyon Raporu istikametinde 

oyluyorum arkadaşlar, buyurun. Evet, madde kabul edilmiştir. 32.madde...

(Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 13 ret oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 3 ret oyu, 
Bağımsız 1 ret oyu ile toplam 61 oy kullanılmıştır.)

Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Komisyon Raporları uygundur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Cansel TUNCER 
Üye Selçuk SENİRLİ 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Ertürk YAZAR 
Üye Muhammet URAL 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Ertürk YAZAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Selçuk SENİRLİ 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 

maddelerin Komisyon Raporlarının kabulünü oylarınıza arz ediyorum. Buyurun.

:32 ve 47 dahil toplu oylanmasını öneriyorum.

:Cansel Hanım...
:32 -  40 dahil uygundur.
: Uygundur.
:32 -  40...
:Kaç?
:32 -  40...
:Toplu oylamasına ne diyorsunuz?
:32 -  40, uygundur.
:Selçuk Bey, sizin zaten söylemiştiniz.
: Uygundur.
:Evet, 32 ve 40 madde, maddeler arasındaki tüm
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GÜNDEMİN 32. MADDESİ 
KARAR NO:556

ÖZÜ: Kepez ve Muratpaşa Belediyesi sınırları 
içerisinde, Antalya 3. Aşama Raylı Sistem Hattı 
Güzergâhının Varsak-Üniversite kısmının 1/5000 ölçekli 
nazım imar planlarına işlenmesine ilişkin hazırlanan 
1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 8 kabul 
oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 
kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 87. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kepez Belediyesi 
sınırları içerisinde, Antalya 3. Aşama Raylı Sistem Hattı Güzergahının Varsak-Üniversite 
kısmının 1/5000 ölçekli nazım imar planlarına işlenmesine ilişkin 1/5000 ölçekli nazım imar 
planı değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez ve Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Antalya 3. Aşama Raylı Sistem 
Hattı Güzergâhının Varsak-Üniversite kısmının 1/5000 ölçekli nazım imar planlarına 
işlenmesine ilişkin 1/5000 ölçekli nazım imar planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, 
uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 33. MADDESİ
KARAR NO:557

ÖZÜ: Kepez ve Muratpaşa Belediyesi sınırları 
içerisinde, Antalya 3. Aşama Raylı Sistem Hattı 
Güzergâhı ve trafo alanlarının Varsak-Üniversite kısmının 
1/1000 ölçekli uygulama imar planlarına işlenmesine 
ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR 
PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, 
MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 88. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kepez Belediyesi 
sınırları içerisinde, Antalya 3. Aşama Raylı Sistem Hattı Güzergahı ve trafo alanlarının 
Varsak-Üniversite kısmının 1/1000 ölçekli uygulama imar planlarına işlenmesine ilişkin 
1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği hakkındaki;
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İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez ve Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Antalya 3. Aşama Raylı Sistem Hattı 
Güzergâhı ve trafo alanlarının Varsak-Üniversite kısmının 1/1000 ölçekli uygulama imar 
planlarına işlenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği Komisyonumuzca 
incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler imzalı 
Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 34. MADDESİ
KARAR NO:558

ÖZÜ: Kepez Belediyesi, Kepez Mahallesi sınırları
içerisinde 154 kV Ferrokrom ve Varsak Enerji İletim Hatlarının bir 
kısmının deplase edilmesine ilişkin hazırlanan 1/5000 ÖLÇEKLİ 
NAZIM İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİNİN, koruma alan sınırının 
işlenerek Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kuruluna 
iletilmesine oylamaya katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak 
Parti 39 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 
kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında önerge verilerek 
gündemin 115. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kepez 
Belediyesi sınırları içerisinde, Kepez Mahallesindeki 154 kV Ferrokrom ve Varsak Enerji İletim 
Hatlarının bir kısmının deplase edilmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı değişikliği 
hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez Belediyesi, Kepez Mahallesi sınırları içerisinde 154 kV Ferrokrom ve Varsak 
Enerji İletim Hatlarının bir kısmının deplase edilmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı 
değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, koruma alan sınırının işlenerek Antalya Kültür 
Varlıklarını Koruma Bölge Kuruluna iletilmesinin uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler imzalı 
Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 35. MADDESİ
KARAR NO:559

ÖZÜ: Kepez Belediyesi sınırları içerisinde, Kepez
Mahallesindeki 154 kV Ferrokrom ve Varsak Enerji İletim 
Hatlarının bir kısmının deplase edilmesine ilişkin 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı değişikliği hakkında, koruma alan sınırına 
ilişkin kısmın Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kuruluna 
iletilmesine, koruma alan sınırı dışında kalan kısmın kabulüne 
oylamaya katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 39 kabul 
oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında önerge verilerek 
gündemin 116. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Kepez Belediyesi sınırları içerisinde, Kepez Mahallesndeki 154 kV Ferrokrom ve Varsak 
Enerji İletim Hatlarının bir kısmının deplase edilmesine ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar 
Planı değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez Belediyesi sınırları içerisinde, Kepez Mahallesindeki 154 kV Ferrokrom ve 
Varsak Enerji İletim Hatlarının bir kısmının deplase edilmesine ilişkin 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, koruma alan sınırına ilişkin 
kısmın Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kuruluna iletilmesine, koruma alan sınırı 
dışında kalan kısmın ise uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 36. MADDESİ
KARAR N0:560

ÖZÜ: Muratpaşa ilçesi sınırları içerisinde, Kızıltoprak
Mahallesinde yer alan 28377 ada 1 parsel (eski 13142 ada 1 parsel) (eski 
13143 ada 1 parsel) ve çevresine ilişkin 30.01.2015 tarih ve 97 sayılı 
Antalya Büyükşehir Belediye Meclis kararıyla onaylanan 1/5000 ölçekli 
Nazım İmar Planına Antalya 3. İdare Mahkemesinin 2015/1073E. 
2017/209K. sayılı iptal kararı doğrultusunda Spor Alanı olarak 
planlanması ve plan notlarında düzenleme yapılmasına ilişkin 1/5000 
ölçekli Nazım İmar Planına askı süresi içerisinde yapılan İTİRAZIN 
KABULÜNE ve itirazın kabulü doğrultusunda hazırlanan, “Açık veya 
tabii veya tesviye edilmiş zeminin altında olmak üzere kapalı otoparklar, 
Kat irtifakı ve kat mülkiyetine konu edilmeksizin ve ticari ünitelerin 
toplam alanı, spor tesisi alanının %20’sini geçmemek koşuluyla seyirci 
ve sporcuların ihtiyacına yönelik, büfe, lokanta, pastane, çayhane ve spor 
faaliyetlerine ilişkin ticari üniteler yapılabilir. Meri mevzuatta tanınan 
lehteki hükümler saklıdır.” Plan notlarının eklenmesine ilişkin 1/5000 
ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİNİN KABULÜNE 
oylamaya katılanların oy birliği ile karar verildi. (Ak Parti 39 kabul oyu, 
CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 
kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 90. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Muratpaşa İlçesi 
sınırları içerisinde, Kızıltoprak Mahallesinde yer alan 28377 ada 1 parsel (eski 13142 ada 1 
parsel) (eski 13143 ada 1 parsel) ve çevresine ilişkin 30.01.2015 tarih ve 97 sayılı Antalya 
Büyükşehir Belediye Meclis kararıyla onaylanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına Antalya 
3. İdare Mahkemesinin 2015/1073E. 2017/209K. sayılı iptal kararı doğrultusunda Spor Alanı 
olarak planlanması ve plan notlarında düzenleme yapılmasına ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım 
İmar Planına askı süresi içerisinde yapılan itiraz hakkındaki;

85



T.C.
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(11.05.2018)

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa İlçesi sınırları içerisinde, Kızıltoprak Mahallesinde yer alan 28377 ada 1 
parsel (eski 13142 ada 1 parsel) (eski 13143 ada 1 parsel) ve çevresine ilişkin 30.01.2015 tarih 
ve 97 sayılı Antalya Büyükşehir Belediye Meclis kararıyla onaylanan 1/5000 ölçekli Nazım 
İmar Planına Antalya 3. İdare Mahkemesinin 2015/1073E. 2017/209K. sayılı iptal kararı 
doğrultusunda Spor Alanı olarak planlanması ve plan notlarında düzenleme yapılmasına 
ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına askı süresi içerisinde yapılan itiraz 
Komisyonumuzca incelenmiş, itirazın kabulü ve itirazın kabulü doğrultusunda hazırlanan,

• “Açık veya tabii veya tesviye edilmiş zeminin altında olmak üzere kapalı otoparklar,
Kat irtifakı ve kat mülkiyetine konu edilmeksizin ve ticari ünitelerin toplam alanı, spor

tesisi alanının %20’sini geçmemek koşuluyla seyirci ve sporcuların ihtiyacına yönelik, büfe, 
lokanta, pastane, çayhane ve spor faaliyetlerine ilişkin ticari üniteler yapılabilir.

• Meri mevzuatta tanınan lehteki hükümler saklıdır.”
Plan notlarının eklenmesine ilişkin 1/5000 ölçekli nazım imar planı değişikliğinin 

uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 37. MADDESİ
KARAR NO:561

ÖZÜ: Muratpaşa İlçesi sınırları içerisinde, Kızıltoprak 
Mahallesinde yer alan 28377 ada 1 parsel (eski 13142 ada 1 
parsel) (eski 13143 ada 1 parsel) ve çevresine ilişkin 
30.01.2015 tarih ve 97 sayılı Antalya Büyükşehir Belediye 
Meclis kararıyla onaylanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına 
Antalya 3. İdare Mahkemesinin 2015/1073E. 2017/209K. 
sayılı iptal kararı doğrultusunda Açık ve Kapalı Spor Tesisi 
Alanı olarak planlanması ve plan notlarında düzenleme 
yapılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planına askı 
süresi içerisinde yapılan İTİRAZIN KABULÜNE ve itirazın 
kabulü doğrultusunda hazırlanan, “Açık veya tabii veya tesviye 
edilmiş zeminin altında olmak üzere kapalı otoparklar, Kat 
irtifakı ve kat mülkiyetine konu edilmeksizin ve ticari 
ünitelerin toplam alanı, spor tesisi alanının %20’sini 
geçmemek koşuluyla seyirci ve sporcuların ihtiyacına yönelik, 
büfe, lokanta, pastane, çayhane ve spor faaliyetlerine ilişkin 
ticari üniteler yapılabilir. Meri mevzuatta tanınan lehteki 
hükümler saklıdır.” Plan notlarının eklenmesine ilişkin 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİNİN 
KABULÜNE oylamaya katılanların oy birliği ile karar verildi. 
(Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, 
İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 oy 
kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 91. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Muratpaşa İlçesi 
sınırları içerisinde, Kızıltoprak Mahallesinde yer alan 28377 ada 1 parsel (eski 13142 ada 1 
parsel) (eski 13143 ada 1 parsel) ve çevresine ilişkin 30.01.2015 tarih ve 97 sayılı Antalya 
Büyükşehir Belediye Meclis kararıyla onaylanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına Antalya 
3. İdare Mahkemesinin 2015/1073E. 2017/209K. sayılı iptal kararı doğrultusunda Açık ve 
Kapalı Spor Tesisi Alanı olarak planlanması ve plan notlarında düzenleme yapılmasına ilişkin 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planına askı süresi içerisinde yapılan itiraz hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa İlçesi sınırları içerisinde, Kızıltoprak Mahallesinde yer alan 28377 ada 1 
parsel (eski 13142 ada 1 parsel) (eski 13143 ada 1 parsel) ve çevresine ilişkin 30.01.2015 tarih 
ve 97 sayılı Antalya Büyükşehir Belediye Meclis kararıyla onaylanan 1/5000 ölçekli Nazım 
İmar Planına Antalya 3. İdare Mahkemesinin 2015/1073E. 2017/209K. sayılı iptal kararı 
doğrultusunda Açık ve Kapalı Spor Tesisi Alanı olarak planlanması ve plan notlarında 
düzenleme yapılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planına askı süresi içerisinde 
yapılan itiraz Komisyonumuzca incelenmiş, itirazın kabulü ve itirazın kabulü doğrultusunda

• “Açık veya tabii veya tesviye edilmiş zeminin altında olmak üzere kapalı otoparklar,

Kat irtifakı ve kat mülkiyetine konu edilmeksizin ve ticari ünitelerin toplam alanı, spor 
tesisi alanının %20’sini geçmemek koşuluyla seyirci ve sporcuların ihtiyacına yönelik, büfe, 
lokanta, pastane, çayhane ve spor faaliyetlerine ilişkin ticari üniteler yapılabilir.

• Meri mevzuatta tanınan lehteki hükümler saklıdır.”

Plan notlarının eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliğinin 
uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

hazırlanan

GÜNDEMİN 38. MADDESİ 
KARAR NO:562

ÖZÜ: Alanya İlçesi sınırları içinde Çevre Yolu 
üzerindeki Telekom, Ticaret Lisesi ve Fığla Köprülü 
Kavşak Projesinin İmar Planlarına işlenmesine ilişkin 
hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR 
PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya katılanların oy birliği 
ile KABUL edildi. (Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 8 kabul 
oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 
kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 93. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Alanya 
Belediyesi sınırları içerisinde Çevre Yolu üzerindeki Telekom, Ticaret Lisesi ve Fığla 
Köprülü Kavşaklarının işlenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
Değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Alanya İlçesi sınırları içinde Çevre Yolu üzerindeki Telekom, Ticaret Lisesi ve 
Fığla Köprülü Kavşak Projesinin İmar Planlarına işlenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı Değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş uygun olduğu görüşüne 
varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 39. MADDESİ
KARAR NO:563

ÖZÜ: Döşemealtı ilçesi, Yeşilbayır Mahallesi, 
sınırları içerisinde Antalya Kültür Varlıklarını Koruma 
Bölge Kurulu’nun 23.01.2017 tarih 5738 sayılı kararı ile 
tescil edilen “I. Derece Arkeolojik Sit Alanı” sınırlarının 
imar planlarına işlenmesi amacıyla hazırlanarak Antalya 
Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun
26.02.2018 tarih 7367 sayılı kararı, Döşemealtı
Belediye Meclisinin de 03.04.2018 tarih 102 saylı 
kararlan ile uygun bulunan 1/1000 ÖLÇEKLİ
UYGULAMA İMAR PLANI REVİZYONU, oylamaya 
katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 39 
kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi 
Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.04.2018 tarihli toplantısında önerge verilerek 
gündemin 197. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Döşemealtı İlçesi, Yeşilbayır Mahallesi, sınırları içerisinde Antalya Kültür Varlıklarını 
Koruma Bölge Kurulu’nun 23.01.2017 tarih 5738 sayılı kararı ile tescil edilen “I. Derece 
Arkeolojik Sit Alanı” sınırlarının imar planlarına işlenmesi amacıyla hazırlanarak Antalya 
Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 26.02.2018 tarih 7367 sayılı kararı, 
Döşemealtı Belediye Meclisinin de 03.04.2018 tarih 102 saylı kararları ile uygun bulunan 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Revizyonu hakkındaki;

T.C.
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İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Döşemealtı İlçesi, Yeşilbayır Mahallesi, sınırları içerisinde Antalya Kültür Varlıklarını 
Koruma Bölge Kurulu’nun 23.01.2017 tarih 5738 sayılı kararı ile tescil edilen “I. Derece 
Arkeolojik Sit Alanı” sınırlarının imar planlarına işlenmesi amacıyla hazırlanarak Antalya 
Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 26.02.2018 tarih 7367 sayılı kararı, Döşemealtı 
Belediye Meclisinin de 03.04.2018 tarih 102 saylı kararları ile uygun bulunan 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı Revizyonu Komisyonumuzca Antalya Büyükşehir Belediye Meclisinin
09.04.2018 gün ve 356 sayılı kararı ile onaylanan 1/5000 ölçekli nazım imar planına göre 
incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, maddeler kabul edilmiştir. 41...

(Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

Üye Cansel TUNCER :Başkanım 40’ı dahil etmedik biz. 40’a kadar
dedik. Çünkü 40.maddede söz alacağız. Kepez’in plan notlarıyla ilgili bir madde.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :01mazsa öyle...
Üye Cansel TUNCER :Bir yanlış anlaşılma oldu. 40’a kadar dedik. O

yüzden lütfen düzeltelim. 39 dahil kabulümüz.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Tamam, kayıtlara geçmiştir.
Üye Cansel TUNCER :Yani 40.maddeyi yeniden oylamaya sunacağız.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Tamam. 40.maddeyi ayrıca oylayacağız. 

Buyurun görüşünüzü alalım.

GÜNDEMİN 40. MADDESİ
KARAR NO:564

ÖZÜ: Kepez Belediye Meclisi’nin 02.03.2018 
tarih ve 105 sayılı kararı ile uygun bulunan, Kepez İlçesi 
1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notlarında 
düzenleme yapılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, 
Plan notlarında yer alan “Antalya Büyükşehir Belediye 
Meclisince 12-02-2016 tarih ve 232 karar numarası ile 
onaylanmış olan imar planı plan notları aşağıdaki gibi 
revize edilerek tekrar düzenlenmiştir” ibaresinde karar 
numarasının “222” olarak düzeltilmesi kaydıyla 
değiştirilerek oylamaya katılanların oy çokluğu ile 
KABUL edildi. (Ak Parti 38 kabul oyu, CHP 7 kabul, 1 
ret oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 
1 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

T.C.
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.04.2018 tarihli toplantısında gündemin 155. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Kepez Belediye 
Meclisimin 02.03.2018 tarih ve 105 sayılı kararı ile uygun bulunan, Kepez İlçesi 1/1000 
ölçekli uygulama imar planı plan notlarında düzenleme yapılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli 
uygulama imar planı değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Kepez Belediye Meclisimin 02.03.2018 tarih ve 105 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Kepez İlçesi 1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notlarında düzenleme yapılmasına 
ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş,

-Plan notlarında yer alan “Antalya Büyükşehir Belediye Meclisince 12-02-2016 tarih 
ve 232 karar numarası ile onaylanmış olan imar planı plan notları aşağıdaki gibi revize 
edilerek tekrar düzenlenmiştir” ibaresinde karar numarasının “222” olarak düzeltilmesi 
kaydıyla değiştirilerek uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Komisyon Raporu uygun.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Siz.
Üye Cansel TUNCER :31 .maddeyle ilgili bir temennimizi yalnız sadece

dile getirmek istiyorum. Pardon, 32.maddeyle ilgili. Bu biraz önce Antalya 3. Aşama Raylı 
Sistem Hattı güzergahını işledik planlara. Planlarken de görüşümüzün alınmasını temenni 
ediyoruz. Sayın Başkanım da salona teşrif ettiler. Bizleri duyuyorlar. Sadece plana işlerken 
değil, planlama yapılırken de görüşümüzün alınması uygun olurdu diye bir söz söylemek 
istedim bu konuyla ilgili. 30... 40.maddeyle ilgili pardon, Erkan Bey, İmar Komisyonu 
Üyemiz bir söz alacak.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, söz isteyin Erkan Bey.
BAŞKAN :Cansel Hanım zaten bu görüşünüzü almak için

geliyor meclise yani.
Üye Cansel TUNCER :Ama planlara işlerken değil Sayın Başkanım.

Yapılırken de, mevcudu işliyoruz plana şu anda. Hani yapılırken de alınırsa belki bir katkımız 
olur diye bu konuda dile getirmek istedim.

BAŞKAN :Hay hay, mesela güzergahla ilgili filan vesaire,
onlar bitti.

Üye Cansel TUNCER :Evet, işte bitti. Onu söylüyorum Sayın
Başkanım.

BAŞKAN :Hepsi bitti.
Üye Cansel TUNCER :Plana işliyoruz şu anda.
BAŞKAN :Evet, tamam. Tabi biz halkımızın görüşünü aldık

biliyorsunuz. %98 evet dedi halk.
Üye Cansel TUNCER :Biz de görüş bildirmek isteriz. Sağolun.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Erkan Bey, buyurun.
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Üye Erkan DEMİRCİ :Sayın Başkanım, sadece 40 da değil. Kepez,
Muratpaşa ve Konyaaltı Belediyelerinin plan notlarına ilişkin hemen hemen birlikte çalışarak 
elde ettikleri bir düzenleme var diğer ilgili maddelerle ilgili. Onlarda söz almaya gerek yok. 
Burada hepsini beraber söyleyeceğim. 1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notlarında bir 
düzenleme yapılıyor. Yaklaşık 5 aydır, 5,5 aydır bu konuda çalışma yaptığını söylediler 
komisyon toplantısında bürokrat arkadaşlar. Fakat bize bu konu komisyonun olduğu gün 
olduğu dakika iletildi. Yani saat 13.30’da toplandık biz biliyorsunuz.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Hepimiz aynı günde gördük zaten.
Üye Erkan DEMİRCİ :Evet, aynı anda gördük. Kentin bütününü

etkileyecek çok önemli kararlar alınıyor bu plan notlarıyla. Ben bunların tamamının yanlış, 
tamamının doğru olduğunu söylemiyorum. Kimse öyle anlamasın ama biz bunları hep beraber 
tek bir kelimesini bile, tek bir cümlesini bile okuyamadan altına imza atmak zorunda kaldık. 
Bunun aslında doğru olanı en azından bir ay öncesinden bizlere sunulması ve katkı 
koymamızdı. Katkı koyabileceğimiz maddeler de var. Ben dün itibariyle komisyondan sonra 
bir miktar inceledim. İçime sinmeyen hususlar var. Tek tek detaylara girmeyeceğim. Kararlar 
çıktı. Alındı. Belki bunları konuşsaydık daha düzgün hale getirebilirdik. Bir Antalya 
bütününe, merkez ilçeleri kapsayan, 3 ilçeyi kapsayan bütüne bir katkımız olabilirdi ama 
maalesef bunu yapma şansımız olmadı. Yani bu konularda özellikle ben daha önce de 
söylendi. Bu tip önemli konuların illa böyle devam meclisine gelmemesi bizim önümüzde 
çalışmak için katkı verebilmek adına bir süre olması gerekiyor. Teşekkür ederim.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Neyse eksiklerini bir başka günde tamamlarız. 
Ne yapalım? Şimdilik kazandıklarımızla yetineceğiz. Evet, 40’la ilgili görüşünüz.

Üye Muhammet URAL :Oylamasmı yapacağız Başkanım.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Hayır bitmedi.
Üye Cansel TUNCER :40.madde...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Cansel TUNCER :Bana mı görüş sordunuz, kusura bakmayın.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Görüşünüz.
Üye Cansel TUNCER :Komisyondan geldiği şekliyle uygun diyoruz

Belediyelerimiz adına işlem yapıyoruz. Belediyemiz adına da...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Üç Belediyenin ortak kararı olarak aldık zaten.
Üye Cansel TUNCER :Sadece evet dile getirmek istedi İmar Komisyonu

Üyemiz. Komisyondan geldiği şekliyle uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Selçuk SENİRLİ :Uygundur.
Üye Ertürk YAZAR :Uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Komisyondan geldiği şekliyle oyluyorum 

arkadaşlar. Buyurun. Evet, 40.madde kabul edilmiştir.

(Ak Parti 38 kabul oyu, CHP 7 kabul, 1 ret oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul 
oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Müştereken oylayabileceğimiz maddeler var mı 
arkadaşlar?

Üye Ertürk YAZAR :41 -  47 herhalde görüş birliği var.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :41 -4 7 .. .
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Üye Cansel TUNCER :41 -  47 uygundur.
Üye Selçuk SENİRLÎ :Uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet. Evet, 4 1 - 4 7  ardaki bütün maddelerin 

komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza arz ediyorum, buyurun.

GÜNDEMİN 41. MADDESİ
KARAR NO:565

ÖZÜ: Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.04.2018 
gün ve 41 sayılı kararı ile uygun bulunan, Hurma 
Mahallesi 12131 Ada 6 ve 7 parsellerdeki tahliye 
kanallarının düzenlenmesi ve imar yolunun 
kaldırılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ 
UYGULAMA İMAR PLAN DEĞİŞİKLİĞİ, 
Belediyesinden geldiği şekliyle oylamaya katılanların oy 
birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 99. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Konyaaltı Belediye 
Meclisinin 03.04.2018 gün ve 41 sayılı kararı ile uygun bulunan, Hurma Mahallesi 12131 
Ada 6 ve 7 parsellerdeki tahliye kanallarının düzenlenmesi ve imar yolunun kaldırılmasına 
ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar plan değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.04.2018 gün ve 41 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Hurma Mahallesi 12131 Ada 6 ve 7 parsellerdeki tahliye kanallarının düzenlenmesi ve imar 
yolunun kaldırılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar plan değişikliği 
Komisyonumuzca incelenmiş, Belediyesinden geldiği şekliyle uygun olduğu görüşüne 
varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 42. MADDESİ 
KARAR NO:566

ÖZÜ: Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.04.2018 
gün ve 40 sayılı kararı ile uygun bulunan, Arapsuyu 
Mahallesi 3285 parseldeki yapılanma koşullarının 
değiştirilmesine ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ 
UYGULAMA İMAR PLAN DEĞİŞİKLİĞİ, 
Belediyesinden geldiği şekliyle oylamaya katılanların oy 
birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 5 7 oy kullanılmıştır.)
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Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 98. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Konyaaltı Belediye 
Meclisinin 03.04.2018 gün ve 40 sayılı kararı ile uygun bulunan, Arapsuyu Mahallesi 3285 
parseldeki yapılanma koşullarının değiştirilmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar plan 
değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.04.2018 gün ve 40 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Arapsuyu Mahallesi 3285 parseldeki yapılanma koşullarının değiştirilmesine ilişkin 1/1000 
ölçekli uygulama imar plan değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, Belediyesinden geldiği 
şekliyle uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Cenk Halil BAYAZ imzasız, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 43. MADDESİ
KARAR NO:567

ÖZÜ: Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.05.2018 
tarih ve 48 sayılı kararı ile uygun bulunan, Hurma, Liman, 
Zümrüt ve Çakırlar Mahallelerinde bulunan taşkın 
alanlarının kaldırılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLAN DEĞİŞİKLİĞİ, 
oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak 
Parti 40 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, 
İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında önerge verilip 
gündemin 129. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.05.2018 tarih ve 48 sayılı kararı ile uygun bulunan, Hurma, 
Liman, Zümrüt ve Çakırlar Mahallelerinde bulunan taşkın alanlarının kaldırılmasına ilişkin 
1/1000 ölçekli uygulama imar plan değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.05.2018 tarih ve 48 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Hurma, Liman, Zümrüt ve Çakırlar Mahallelerinde bulunan taşkın alanlarının kaldırılmasına 
ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar plan değişikliği Komisyonumuzca Antalya Büyükşehir 
Belediye Meclisinin 09.03.2018 gün ve 319 sayılı kararı ile onaylanan 1/5000 ölçekli nazım 
imar planına göre incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 44. MADDESİ
KARAR NO:568

ÖZÜ: Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.05.2018 
tarih ve 49 sayılı kararı ile uygun bulunan, Konyaaltı İlçesi 
1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notlarında 
düzenleme yapılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, 
oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak 
Parti 40 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, 
İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında önerge verilip 
gündemin 130. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.05.2018 tarih ve 49 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Konyaaltı İlçesi 1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notlarında düzenleme yapılmasına 
ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.05.2018 tarih ve 49 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Konyaaltı İlçesi 1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notlarında düzenleme yapılmasına 
ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, uygun 
olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 45. MADDESİ
KARAR NO:569

ÖZÜ: Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.05.2018 
tarih ve 47 sayılı kararı ile uygun bulunan, Geyikbayırı, 
Doyran, Çağlarca, Hisarçandır, Çitdibi, Yarbaşçandır ve 
Üçoluk Mahallelerinde hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ 
UYGULAMA İMAR PLANI PLAN NOTU
REVİZYONU, oylamaya katılanların oy birliği ile
KABUL edildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, 
MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul 
oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında önerge verilip
gündemin 128. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen;
Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.05.2018 tarih ve 47 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Geyikbayırı, Doyran, Çağlarca, Hisarçandır, Çitdibi, Yarbaşçandır ve Üçoluk Mahallelerinde 
hazırlanan 1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notu revizyonu hakkındaki;
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İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Konyaaltı Belediye Meclisinin 03.05.2018 tarih ve 47 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Geyikbayırı, Doyran, Çağlarca, Hisarçandır, Çitdibi, Yarbaşçandır ve Üçoluk Mahallelerinde 
hazırlanan 1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notu revizyonu Komisyonumuzca 
incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi
Cenk Halil BAYAZ imzasız, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 46. MADDESİ
KARAR N0:570

ÖZÜ: Korkuteli Belediye Meclisi’nin 03.04.2018 
tarih ve 35 sayılı kararı ile kısmen uygun bulunan kısmen 
reddedilen, îmrahor Mahallesi 222 ada 1 parsel de yer alan 
sosyal tesis alanının yapılaşma koşullarının 
düzenlenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar 
planı değişikliğine askı süresi içerisinde yapılan 
İTİRAZIN KISMEN KABULÜNE ve kabul edilen itiraz 
doğrultusunda hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ 
UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİNİN 
KABULÜNE oylamaya katılanların oy birliği ile karar 
verildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 4 
kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile 
toplam 57 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 101. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Korkuteli Belediye 
Meclisi’nin 03.04.2018 tarih ve 35 sayılı kararı ile kısmen uygun bulunan kısmen reddedilen, 
İmrahor Mahallesi 222 ada 1 parsel de yer alan sosyal tesis alanının yapılaşma koşullarının 
düzenlenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliğine askı süresi içerisinde 
yapılan itiraz hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Korkuteli Belediye Meclisi’nin 03.04.2018 tarih ve 35 sayılı kararı ile kısmen uygun 
bulunan kısmen reddedilen, İmrahor Mahallesi 222 ada 1 parsel de yer alan sosyal tesis 
alanının yapılaşma koşullarının düzenlenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 
değişikliğine askı süresi içerisinde yapılan itiraz Komisyonumuzca incelenmiş, itiraz 
doğrultusunda kısmen uygun bulunup hazırlanan 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 
değişikliğinin uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.
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GÜNDEMİN 47. MADDESİ
KARAR NO:571

ÖZÜ: Muratpaşa Belediye Meclisi’nin
04.04.2018 tarih ve 157 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Muratpaşa İlçesi 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 
plan notlarında düzenleme yapılmasına ilişkin hazırlanan 
1/1000 ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLANI 
DEĞİŞİKLİĞİ, “Elmalı ve Kışla Mahallesi ile Eski
Sanayi Revizyon İmar Planı sınırında kalan parsellerde
TAKS sınırı aranmaksızın parselin tamamına; inşaat 
yaklaşma sınırı verilen parsellerde ise yaklaşma sınırları 
içerisinde tamamına inşaat yapılır.” Plan notunun 
eklenmesi koşuluyla değiştirilerek oylamaya katılanların 
oy birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 40 kabul oyu, 
CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul 
oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 09.04.2018 tarihli toplantısında önerge verilip,
gündemin 196. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen;
Muratpaşa Belediye Meclisi’nin 04.04.2018 tarih ve 157 sayılı kararı ile uygun bulunan,
Muratpaşa İlçesi 1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notlarında düzenleme yapılmasına 
ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa Belediye Meclisi’nin 04.04.2018 tarih ve 157 sayılı kararı ile uygun 
bulunan, Muratpaşa İlçesi 1/1000 ölçekli uygulama imar planı plan notlarında düzenleme 
yapılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği Komisyonumuzca
incelenmiş, “Elmalı ve Kışla Mahallesi ile Eski Sanayi Revizyon İmar Planı sınırında kalan 
parsellerde TAKS sınırı aranmaksızın parselin tamamına; inşaat yaklaşma sınırı verilen 
parsellerde ise yaklaşma sınırları içerisinde tamamına inşaat yapılır.” Plan notunun eklenmesi 
koşuluyla değiştirilerek uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, diğer üyeler 
imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, maddeler kabul edilmiştir. 48.madde...

(Ak Parti 40 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 4 kabul oyu, İyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 57 oy kullanılmıştır.)
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GÜNDEMİN 48. MADDESİ
KARAR NO:572

ÖZÜ: Aksu Belediye Meclisinin 04.05.2018 tarih 
ve 67 sayılı kararı ile uygun bulunan, Çamköy Mahallesi 
13305 ada 3 parsel kuzeyi tescil harici alanın 5.5 ha’lık 
kısmında Eğitim Alanı, Ticaret Alanı, 30 metrelik taşıt 
yolu, park ve yeşil alan planlanması ve plan notları 
eklenmesine ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ İLAVE 
UYGULAMA İMAR PLANI, oylamaya katılanların oy 
çokluğu ile KABUL edildi. (Ak Parti 37 kabul oyu, CHP 1 
kabul, 10 ret oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 1 kabul, 3 
ret oyu, Bağımsız 1 ret oyu ile toplam 58 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında önerge verilip 
gündemin 125. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Aksu Belediye Meclisinin 04.05.2018 tarih ve 67 sayılı kararı ile uygun bulunan, Çamköy 
Mahallesi 13305 ada 3 parsel kuzeyi tescil harici alanın 5.5 ha’lık kısmında Eğitim Alanı, 
Ticaret Alanı, 30 metrelik taşıt yolu, park ve yeşil alan planlanması ve plan notları 
eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli ilave uygulama imar planı hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Aksu Belediye Meclisinin 04.05.2018 tarih ve 67 sayılı kararı ile uygun bulunan, 
Çamköy Mahallesi 13305 ada 3 parsel kuzeyi tescil harici alanın 5.5 ha’lık kısmında Eğitim 
Alanı, Ticaret Alanı, 30 metrelik taşıt yolu, park ve yeşil alan planlanması ve plan notları 
eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli ilave uygulama imar planı Komisyonumuzca Antalya 
Büyükşehir Belediye Meclisinin 13.04.2018 gün ve 461 sayılı kararı ile onaylanan 1/5000 
ölçekli nazım imar planına göre incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Erkan DEMİRCİ ve Meclis Üyesi Mehmet HACIARİFOĞLU ‘1/25000 ölçekli plana 
uyumsuz olması, eğitim alanına ilave olarak planlanan ticaret alanlarında öngörülen emsalin 
çevresinde yer alan aynı fonksiyonlu alanlara nispeten yüksek olması nedenleriyle teklif plan 
uygun değildir.’ şerhli imzalı, diğer üyeler imzalı Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR :Uygundur.
Üye Cansel TUNCER :Komisyon Raporuna katılmıyoruz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Selçuk Bey, resim çektiriyor.
Üye Selçuk SENİRLİ :Komisyon Raporu uygundur.
Üye Ertürk YAZAR .‘Komisyon Raporuna katılmıyoruz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Tamam, evet, Komisyon Kararını, Raporunu 

oyluyorum arkadaşlar. Evet, madde kabul edilmiştir. 49...

(Ak Parti 37 kabul oyu, CHP 1 kabul, 10 ret oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 1 kabul,
3 ret oyu, Bağımsız 1 ret oyu ile toplam 58 oy kullanılmıştır.)
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GÜNDEMİN 49. MADDESİ
KARAR NO:573

ÖZÜ: Muratpaşa Belediye Meclisi’nin 04.04.2018 
gün ve 155 sayılı kararı ile uygun bulunan, Demircikara 
Mahallesi, 7285 ada 1 parselin İlkokul Alanından, 
TAKS=0.40 Yençok=4 kat yapılaşma koşullu “Özel 
İlkokul A lanfna dönüştürülmesi ve Plan Notu 
eklenmesine ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ 
UYGULAMA İMAR PLAN DEĞİŞİKLİĞİ, 
Belediyesinden geldiği şekliyle oylamaya katılanların oy 
birliği ile KABUL edildi. (Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 8 
kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 106. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Muratpaşa 
Belediye Meclisi’nin 04.04.2018 gün ve 155 sayılı kararı ile uygun bulunan, Demircikara 
Mahallesi, 7285 ada 1 parselin İlkokul Alanından, TAKS=0.40 Yençok=4 kat yapılaşma 
koşullu “Özel İlkokul Alanf’na dönüştürülmesi ve Plan Notu eklenmesine ilişkin 1/1000 
ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa Belediye Meclisi’nin 04.04.2018 gün ve 155 sayılı kararı ile uygun 
bulunan, Demircikara Mahallesi, 7285 ada 1 parselin İlkokul Alanından, TAKS=0.40 
Yençok=4 kat yapılaşma koşullu “Özel İlkokul Alanı”na dönüştürülmesi ve Plan Notu 
eklenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği, Komisyonumuzca 
Antalya Büyükşehir Belediye Meclisi’nin 12.01.2018 tarih ve 108 sayılı kararı ile onaylanan 
1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına göre incelenmiş, belediyesinden geldiği şekliyle uygun 
olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Erkan DEMİRCİ ve Meclis Üyesi Mehmet HACIARİFOĞLU imzasız, diğer üyeler imzalı 
Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Üye Cansel TUNCER 

49.madde Komisyon Raporu uygundur. 
Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Selçuk SENİRLİ 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Ertürk YAZAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 

Buyurun.

:49 -  52 toplu oylanmasını, Komisyon... 
Ayrı oylayalım, farklı görüşlerimiz var.

: Uygundur.
:Evet, Selçuk Bey görüşünüzü alalım.
: Uygundur.
:Ertürk Bey.
: Uygundur.
:Evet, 49.maddeyi oyluyorum arkadaşlar.

98



MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI
(11.05.2018)

Üye Ertürk YAZAR :50 -  52 görüş birliği var.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :49.madde kabul edilmiştir. 50.madde...

(Ak Parti 39 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 3 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

GÜNDEMİN 50. MADDESİ
KARAR NO:574

ÖZÜ: Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, 
Kızıltoprak Mahallesi 1110 adada otopark düzenlenmesi 
yapılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 ÖLÇEKLİ 
UYGULAMA İMAR PLANI DEĞİŞİKLİĞİ, oylamaya 
katılanların oy çokluğu ile KABUL edildi. (Ak Parti 38 
kabul oyu, CHP 12 ret oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 2 
kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 58 oy 
kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında gündemin 117. 
maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Muratpaşa 
Belediyesi sınırları içerisinde, Kızıltoprak Mahallesi 1110 adada otopark düzenlenmesi 
yapılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Kızıltoprak Mahallesi 1110 adada otopark 
düzenlenmesi yapılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği 
Komisyonumuzca incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Erkan DEMİRCİ ve Meclis Üyesi Mehmet HACIARİFOĞLU imzasız, diğer üyeler imzalı 
Meclisin takdirine sunulmuştur.

Üye Ertürk YAZAR :50 ve 52 farklılık mı...
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Yani bence uygundur.
Üye Cansel TUNCER :Bizim açımızdan var Başkanım. 50.maddeye

geçtiniz mi?
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, buyurun.
Üye Cansel TUNCER :Grup görüşlerini alıyorsanız.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Uygundur.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Uygun dediler. Siz buyurun.
Üye Cansel TUNCER :50.maddede Muratpaşa Belediyemiz içinde

Kızıltoprak Mahallemizde bir otopark, 1110 nolu adada otopark düzenlemesi yapılmasına 
ilişkin bir plan değişikliği.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Cansel TUNCER :Görüşüyoruz. Burada vatandaşlarımızın

muvafakati olmadığı için Komisyon Raporuna katılmıyoruz. Uygun değildir.

T.C.
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(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
:Varsa muafakatları var deyin. Yani ben başka bir

:Evet, Selçuk Bey.
:Komisyon Raporu uygundur.
.'Ertürk Bey.
: Uygundur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Komisyon Raporunu oyluyorum arkadaşlar 
buyurun. Evet, madde kabul edilmiştir. 51.madde...

(Ak Parti 38 kabul oyu, CHP 12 ret oyu, MHP 5 kabul oyu, İyi Parti 2 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 58 oy kullanılmıştır.)

Uy e Cansel TUNCER 
şey söylüyorum.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Selçuk SENİRLİ 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Ertürk YAZAR

Üye Ertürk YAZAR 
Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Bahattin BAYRAKTAR 
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 
Üye Cansel TUNCER

:51 -5 2 ...
:51 -5 2 ...
:51 -  52, Evet.
: Uygundur.
:Bunlar biri 5.000’lik, biri 1.000’lik...
:Evet, 5 1 - 5 2  birbiriyle ilgili maddeler. Burada 

da bir açıklama isteyeceğiz Sayın Başkanım. Şöyle ki 51 ve 52.maddede Muratpaşa 
Belediyemiz ve bir vakfın mülkiyetinde olan bir alanla ilgili düzenleme yapıyoruz. Mülkiyet 
hakkı sahiplerinin uygundur yazısını biz dosyada göremedik. Onlarla bir protokol yapıldı mı? 
Öncelikle onun bilgisini istiyoruz. Dosyada, evraklarda göremediğimiz için. Bir yanıt alalım. 
Bir de Antalyaspor’a verileceğine ilişkin bir duyumumuz var ama yine bir protokol 
göremiyoruz. Tabi şu anda protokol için de erken de bir zaman. Bilgi alalım. Ona göre devam 
edelim.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Peki. Buyurun Sayın Başkanım.
BAŞKAN ıMülkiyet devri ile ilgili işlemler Vakıflar’dan

dolayı henüz tamamlanmadı ana tamamlanmak üzere. Herhangi bir sorun yok. Bu konu, 
sağolsun Muratpaşa Belediye Başkanımız da ortaklaşa görüşmek suretiyle de yürüttüğümüz 
bir husus. Mülkiyetin Vakıf tarafından Antalyaspor’a devri söz konusu dolayısıyla Ümit 
Başkan da çok hızlı bir şekilde gerekli ifrazla ilgili kendi meclisinde encümen kararlarını aldı. 
O yüzden, tabi meclis de bir ay ara olduğu için mülkiyet devrine yönelik işlemler bir 10 -  15 
gün içerisinde tamamlanacak. Tamamlanmadığı takdirde zaten itiraz hakkı herkesin var. Askı 
süresinde yeniden değerlendirilebilinir. Onun için zaman kaybetmemek adına dediğim gibi 
sağolsun Ümit UYSAL Başkanımızla ortaklaşa yürüttüğümüz ve olumlu olarak 
düşündüğümüz bir konu. Dediğim gibi Antalyaspor tarafından mülkiyeti edinilerek 
Antalyaspor tarafından değerlendirilecek bir alan. Ben teşekkür ediyorum.

Üye Cansel TUNCER :Sayın Başkanım açıklamalar için biz de teşekkür
ediyoruz.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Teşekkür ederim Başkanım. Evet.
Üye Cansel TUNCER :Tabi Antalyaspor için boynumuz kıldan ince

bunu her zaman her vesileyle dile getiriyoruz. Antalyaspor bizim kentimizin Alanyaspor gibi 
bir önemli değeri ve onlar için zaten, detay göremediğimiz için sorduk. Ümit Başkanımız da 
bugün katılamadı dolayısıyla... Zaten O da iletecektir. Siz de bildirdiniz. Sizin sözünüz de 
teminat.
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BAŞKAN :Aynen hepsi kayda geçiyor.
Üye Cansel TUNCER :Teşekkür ediyoruz. Kayda geçti. Antalyaspor

için biz de uygun görüyoruz ama bir kelimeyle de şunu söylemek istiyorum. Bir hatırlatmada 
bulunmakta istiyorum. Ben geçen hafta gerçi kendim kaçırdım göremedim. Fakat 
Antalyaspor un İzmir Marşı ile ilgili bir açıklaması olmuş sanıyorum. İzmir Marşı’nı da 
eminim hepimizin ortak değeri olduğunu ve partiler üstü, siyaset üstü bir değer olduğunu 
sizler de kabul edeceksiniz. Sadece bu açıdan Antalyaspor’un bu açıklamasını talihsiz bir 
açıklama olarak görüyorum. İnşallah bu akşam ki maçta belki bu değerlendirmeyi tekrar 
gözden geçirirler ve Atatürk sevgisini dile getiren bu İzmir Marşımızı bir siyaset üstü kavram 
görerek inşallah hep birlikte tribünde hep birlikte söyleyelim Başkanım. Sanıyorum siz de 
bunu çeşitli defalar söylediniz mecliste ‘Atatürk siyaset üstü bir kavramdır.’ Diye. Yine İzmir 
Marşı da öyle olmalı. Hep birlikte söylemeye inşallah davet ediyorum. Antalyaspor’un da 
yolu açık olsun. Tekrar söylüyorum Komisyon Raporu uygundur.

BAŞKAN :Teşekkür ederim.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, Selçuk Bey.
BAŞKAN : Komisyon Raporu uygundur.

Antalyaspor’umuza hayırlı uğurlu olsun.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ertürk Bey.
Üye Ertürk YAZAR :Komisyon Raporu uygundur. Antalya’mıza

hayırlı olsun.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Teşekkür ederim. Komisyon Raporlarını

oyluyorum.
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Muhammet URAL :Oylamadan sonra.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Oylamadan sonra söz vereceğim size.

GÜNDEMİN 51. MADDESİ
KARAR NO:575

ÖZÜ: Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, 
Demircikara Mahallesi, 13022 ada 1 parsel ve çevresinin 
Akaryakıt ve Servis İstasyonu Alanı, Spor Alanı ile Park 
ve Yeşil Alanlar olarak planlanmasına ilişkin hazırlanan 
1/5000 ÖLÇEKLİ NAZIM İMAR PLAN DEĞİŞİKLİĞİ, 
oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak 
Parti 38 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu,
İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında önerge verilerek 
gündemin 123. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Demircikara Mahallesi, 13022 ada 1 parsel ve
çevresinin Akaryakıt ve Servis İstasyonu Alanı, Spor Alanı ile Park ve Yeşil Alanlar olarak
planlanmasına ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan değişikliği hakkındaki;
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İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Demircikara Mahallesi, 13022 ada 1 parsel 
ve çevresinin Akaryakıt ve Servis İstasyonu Alanı, Spor Alanı ile Park ve Yeşil Alanlar olarak 
planlanmasına ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan değişikliği Komisyonumuzca 
incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Kerim BAŞKAPTAN ve Meclis Üyesi Erkan DEMİRCİ imzasız, diğer üyeler imzalı Meclisin 
takdirine sunulmuştur.

GÜNDEMİN 52. MADDESİ
KARAR NO:576

ÖZÜ: Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, 
Demircikara Mahallesi, 13022 ada 1 parsel ve çevresinin 
E=0.20 Yençok=2kat yapılaşma koşullu Akaryakıt ve 
Servis İstasyonu Alanı, Semt Spor Alanı ile Park Alanı 
olarak planlanmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 
ÖLÇEKLİ UYGULAMA İMAR PLAN DEĞİŞİKLİĞİ, 
oylamaya katılanların oy birliği ile KABUL edildi. (Ak 
Parti 38 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, 
İyi Parti 4 kabul oyu, Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 
oy kullanılmıştır.)

Büyükşehir Belediye Meclisinin 08.05.2018 tarihli toplantısında önerge verilerek 
gündemin 124. Maddesinde görüşülerek İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; 
Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Demircikara Mahallesi, 13022 ada 1 parsel ve 
çevresinin E=0.20 Yençok=2kat yapılaşma koşullu Akaryakıt ve Servis İstasyonu Alanı, Semt 
Spor Alanı ile Park Alanı olarak planlanmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan 
Değişikliği hakkındaki;

İmar ve Bayındırlık Komisyonunun 09.05.2018 tarihli raporunda;

Muratpaşa Belediyesi sınırları içerisinde, Demircikara Mahallesi, 13022 ada 1 parsel 
ve çevresinin E=0.20 Yençok=2kat yapılaşma koşullu Akaryakıt ve Servis İstasyonu Alanı,
Semt Spor Alanı ile Park Alanı olarak planlanmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar
Plan Değişikliği Komisyonumuzca incelenmiş, uygun olduğu görüşüne varılmıştır.

Komisyon Raporu, Meclis Üyesi Esat GÖYÜK toplantıya katılmadı, Meclis Üyesi 
Kerim BAŞKAPTAN ve Meclis Üyesi Erkan DEMİRCİ imzasız, diğer üyeler imzalı Meclisin 
takdirine sunulmuştur.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, 51 ve 52.maddeler Komisyon Raporları 
doğrultusunda kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.

T.C.
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(Ak Parti 38 kabul oyu, CHP 8 kabul oyu, MHP 5 kabul oyu, îyi Parti 4 kabul oyu, 
Bağımsız 1 kabul oyu ile toplam 56 oy kullanılmıştır.)

:Buyurun Recep Bey.
:Sayın Başkanım sizi yine saygıyla selamlıyorum. 
:Bu oylamayı yapmadık yalnız ha.
:Yaptık. Oy kullanmadın mı yoksa? Yaptık

:Tamam...
:Evet, Recep Bey buyurun.
:Sayın Başkanım yine sizi saygıyla selamlıyorum.

:Sağolun. 
:Çok güzel bir meclis yönetiyorsunuz. Tebrik

:Ya sizin gibi güzel insanların içerisinde elbette ki

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA
Üye Recep TOKGÖZ
Üye Bahattin BAYRAKTAR
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 

Başkanım 50 küsur oyla, 56 oyla geçti.
Üye Bahattin BAYRAKTAR
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA
Üye Recep TOKGÖZ 

Selamlıyorum.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA
Üye Recep TOKGÖZ 

ediyorum. Bu anlamda da sizi ayrıyeten...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA 

bir şeyler oluyor.
Üye Recep TOKGÖZ :Teşekkür ediyorum Başkanım. Bu iltifatlar

meclise ait olsun. Sayın Başkanım şimdi ben de bu konuyla ilgili Antalyaspor’un ilişkisi var 
mı, yok mu onu öğrenmek istiyordum. Bu birincisi. Sayın Başkan açıklamada bulundu.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet.
Üye Recep TOKGÖZ :Hatta öyle bir açıklamada bulundu ki biz

Muratpaşa Meclis Üyesi olarak bilmediğimiz halde Ümit Başkanın da destek verdiğini 
söyledi.

(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Recep TOKGÖZ :Evet, Meclis Üyesi olarak bilmediğimiz bir

konuyu Sayın Başkandan öğrenmiş olduk. Bunun için de teşekkür ediyoruz Sayın Başkanıma. 
Çok sağolsun. Teşekkür ediyoruz.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ani gelişmiş bir konu herhalde, aciliyetine 
binaen, sizler haberdar olamamışsınız.

Üye Recep TOKGÖZ :Sayın Başkanım bizim Türkiye’deki işler zaten
böyle oluyor. Çok ani gelişiyor. Çok ani geliştiği için, mutabakat, şeyleri...

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Çok geri kalmışız. Biraz hızlanmak zorundayız 
herhalde, onun için...

Üye Recep TOKGÖZ ilgilendirenlerin haberi olmuyor.
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Üye Bahattin BAYRAKTAR rEvet, ASAT’a ...
Üye Recep TOKGÖZ :Arkadaşlar ya dinleyin ya gidin, yani kimseyi

tutan yok burada. Gidebilirsiniz.
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, arkadaşlar bir dakika. Meclis daha 

kapatılmış değil, lütfen bekleyin.
Üye Recep TOKGÖZ :Gidecek olan varsa gider. Şimdi, Sayın, Sayın

Başkanım bizim en önemli gördüğümüz konulardan bir tanesi spora siyaset karıştırmamaktır.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :E, siz karıştırıyorsunuz.
Üye Recep TOKGÖZ :En önemli konulardan bir tanesi ama maalesef,

maalesef Antalya’da spora siyaset karıştırılmıştır.
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Spora, özellikle Antalyaspor üzerinden çok siyaset yapılmıştır. Bir dönem önce adı, 
sanı duyulmamış genç bir arkadaşımızı Antalyaspor Başkanı yaptık. Ben yapmadım. Yapanlar 
çok iyi biliyor kendilerini. İkincisi, arkadaşımız kaçıp gidince, ben bu işi, ben artık bu 
oyuncağı sevmedim deyince yine bir dönem aynı partide siyaset yapan bir arkadaşımız 
başkanlığa getirildi. Dolayısıyla bizim Antalyalı hasssasiyetimiz olarak ben Sayın 
Başkanımdan ve bütün siyasilerden şunu temenni ediyorum. Spora siyaset karıştırmayalım. 
Bırakalım o kendi mecrasında yürür. Burada, burada yeşil alanı biz sırf Antalyaspor’a yardım 
olsun diye kanunsuz bir iş yapıyoruz. Nedir o? Yeşil alanı akaryakıt alanı ilan ediyoruz. 
Bizim, hem Muratpaşa Belediyesinin hem Büyükşehir Belediyesinin Antalyaspor’a verecek 
başka yeri yok mu? Eğer gerçekten seviyorlarsa hem Muratpaşa Belediyesinden isteyelim 
hem de Büyükşehir Belediyesinden ama yasalara uygun. Yarın bir gün biri dava açsa bu 
davayı kazanır. Bu şey iptal olur. Benim demek istediğim ne yaparsak yapalım samimi 
yapalım, teşekkür ediyorum.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, ben teşekkür ederim Başkanım. Evet, 
ASAT Genel Kurulunun da görüşmesini yapacağız. Buyurun Sayın Başkanım.

BAŞKAN :... müsaade ederseniz. Yapılan iş ve işlemler 51
ve 52.maddelerde galiba tamamen hukuka uygun, yasa -  yönetmeliklere ve tekniğe uygundur. 
En ufak bir şekilde zaten hukuksuz bir iş yapılması hele hele Büyükşehir Belediye Meclisinde 
bütün üyelerinin üyeleriyle yapılması hiçbir zaman bu mecliste kabul edilemez bir durumdur. 
Recep Bey’in bir cümlesine aynen katılıyorum, spora siyaset karışmamalı. Antalyaspor 
tribünlerinden de siyasetin kökünü kazımamız lazım. Bunun için de gerekenler yapılıyor. 
Teşekkür ediyorum.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Ben teşekkür ediyorum Sayın Başkan. Sayın 
Başkan siz...

(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Burada görünmediği için şey yapamadık Reşat

Bey.
Üye Bahattin BAYRAKTAR :Ya Cuma’ya yetişeceğiz arkadaşlar yani...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Buyurun, buyurun Reşat Bey.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Sayın Başkanım bu Antalyaspor’a vereceğimiz,

Antalyaspor için oluşturacağımız bu nokta benim merak ettiğim bir soruyu soracağım. Onu 
siz tabi... Menderes Başkan konuya daha mülaki olduğu için o cevap verir.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Burada Sayın Başkanımız. Cevap verir.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Hayır hayır biliyorum yani. Verir...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, buyurun.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Biz, bu tür bir mülkiyet bize aitse şayet,

mülkiyeti bizimse, Muratpaşa’nın veya Büyükşehir’in veyahutta imkanlarımız elveriyorsa, 
Vakıflar’ın vesaire olabilir. Bu tahsis edeceğimiz, vereceğimiz alanın satılmaması ve 
haczedilmemesi kaydını düşerek önümüzdeki süreçte bunu gerçekleştirelim.

Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Evet, güzel...
BAŞKAN :Aynen öyle zaten bütün iş ve işlemler kulüp

demeği üzerinden yürütülüyor.
Üye Mustafa Reşat OKTAY :Evet evet...
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Tamam, teşekkür ederim Reşat Bey. Sağolun. 

Sayın, Sayın Başkanım ASAT Genel Kurulunu namazdan sonra mı şey yapalım Başkanım? 
Siz buyurun şöyle.
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Üye Bahattin BAYRAKTAR :Yok, hemen yapabiliriz.
Yazıİşl.veKar.Dai.BşkT.BAYRAKTAR:Sayın Başkanım ASAT’a geçmeden 5 dakika 

sistemi açıp kapatmamız gerekiyor.
Üye Cansel TUNCER :Bu meclisi kapattınız mı Sayın Başkan? Ahmet

Başkan, meclisi kapattık mı?
(Meclis Salonundaki mikrofonsuz konuşmalar çözümlenememiştir.)
Mec. 1. Bşk. V. A. BÜYÜKAKÇA :Kapatmadık, Başkan kapatacak. Ha, bizim 

meclis kapandı.

Ahmef BÜYÜKAKÇA 
Meclis

lammet URAL 
Divan KâtibiDivan Kâtibi
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